
PROTOKÓŁ NR II/2024
Z OBRAD II SESJI RADY MIASTA PŁOCKA
ODBYTEJ W DNIU 28 MAJA 2024 ROKU

Sesja rozpoczęła się o godz. 10.07, a zakończyła o godz.15.03.
Obrady Sesji są nagrywane.

Stan radnych - 25
Obecnych - 25
Nieobecnych - 0
Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2, 3, 4, 5, 6 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:

1) Otwarcie obrad II Sesji Rady Miasta Płocka.
2) Złożenie ślubowania przez radnego. 
3) Wybór Komisji Uchwał i Wniosków.
4) Sprawozdanie  z  realizacji  Programu współpracy  Gminy-Miasto  Płock  z  organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie działającymi na terenie Miasta Płocka za 2023 rok. 

5) Przyjęcie protokołu z obrad LXIII Sesji Rady Miasta Płocka z 26 marca 2024 roku.
6) Przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Miasta Płocka z 7 maja 2024 roku.
7)  Podjęcie uchwał w sprawach: 

I etap – dyskusja i zgłaszanie wniosków
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050

(druk nr 53),
2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 54),
3. uchylenia uchwały nr 487/XXIX/2012 Rady Miasta Płocka z dnia 27 listopada 2012

r. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie
Płocka (druk nr 11), 

4. zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku (druk nr 12), 
5. podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  przysługującego  rodzinom  zastępczym

zawodowym  (w  tym  rodzinom  zastępczym  zawodowym  specjalistycznym  oraz
rodzinom  zastępczym  zawodowym  pełniącym  funkcję  pogotowia  rodzinnego),
prowadzącym  rodzinne  domy  dziecka  oraz  za  sprawowanie  funkcji  rodziny
pomocowej (druk nr 13),  

6. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości  zabudowanej,
położonej w Płocku przy ul. 3 Maja 18, w obrębie 8 „Śródmieście”, oznaczonej
numerem ewidencyjnym działki 603/12 (druk nr 14),

7. zmiany uchwały nr 83/VI/2015 Rady Miasta Płocka z dnia 31 marca 2015 roku w
sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w
mieszkaniach chronionych (druk nr 15),

8. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 16),
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9. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Bielskiej (obr. 7) (druk nr 17),

10. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 18),

11. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 19),

12. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 20),

13. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 21),  

14. powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji współfinansowanego w ramach
Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 22),

15. nabycia przez Gminę – Miasto Płock nieruchomości położonej w Płocku w obrębie
2 „Trzepowo” przy ul. Szkolnej oznaczonej jako działka nr 171/3 o powierzchni
1,7314 ha (druk nr 42),

16. uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego pn. „Rozbudowa ulicy
Wyszogrodzkiej w ciągu drogi krajowej nr 62 na odcinku od ulicy Armii Krajowej
do granicy miasta Płocka. Etap I - odcinek od ul. Armii Krajowej do ul. Harcerskiej
(wraz ze skrzyżowaniem)”, położonej częściowo na działkach o nr 294/45, 294/46,
294/56,  318,  801/4,  3188/76,  3190,  Obręb  0001  Podolszyce  Borowiczki
wchodzących  w  skład  Zespołu  Przyrodniczo-Krajobrazowego  Jaru  Rzeki  Rosicy
(druk nr 43),

17. ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk nr 44),
18. ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Płocka

(druk nr 45),
19. ustalenia  składu  osobowego Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki  Finansowej

Rady Miasta Płocka (druk nr 46),
20. ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka

(druk nr 47),
21. ustalenia składu osobowego Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta

Rady Miasta Płocka (druk nr 48),
22. ustalenia składu osobowego Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady

Miasta Płocka (druk nr 49), 
23. ustalenia składu osobowego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka

(druk nr 50),
24. ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta

Płocka (druk nr 51),
25. ustalenia  składu  osobowego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady  Miasta

Płocka (druk nr 52), 
26. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk nr 40),
27. wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Płocka

(druk nr 39),
28. wyboru Przewodniczącego Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej Rady

Miasta Płocka (druk nr 38),
29. wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miasta  Płocka

(druk nr 37),
30. wyboru Przewodniczącego Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta

Rady Miasta Płocka (druk nr 36),
31. wyboru Przewodniczącego Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Rady

Miasta Płocka (druk nr 35),
32. wyboru Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka

(druk nr 34),
33. wyboru  Przewodniczącego  doraźnej  Komisji  ds.  Organizacji  Pracy  Rady  Miasta

Płocka (druk nr 33),
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34. wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miasta Płocka
(druk nr 32),

35. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji  Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk nr
31),

36. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Rady  Miasta
Płocka (druk nr 30),

37. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej
Rady Miasta Płocka (druk nr 29),

38. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miasta
Płocka (druk nr 28),

39. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa
Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 27),

40. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej
Rady Miasta Płocka (druk nr 26),

41. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady  Miasta
Płocka (druk nr 25),

42. wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta
Płocka (druk nr 24),

43. wyboru  Wiceprzewodniczącego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady  Miasta
Płocka (druk nr 23),

44. ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Płocka (druk nr
41),

45. powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników (druk nr
6),

46. delegowania  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Komisji  Bezpieczeństwa  i
Porządku (druk nr 7), 

47. wskazania  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka  do  podpisywania  poleceń
wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Miasta Płocka (druk nr 8),

48. wyboru  trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady  Działalności
Pożytku Publicznego (druk nr 9), 

49. delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady ds. Kombatantów
oraz Ochrony Miejsc Pamięci Walk i Męczeństwa przy Prezydencie Miasta Płocka (druk
nr 10).
II etap – głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami i projektami uchwał

8) Sprawozdanie Prezydenta Miasta Płocka z pracy między sesjami.
9) Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Płocka z pracy między sesjami.
10)Interpelacje i zapytania radnych.
11)Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12)Sprawy różne.
13)Zamknięcie obrad II Sesji Rady Miasta Płocka.

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad II Sesji Rady Miasta Płocka.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo,  spróbujmy  przetestować  system,  czyli  zalogować  się  jeszcze  przed
rozpoczęciem sesji  do systemu. Prosiłbym, żeby na ikonkach...  na tabletach Państwa
Radnych pojawiły się ikonki do potwierdzenia obecności, a Państwa Radnych proszę o
potwierdzenie  obecności  na  dzisiejszej  sesji.  Jeżeli  ktoś  ma  jakieś  pytania,  czy
wątpliwości proszę pytać sąsiada. Wiem, że radni, którzy po raz pierwszy zasiadają na
auli tego typu pytania dzisiaj mogą mieć. Proszę o wyświetlenie na moim pulpicie listy
obecności. Dobrze, widzimy Szanowni Państwo, iż 23 osoby potwierdziły obecność, nie
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potwierdziło jeszcze dwoje Państwa wiceprzewodniczących,  ale jednoznacznie możemy
stwierdzić, iż mamy już większość. Zatem, Szanowni Państwo, otwieram II Sesję Rady
Miasta  Płocka.  Witam  serdecznie  Panie  i  Panów  Radnych.  Witam  Pana  prezydenta
Andrzeja  Nowakowskiego.  Ten  puchar  jest  naprawdę  bardzo  duży,  prawie  Pana
prezydenta  nie  widzę.  Witam  Panów  wiceprezydentów  Piotra  Dyśkiewicza  i  Artura
Zielińskiego. Witam Pana Skarbnika Miasta Płocka, Pana Wojciecha Ostrowskiego. Witam
przybyłych na dzisiejszą sesję przedstawicieli służb mundurowych. Są dzisiaj z nami: Pan
podinspektor Robert Nowakowski,  pełniący obowiązki Komendanta Miejskiego Policji  w
Płocku.  Witamy  serdecznie  Pana  komendanta.  Jest  z  nami  Pan  Komendant  Straży
Miejskiej  w  Płocku,  Pan  Konrad  Guzanek,  witamy.  Jest  z  nami  Komendant  Miejski
Państwowej Straży Pożarnej w Płocku starszy brygadier Jacek Starczewski, witamy Pana
komendanta.  I  jest z nami Pan mjr Mariusz Wiśniewski,  Zastępca Szefa Wojskowego
Centrum  Rekrutacji,  Szef  Wydziału  Uzupełnień  i  Mobilizacji.  Witamy  Panów  bardzo
serdecznie i cieszymy się z Panów obecności. Witam prezesów, dyrektorów, kierowników i
przedstawicieli  wszystkich zakładów, jednostek powiązanych organizacyjnie z Urzędem
Miasta  Płocka.  Witam  tradycyjnie  siedzących  na  balkonie  przedstawicieli  rad  osiedli.
Witam  przedstawicieli  lokalnych  mediów.  I  szczególnie  serdecznie  witam  płocczan
obserwujących nasze obrady zarówno na auli, jak i za pomocą internetu. I przypomnę
Państwu,  iż  tradycyjnie  wszyscy  zainteresowani  mogą  śledzić  nasze  obrady  online
internetowo na stronie www.plock.eu w zakładce: transmisja z sesji Rady Miasta Płocka.
Szanowni Państwo, na początku kilka kwestii organizacyjnych, ponieważ - po pierwsze -
jest  to  pierwsza  praktycznie  sesja  rady  miasta  w  tej  kadencji,  gdzie  pracujemy  na
tabletach, mogą dzisiaj być jeszcze pewne perturbacje. Szczególnie Państwo, którzy po
raz pierwszy zasiadają na auli mogą mieć jakieś problemy. Proszę wtedy nie krępować
się, prosić o pomoc sąsiadów, a jeżeli będzie taka potrzeba proszę głośno sygnalizować.
Panowie z obsługi technicznej podejdą i pomogą. Druga sprawa - niestety mam sygnał,
że jeszcze na tej sesji, znaczy na pewno będziemy mogli głosować za pomocą tabletów,
przynajmniej  taką mam informację,  natomiast  najprawdopodobniej  nie będzie jeszcze
działała opcja zgłaszania się do mównicy z pomocą tabletu, więc prosiłbym Państwa o
podnoszenie  ręki,  a  Państwa  za  stołem  prezydialnym  proszę  wówczas  o  pomoc  w
wyławianiu  mi  na  auli  osób,  które  chciałyby  zabrać  głos.  I  jeszcze  jedna  informacja
organizacyjna.  Ponieważ dzisiaj  zanosi  się  na to,  że  będziemy mieć  bardzo obszerną
sesję, na pewno będziemy mieć bardzo obszerną sesję, od nas zależy jak długo będzie
trwała, natomiast po pierwszym etapie na pewno ogłoszę około 20-minutową przerwę
higieniczną, tak powiedzmy. Drodzy Państwo, nim przejdę do porządku obrad dzisiejszej
sesji na początku smutna informacja, smutna wiadomość. Zresztą wiemy o tym wszyscy.
Kilka dni temu, dwa tygodnie temu, 13 maja 2024 roku zmarł w Warszawie, w szpitalu w
Warszawie,  po  ciężkiej  chorobie  w  wieku  77  lat  Zygmunt  Buraczyński,  długoletni
samorządowiec oddany sprawom miasta, szczególnie zaangażowany w sprawy lepszego
funkcjonowania  opieki  zdrowotnej  oraz  poprawy  bazy  oświatowej.  Uczęszczał  do
popularnej w Płocku „Siedemdziesiątki” w latach 1959-1963. Następnie był absolwentem
Uniwersytetu  Warszawskiego.  Od  1995  do  2001  roku  był  wiceprezydentem  miasta
Płocka,  nadzorującym  między  innymi  oświatę  i  służbę  zdrowia.  Był  również  radnym
drugiej,  trzeciej  i  czwartej  kadencji.  W  roku  2002  radni  czwartej  kadencji  wybrali
Zygmunta  Buraczyńskiego  na  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka.  Funkcję  tę
pełnił  do  2006  roku.  Z  wielkim  zaangażowaniem  uczestniczył  co  roku  w  kwestach
„Ratujmy płockie Powązki” na rzecz ratowania zabytków... zabytkowych nagrobków na
płockich nekropoliach. Zapamiętamy go jako człowieka z pasją, któremu bardzo zależało
na dalszym rozwoju miasta, otwartego na wszystkie pomysły, życzliwego, serdecznego,
pogodnego,  umiejącego  żartować  nawet  z  siebie,  gotowego  do  niesienia  pomocy
drugiemu człowiekowi  w potrzebie.  Pozostanie  w naszej  pamięci  i  na  kartach  historii
Płocka jako skuteczny samorządowiec, polityk wielkiego spokoju, umiarkowania, a przede
wszystkim  dobry  człowiek.  Jego  śmierć  to  poważna  strata  dla  miasta.  Najbliższym
składamy wyrazy współczucia. Bardzo proszę Państwa o powstanie i uczczenie zmarłego
chwilą ciszy. Dziękuję bardzo.”
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Ad. pkt 2

Złożenie ślubowania przez radnego. 

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo, punkt drugi dzisiejszej naszej sesji to złożenie ślubowania radnego. Za chwilkę
podejdę  do  mównicy  i  wówczas  poproszę  Państwa  o  powstanie,  odczytam  rotę
ślubowania a Pan radny złoży ślubowanie, ale nim to zrobię przeczytam przynajmniej
fragment Postanowienia Komisarza Wyborczego w Płocku z dnia 17 maja 2024 roku w
sprawie  obsadzenia  mandatu  radnego  Rady  Miasta  Płocka.  §  1.  Postanawia  się  o
wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3, właściwym dla wyboru Rady
Miasta  Płocka.  Mandat  obejmuje  Pan  Michał  Sosnowski,  kandydat  z  listy  nr  5  KKW
Koalicja Obywatelska, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku
uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie stracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł
się pierwszeństwa do objęcia mandatu. To jest kluczowy zapis postanowienia Komisarza
Wyborczego.  A  teraz,  Szanowni  Państwo,  podejdę  do  mównicy  i  odczytam  rotę
ślubowania,  a Państwa proszę o powstanie,  a  następnie  Pan radny złoży ślubowanie.
Ślubowanie:  Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście
obowiązki radnego sprawować godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając na względzie dobro
mojej gminy i jej mieszkańców.”

Pan Michał Sosnowski powiedział: „Ślubuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Proszę  Państwa  (niezrozumiały  głos).  Gratulacje  dla  25.  radnego.  W  chwili
obecnej  obradujemy już  w komplecie,  w pełnym składzie  ustawowym,  jak  dla  miast
ponad stutysięcznych.”

Ad. pkt 3

Wybór Komisji Uchwał i Wniosków.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo, teraz przed nami wybór Komisji Uchwał i Wniosków, a następnie tradycyjnie
uporządkujemy  przebieg,  plan  pracy  naszej  dzisiejszej  sesji.  Mam propozycję  trzech
wrzutek, które Państwu wczoraj sygnalizowałem. Punkt trzeci - wybór Komisji Uchwał i
Wniosków. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Proszę o zgłaszanie kandydatur do Komisji
Uchwał i Wniosków. Zgłoszenie Pana sekretarza Tomasza Kominka, proszę bardzo.”

Pan radny  Tomasz Kominek  powiedział: „Pragnę zgłosić kandydaturę kolegi radnego
Krzysztofa Laskowskiego.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę?”

Pan radny  Krzysztof Laskowski  wyraził zgodę na kandydowanie na Komisji Uchwał i
Wniosków. 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nie dojrzałem
albo nie usłyszałem. A tutaj, przepraszam, to za sztandarem i dlatego. Jest zgoda. Proszę
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o kolejne zgłoszenia. Panie przewodniczący…”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Mogę?”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Zgłaszam Panią radną Małgorzatę Ogrodnik.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę?”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i
Wniosków. 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Jest  zgoda.
Przypominam Państwu,  iż  mogą być  problemy z tabletami  jeszcze przy zgłoszeniach.
Wówczas proszę o podniesienie ręki. Czy są jeszcze jakieś inne zgłoszenia do Komisji
Uchwał  i  Wniosków?  Nie  widzę.  Zatem  poddaję  pod  głosowanie  dwuosobowy  skład
Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zaproponowany  przez  Państwa  przed  chwilką.  Proszę  o
pulpity  do głosowania  i  proszę Państwa Radnych o zagłosowanie nad kandydaturami.
Proszę o zagłosowanie. Raz jeszcze powtarzam, że dzisiaj będą problemy ze zgłaszaniem
głosu w dyskusji poprzez tablety. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit. 23
na  tak,  przy  jednym  wstrzymującym  Komisja  Uchwał  i  Wniosków  została  wybrana.
Zapraszam.  (niezrozumiały  głos)  Chyba  pomyłka.  Podejrzewamy,  że  pomyłka,  ale  to
stosunkowo mało istotne głosowanie. Zapraszam członków Komisji Uchwał i Wniosków do
stołu prezydialnego po naszej lewej stronie. Widzę, że sesja będzie bardzo ciekawa i
urozmaicona.  Szanowni  Państwo, teraz -  tak jak sygnalizowałem Państwu wczoraj na
spotkaniu przedsesyjnym oraz przed chwilką - rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej
sesji o trzy projekty, które do mnie wpłynęły, a mianowicie mamy projekt uchwały na
druku nr 55 w sprawie zmiany uchwały nr 1064/LXII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia
29 lutego 2024 roku w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Płocki Korpus Wsparcia
Seniorów” na rok 2024. Będę proponował Państwu, żeby ten druk został wprowadzony
jako punkt nr 50 w tym bloku, gdzie głosujemy poszczególne uchwały. Kolejny druk -
druk o numerze 57 w sprawie... projekt uchwały w sprawie delegowania przedstawicielek
Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady  Kobiet.  Ten  druk  będę  proponował,  żebyśmy
głosowali, żebyśmy omawiali jako punkt 51. I jako punkt 52 - projekt uchwały na druku
nr 56 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z Panią radną Wiolettą
Kulpą. Takie trzy projekty uchwał Państwo macie również na swoich tabletach, a ja mam
je w wersji również papierowej. Za chwilkę poddam pod dyskusję te głosowania. Jest
jeszcze zgłoszenie w dyskusji w tym punkcie Pani radnej Wioletty Kulpa. Proszę bardzo
Pani przewodnicząca. Zapraszam do mównicy, natomiast…”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „A, działa.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „... sygnalizuję
Panom z obsługi  technicznej...  tak, tak...  ale sygnuję Panom, że ja nie mogę w tym
momencie udzielić głosu danej osobie też. Proszę bardzo.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „To tylko poproszę o autopoprawkę przez Pana
przewodniczącego, bo po punkcie 14. mamy punkt 23. Dziękuję.”
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Rozumiem, że
mówi Pani o tym, co widzimy na tabletach. Ja w wersji papierowej mam prawidłowo. Już
sprawdzam,  jak  to  wygląda  u  nas  internetowo.  Sprawdźcie  Państwo  też  u  siebie  na
tabletach. Sprawdźcie Państwo u siebie. Ja na razie nie widzę u siebie na pulpicie tego, co
sygnalizuje przed chwileczką Pani radna. Chyba jest wszystko ok, z tego co słyszę. Być
może  by  wymagało  to  jakiegoś  odświeżenia.  Czy  już  teraz  jest  u  Pani  wszystko  w
porządku? Dobrze, już wszystko w porządku, zatem mamy wyjaśniony ten temat. A teraz
poddaję pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad o te trzy punkty, o których przed
chwilką  mówiłem.  Będziemy  głosować  z  pomocą  tabletów.  Zatem  poddaję  pod
głosowanie rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie do niego druku nr 55
jako punkt nr 50. Proszę Państwa Radnych o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki
głosowania na mój pulpit. 22 na tak, przy 3 osobach niebiorących udziału w głosowaniu
rozszerzyliśmy punkt... rozszerzyliśmy porządek obrad o druk nr 55. Teraz poddaję pod
głosowanie  wprowadzenie  do  porządku  obrad projektu  uchwały  na  druku nr  57  jako
punkt  51.  Proszę  Państwa  Radnych  o  zagłosowanie.  Proszę  o  pulpity  do  głosowania.
Proszę o zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit. 23 na tak, 2 osoby nie brały udziału w
głosowaniu. Wprowadziliśmy zatem i ten punkt do porządku obrad. I trzecia propozycja,
o której Państwu przed chwileczką powiedziałem, czyli  rozszerzenie porządku obrad o
druk nr  56,  projekt  uchwały  na  druku  nr  56 jako punkt  nr  52.  Proszę  o  pulpity  do
głosowania i proszę Państwa o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 16 na
tak,  8 przeciw,  przy jednym głosie...  jednej  osobie  niegłosującej  wprowadziliśmy ten
punkt  do  porządku  obrad.  Mamy  rozszerzony  porządek  obrad.  Jeszcze  zapomniałem
powiedzieć oczywiście, że ten piękny puchar, który stoi na stole prezydialnym i będzie mi
zasłaniał dzisiaj Pana prezydenta przez całą sesję, to oczywiście powód do naszej dumy.
Oby  wszystkie  kluby  piłkarskie  mogły  kiedyś  poszczycić  się  takimi  osiągnięciami.
Gratulacje raz jeszcze dla SPR Wisła Płock i dla zawodników, dla całego sztabu. Wczoraj
była feta przed ratuszem. Myślę, że większość z nas w niej uczestniczyła. Gratulacje raz
jeszcze. Prośba do Pana prezydenta i do Pana prezesa, jeżeli jest na auli, o przekazanie
tych gratulacji do klubu, do zespołu, do sztabu.”
(pismo dot. wprowadzenia druku nr 55 do porządku obrad stanowi  załącznik nr 7 do
niniejszego protokołu)

Ad. pkt 4

Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy-Miasto  Płock  z
organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami  wymienionymi  w art.  3
ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie
działającymi na terenie Miasta Płocka za 2023 rok.

Materiał:  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy-Miasto  Płock  z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie działającymi na terenie Miasta
Płocka za 2023 rok stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Autopoprawka do ww. materiału stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu.  Punkt czwarty - sprawozdanie z realizacji  Programu współpracy
Gminy-Miasto Płock z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie działającymi na
terenie Miasta Płocka za 2023 rok. Mamy autopoprawkę o którą prosili niektórzy Państwo
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Radni. Jest ona chyba również na wszystkich naszych tabletach na eSesji. Ja na pewno
mam ją również w wersji papierowej. Czy są jakieś pytania do tego sprawozdania oprócz
tych, które padały wcześniej i które być może wyczerpuje pisemna autopoprawka? Chyba
nie  widzę zgłoszeń,  zatem poddaję  pod głosowanie  przyjęcie  sprawozdania.  Proszę o
pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania (25 –
za. 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących). Jednogłośnie przyjęliśmy sprawozdanie. Dziękuję
Państwu za zgodne głosowanie.”

Ad. pkt 5

Przyjęcie protokołu z obrad LXIII Sesji Rady Miasta Płocka z 26
marca 2024 roku.

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt piąty - przyjęcie protokołu z obrad LXIII Sesji Rady Miasta
Płocka z dnia 26 marca 2024 roku, czyli z ostatniej sesji poprzedniej kadencji. Poddaję
pod głosowanie przyjęcie tego protokołu. Wiem, że Państwo Radni, którzy są radnymi
nowej kadencji a nie byli poprzedniej mają w tym momencie jakiś dylemat. Oczywiście
najbardziej prawidłową opcją, co sugeruję, byłoby wstrzymanie się od głosowania przez
Państwa  nad  tym  protokołem.  Poddaję  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu.  Proszę
Państwa Radnych o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki  głosowania.  21 na tak,  3
wstrzymujące, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. Przyjęliśmy protokół z LXIII
sesji poprzedniej kadencji Rady Miasta Płocka.”

Ad. pkt 6

Przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Miasta Płocka z  7 maja
2024 roku.

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Teraz przed
nami w punkcie szóstym przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Miasta Płocka z dnia
7 maja  2024  roku.  Proszę  o  pulpity  do  głosowania.  Proszę  Państwa  Radnych  o
zagłosowanie. 25 na tak. Przyjęliśmy protokół jednogłośnie. Dziękuję Państwu bardzo.”

Ad. pkt 7

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt siódmy, czyli ten najbardziej obszerny: podjęcie uchwał w
sprawach, etap I - dyskusja i zgłaszanie wniosków.”

 

I etap – dyskusja i zgłaszanie wniosków

1. zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy-Miasto  Płock  na  lata
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2024-2050 (druk nr 53),
oraz

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 54),

Autopoprawka do projektu uchwały pomieszczonego na druku nr 53 stanowi  załącznik
nr 10 do niniejszego protokołu. 
Autopoprawka do projektu uchwały pomieszczonego na druku nr 54 stanowi  załącznik
nr 11 do niniejszego protokołu. 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Tradycyjnie
połączę  dyskusję  nad  dwoma  pierwszymi  punktami  zbieżnymi  tematycznie,  czyli
dotyczącymi tematyki finansowej - punkt pierwszy, projekt uchwały na druku nr 53 w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050
z  autopoprawką  i  punkt  drugi  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  54  w sprawie  zmiany
Uchwały Budżetowej Miasta Płocka na rok 2024, również z autopoprawką. Czy do tych
punktów są jakieś pytania oprócz tych, które padały wcześniej, między nimi wczoraj na
przedsesyjnym spotkaniu? Nie widzę. Czy jest zgłoszenie, bo usłyszałem tylko pierwsze
słowo? Nie widzę zgłoszenia. Zatem przechodzimy do punktu kolejnego. Jest zgłoszenie.
Ja  bardzo  proszę  Państwa  o  podpowiedzi,  ponieważ  ja  na  pewno  nie  widzę  tego  na
tablecie i sygnalizuję Państwu, że zgłoszenia za pomocą tabletu mam sygnał, że mogą
dzisiaj nie działać. Czyli jest zgłoszenie Pani przewodniczącej, tak? Proszę bardzo, Pani
przewodnicząca Wioletta Kulpa.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa powiedziała:  „Dziękuję.  Ja  w  kwestii  autopoprawki.
Wprowadzono  80 000  na  zagospodarowanie  placu  Nowy  Rynek  wraz  z  budową  sali
koncertowej. Proszę o rozszerzenie tego zadania, na co konkretnie jest przeznaczone te
80 000.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Czy jeszcze
ktoś z Państwa ma jakieś pytania do tych dwóch projektów, żebyśmy najpierw zadali
wszystkie pytania, a później będzie zbiorcza próba odpowiedzi? Nie widzę na razie więcej
pytań. Proszę bardzo zatem, Panie skarbniku. (niezrozumiały głos) A proszę spróbować…”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Już, już właśnie.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobra, nie ma
chyba innej...  Jest,  spróbujemy. Nie, nie ma możliwości  udzielenia jednak głosu Panu
skarbnikowi. To wystarczy. Proszę bardzo o przyciśnięcie mikrofonu.”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli chodzi o te 80 000 to
jest  zdjęcie  w  zasadzie  po  zakończeniu  już  dokumentacji,  więc  to  są  oszczędności
poprojektowe,  nazwijmy  to,  a  może  jeszcze...  poprojektowe  z  punktu  widzenia
dokumentacji.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka powiedział: „Tak, oczywiście, jest
to zwiększenie na zadaniu bieżącym. Jest to zwiększenie o 80 000 na wymianę stolarki
drzwiowej w zespole szkół. I tutaj była propozycja Pana radnego o to, żeby w Zespole
Szkół  Ekonomicznych  zwiększyć  zakres  dotychczasowy.  Zwiększyliśmy  ilość  okien  i
stolarki drzwiowej do wymiany, a to podniosło na zadaniu kwotę o 80 000 i to, o czym
wspomniał  Pan  skarbnik  80 000,  które  zostało  na  zadaniu  zakończonym,  czyli
zagospodarowanie  placu  Nowy  Rynek,  zostało  przeniesione  na  wymianę  stolarki  w
Zespole Szkół Ekonomicznych, przesunięte, tak jest, tak jest, zgodnie z życzeniem Pana
radnego.”
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy są jeszcze
jakieś  inne  pytania  do  tego  projektu?  Ponownie  Pani  przewodnicząca  widzę,  proszę
bardzo.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa  powiedziała:  „Znaczy  jak  czytam  autopoprawkę,  Panie
skarbniku, to mamy tak: w projekcie uchwały wprowadza się następujące zmiany i na
stronie 12. w tirecie pierwszą kwotę 1 300 000 zastępuje się kwotą 3 235 000. Ponadto
dodaje  się  kolejny  tiret  w brzmieniu  i  tak jak  zacytowałam: zagospodarowanie  placu
Nowy Rynek. Czyli ja nie widzę tutaj tekstu dotyczącego zmniejszenia. Tak samo to jeśli
mówimy o tym, że zmniejszamy to w takim razie zmniejszamy 400 000 na ulicę Wiejską,
którą niedawno wprowadzaliśmy.”

Pan  Wojciech Ostrowski  Skarbnik  Miasta  Płocka powiedział:  „Tak,  zmniejszamy.  To
dotyczy, jeśli w uchwale na stronie 11. mamy początek tych tiretów mamy zmniejszoną
także  o  łączną  kwotę  9 000 000,  wydatki  na  poszczególnych  zadaniach  i  tu  są
wymienione  tirety  w  uchwale  i  one  są  potem,  te  kolejne  cztery  z  autopoprawki,  są
dodane właśnie w tym punkcie w zmniejszeniach.”

Pani radna  Wioletta Kulpa powiedziała: „No dobrze, to jak to się stało, że niedawno
wprowadzaliśmy Wiejską i teraz te 400 000 zdejmujemy.”

Pan  Wojciech  Ostrowski  Skarbnik  Miasta  Płocka  powiedział:  „A  Wiejską
wprowadzaliśmy bardzo dużą kwotę, już nie pamiętam ile  w tej chwili,  zostaje chyba
1 600 000, ponieważ to już to są oszczędności poprzetargowe.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dokładnie  tak.
Został rozstrzygnięty przetarg. Jesteśmy w trakcie finalizacji. To są oszczędności, które
zostały wygenerowane na tym kontrakcie.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Parkingi Słodowa i Bartnicza rozumiem, że są
zakończone i zostało nam 30 000, tak.”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak jest.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy są jeszcze
jakieś pytania do tych dwóch projektów? Nie widzę. Dziękuję.”

3. uchylenia  uchwały  nr  487/XXIX/2012  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia  27
listopada  2012  r.  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek
ogólnodostępnych na terenie Płocka (druk nr 11), 

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt trzeci - projekt uchwały na druku nr 11 w sprawie uchylenia
uchwały nr 487/XXIX/2012 Rady Miasta Płocka z dnia 27 listopada 2012 r. w sprawie
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Płocka. Czy do tego
punktu jakieś pytania? Nie widzę.”

4. zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku (druk nr
12), 

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt czwarty - projekt uchwały na druku nr 12 w sprawie zmiany
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statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku. Czy tutaj są jakieś pytania? Nie
widzę.”

5. podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  przysługującego  rodzinom
zastępczym  zawodowym  (w  tym  rodzinom  zastępczym  zawodowym
specjalistycznym  oraz  rodzinom  zastępczym  zawodowym  pełniącym
funkcję  pogotowia  rodzinnego),  prowadzącym  rodzinne  domy  dziecka
oraz za sprawowanie funkcji rodziny pomocowej (druk nr 13), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
punkt  piąty  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  13  w  sprawie  podniesienia  wysokości
wynagrodzenia  przysługującego  rodzinom  zastępczym  zawodowym  (w  tym  rodzinom
zastępczym  zawodowym  specjalistycznym  oraz  rodzinom  zastępczym  zawodowym
pełniącym funkcję pogotowia rodzinnego), prowadzącym rodzinne domy dziecka oraz za
sprawowanie funkcji rodziny pomocowej. Czy tutaj są jakieś pytania bądź wątpliwości?
Nie widzę żadnych zgłoszeń. Dziękuję.”

 
6. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  nieruchomości

zabudowanej,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  3  Maja  18,  w  obrębie  8
„Śródmieście”, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 603/12 (druk
nr 14),

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt szósty - projekt uchwały w sprawie, to jest projekt uchwały
na  druku  nr  14  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu
nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  3  Maja  18,  w  obrębie  8
„Śródmieście”,  oznaczonej  numerem  ewidencyjnym  działki  603/12.  Jest  zgłoszenie.
Proszę  bardzo,  Pani  przewodnicząca.  Wczoraj  na  ten  temat  troszeczkę  też
rozmawialiśmy. Proszę bardzo.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa  powiedziała:  „Dziękuję  Panie  przewodniczący.  Składam
wniosek formalny w imieniu klubu PiS o zdjęcie tego punktu z porządku obrad.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Może jakieś
dwa, trzy zdania uzasadnienia możemy usłyszeć?”

Pani radna  Wioletta Kulpa powiedziała: „Brak konsultacji, do czego przyznał się Pan
prezydent Zieliński na wczorajszym naszym spotkaniu i też chcielibyśmy porozmawiać na
temat  ewentualnego  zagospodarowania  tej  przestrzeni,  ale  w  obecności  innych
podmiotów, innych organizacji, które mają w tym interes, między innymi rada osiedla,
która funkcjonuje na terenie osiedla Kolegialna. Dziękuję.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jest wniosek
formalny, zatem będę go poddawał pod głosowanie. Ale Pan prezydent jeszcze ma prawo
się również wypowiedzieć. Proszę bardzo, Panie prezydencie.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję,  Panie
przewodniczący.  Szanowni  Państwo,  nie  sposób  przejść  bez  komentarza  na  poziomie
wypowiedzi  Pani radnej.  Oczywiście w dniu wczorajszym na komisji  odniosłem się do
zapytania w zakresie konsultacji i stwierdziłem, że konsultacje się nie odbyły, ponieważ
plan zagospodarowania terenu, który obowiązuje na tym terenie, został przez Państwa
uchwalony no dawno, niedawno, sześć lat temu, więc z pełną świadomością wtedy odbyły
się  konsultacje  i  na  tym poziomie  -  to  jest  moje  stwierdzenie  -  i  na  tym poziomie
podjęliśmy  decyzję  o  takim  a  nie  innym  przeznaczeniu.  W  związku  z  powyższym
potwierdzam  -  nie  odbyły  się  konsultacje,  ale  to  w  kontekście  takim,  że  ponieważ
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wcześniej takie konsultacje odbywały się na etapie powstania miejscowego planu. Więc
też  nie  chciałbym,  żeby w przestrzeni  publicznej  powstało  jakieś  nieporozumienie  na
zasadzie,  że  jest  konieczność  każdorazowo  przeprowadzenia  konsultacji,  nawet  jeżeli
mamy w miarę świeży miejscowy plan.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Padł wniosek
formalny  -  dziękuję  bardzo,  Panie  prezydencie  -  zatem poddaję  go  pod  głosowanie.
Proszę bardzo, chociaż mamy wniosek formalny i myślę, że w głosowaniu go musimy
rozstrzygnąć.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa powiedziała:  „Ja  tylko  krótko,  ad  vocem,  Panie
przewodniczący. Ja tylko chcę powiedzieć, Panie prezydencie, że w 2018 roku była inna
rada osiedla, która była, w innej kadencji funkcjonowała, teraz jest wybrana nowa, która
funkcjonuje i ona nie miała możliwości wypowiedzenia się w tej kwestii i tylko o to mi też
chodzi.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka powiedział: „No to jeszcze raz ad
vocem, przepraszam najmocniej.  No to, że dziś jest nowa rada to nie oznacza, że ci
ludzie, którzy dzisiaj zasiadają w radzie jako mieszkańcy tego osiedla wówczas nie mieli
możliwości wniesienia swojej opinii. Każdy z nas, mieszkańców, w zależności od tego, z
którego pochodzi osiedla, ma możliwość odniesienia się. Rada osiedla jest jedynie ciałem,
które ma wspomóc głos społeczny, więc zakładam, że te osoby wcześniej miały pośredni
lub  bezpośredni  wpływ  na  to  jaka  opinia  wychodziła  z  rady.  No  to  możemy  dalej
konkludować  kto  dzisiaj  jest  w  radzie,  kogo  nie  była,  ale  zakładam,  że  te  osoby
mieszkały, żyją, dbają o to osiedle, w związku z powyższym miały na każdym etapie
możliwość odniesienia się do tej kwestii podczas konsultacji. Dziękuję.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Dziękuję.
Oczywiście za chwilkę poddaję pod głosowanie, bo taka jest procedura jak pada wniosek
formalny,  głosujemy  go,  natomiast  ja  bardzo  Państwa  proszę  wszystkich,  Państwa
Radnych  szczególnie,  ale  też  tych  wszystkich,  którzy  są  zainteresowani  tym
dokumentem,  o  przeczytanie  uzasadnienia  do  tej  uchwały.  W  tej  uchwale  i  w
uzasadnieniu jest napisane między innymi to, kiedy rada miasta podjęła miejscowy plan
zagospodarowania przestrzennego i jakie w tym miejscowym planie zagospodarowania
przestrzennego jest przeznaczenie tejże nieruchomości. Dla tych z Państwa, którzy tego
nie wiedzą przypomnę, iż ten teren jest przeznaczony pod usługi hotelarskie. Od wielu,
wielu lat wiemy, że Płock ma ogromny deficyt bazy hotelowej i  między innymi takiej
argumentacji użył niedawno organizator największego festiwalu w Płocku, że właśnie to
była  jedna  z  determinant,  które  sprawiły,  że  poszukał  lokalizacji  festiwalu  w  innym
mieście. Bardzo tylko Państwa proszę o to, żebyśmy czytali szczegółowo uzasadnienia do
szczególnie  tych  projektów  uchwał,  które  budzą  jakieś  Państwa  wątpliwości.  A  teraz
poddaję pod głosowanie wniosek zgłoszony przed chwilką przez Panią przewodniczącą.
Proszę  Państwa  Radnych  o  odniesienie  się  do  niego.  Przypomnę,  iż  wniosek dotyczy
zdjęcia z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały pomieszczonego na druku nr
14.  Poddaję  pod  głosowanie  ten  wniosek.  Proszę  Państwa  Radnych  o  zagłosowanie.
Proszę o zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit. 9 głosów za, 16 przeciw. Stwierdzam,
iż wniosek został odrzucony i ten punkt pozostał w porządku obrad dzisiejszej sesji.”

7. zmiany uchwały nr 83/VI/2015 Rady Miasta Płocka z dnia 31 marca 2015
roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za
pobyt w mieszkaniach chronionych (druk nr 15),

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt siódmy - projekt uchwały na druku nr 15 w sprawie zmiany
uchwały  nr  83/VI/2015  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia  31  marca  2015  roku  w  sprawie
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ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniach
chronionych.  Czy  do  tego  punktu  są  jakieś  pytania  bądź  wątpliwości?  Nie  widzę.
Dziękuję.”

8. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 16),

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt dziewiąty [dot. pkt 8] - projekt uchwały na druku nr 16 w
sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9). Czy tutaj są jakieś pytania? Nie widzę.
Dziękuję.”

9. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Bielskiej (obr. 7) (druk nr 17),

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do  kolejnego  punktu.  Punkt  dziewiąty  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  17  w  sprawie
wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,
położonej w Płocku przy ul. Bielskiej (obr. 7). Czy tutaj są jakieś pytania? Nie widzę.
Dziękuję.”

10. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
(druk nr 18),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
punkt  dziesiąty  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  18  w  sprawie  wydzierżawienia
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku
przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7). Czy tutaj są jakieś pytania? Nie widzę.”

11. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 19),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
punkt  jedenasty  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  19  w  sprawie  wydzierżawienia
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku
przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4). Czy tutaj są jakieś pytania ze strony Państwa
Radnych? Nie widzę. Dziękuję.”

12. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 20),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
dwunasty - projekt uchwały na druku nr 20 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości
gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy  ul.
Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4). Czy są jakieś dodatkowe pytania? Nie widzę. Dziękuję.”

13. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 21),  
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
punkt  trzynasty  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  21  w  sprawie  wydzierżawienia
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku
przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4). Czy tutaj jakieś dodatkowe pytania? Nie widzę.
Dziękuję.”

14. powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji współfinansowanego w
ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk
nr 22),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
czternasty - projekt uchwały na druku nr 22 w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka
Wiedzy i  Edukacji  współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie  dla
Mazowsza 2021-2027. Czy tutaj są potrzebne jakieś dodatkowe wyjaśnienia? Nie widzę.
Dziękuję.”

15. nabycia przez Gminę – Miasto Płock nieruchomości położonej w Płocku w
obrębie 2 „Trzepowo” przy ul. Szkolnej oznaczonej jako działka nr 171/3
o powierzchni 1,7314 ha (druk nr 42),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
piętnasty - projekt uchwały na druku nr 42 w sprawie nabycia przez Gminę–Miasto Płock
nieruchomości położonej w Płocku w obrębie 2 „Trzepowo” przy ul. Szkolnej oznaczonej
jako działka nr 171/3 o powierzchni 1,7314 ha. Czy do tego projektu jakieś pytania? Jest
zgłoszenie ze strony Pana radnego Mirosława Milewskiego. Proszę bardzo.”

Pan radny  Mirosław Milewski  powiedział: „Panie przewodniczący, Szanowni Państwo,
chciałbym prosić Państwa Radnych o nieprzyjmowanie tej propozycji uchwały z dwóch
powodów. Po pierwsze - takie transakcje w podobnych obszarach na terenie tego osiedla,
objętych planem zagospodarowania szczegółowego, nie miały miejsca. Kwota co prawda
wynika z operatu szacunkowego, natomiast realne transakcje w mojej ocenie, a jestem
tego na 99 procent pewien, byłyby o wiele niższe. W związku z tym biorąc pod uwagę
kwotę za jaką  kupujemy tą działkę  i  czas,  w dalszym ciągu potwierdzam, że jest  to
kilkanaście  lat,  a  nie  22  miesiące,  jak  Pan  prezydent  wczoraj  potwierdził,  na
dostosowanie infrastruktury i drogi dojazdowej spowoduje, że ta transakcja dziś w takiej
kwocie, to jest wprost narażenie miasta na straty finansowe. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Czy
Pan prezydent chciałby coś powiedzieć w tym temacie? Ponieważ nie wszyscy byli wczoraj
na spotkaniu przedsesyjnym, tam była bardzo ciekawa dyskusja w tym punkcie, ale może
warto  właśnie,  żeby  jeszcze  argumenty  z  dwóch  stron  padły.  Proszę  bardzo,  Panie
prezydencie.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję,  Panie
przewodniczący, dziękuję za możliwość odniesienia się. Tak, w dniu wczorajszym była
prowadzona dyskusja na temat obrotu nieruchomościami w zakresie tego obszaru. Ja
wspomniałem, że w ostatnim czasie było kilka transakcji, ponieważ operat tworzony jest
na  bazie  danego  obszaru  i  transakcji,  które  w  ostatnim  okresie  odbywały  się  w  tej
przestrzeni. W związku z powyższym cena którą Państwu, która została zaproponowana i
przyjęta przez współwłaścicieli, jest to cena za metr kwadratowy 80 zł w tym obszarze.
Ja  w dniu  wczorajszym wspomniałem,  że  ostatnie  transakcje,  które  były  realizowane
przez miasto Płock, czyli sprzedaż na tym terenie, sprzedaż na tym terenie działki odbyła
się  za  kwotę  128 zł,  czyli  my  kupujemy  za  80,  a  sprzedaż  odbyła  się  za  128.  W
niedalekiej odległości, to też w dniu wczorajszym wspomniałem, w niedalekiej odległości
prywatny przedsiębiorca dokonuje w tej chwili, próbuje dokonać sprzedaży działki, którą
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wycenił  za kwotę blisko  trzy razy wyższą niż  tą,  którą chcemy w tej  chwili  dokonać
zakupu, ponad 200 zł, i to jest ogólnie dostępna informacja na portalach ogłoszeniowych.
No i w tej chwili nie wiem na jakiej podstawie Pan radny domniemuje, że jest możliwość
przeprowadzenia transakcji po cenie niższej. Wiem, że od wielu, wielu lat prowadzone są
działania,  od  kilkunastu  lat,  prowadzone  są  działania,  żeby  spróbować  skupić  jak
największą połać działek w zakresie tej inwestycji. Te działania były prowadzone również
przed powstaniem miejscowego planu. W związku z powyższym patrząc na transakcje i
patrząc na to,  co  się  dzieje  w obszarze uważamy za zasadne i  korzystne dokonanie
zakupu tej działki,  która leży w bezpośrednim sąsiedztwie już zaprojektowanej i mam
nadzieję, że w najbliższym czasie realizowanej  inwestycji,  a mianowicie  budowa ulicy
Nowej Przemysłowej. Zdajemy sobie sprawę, że budowa tej ulicy jest dla nas istotna i
ważna  pod  kątem  możliwości  udostępnienia  kolejnych  przestrzeni  inwestycyjnych.
Widzimy, że w obszarze niedaleko, bo praktycznie na ulicy, na trasie Bartoszewskiego, w
tej chwili powstaje wiele transakcji i zakupy nieruchomości również od miasta gminy, ale
w obrębie ulicy i trasy Bartoszewskiego, zarówno po części północnej, jak i południowej
znaczna  część  gruntów  jest  wykupywana  przez  podmioty  prywatne.  Zdajemy  sobie
sprawę,  że  przyszłościowo,  w  momencie,  kiedy  będzie  już  rozbudowana  trasa  Nowa
Przemysłowa, wartość tej działki będzie znacząco wyższa niż jest dzisiaj, a patrząc na
transakcje,  które  już  się  odbywają  lub  też  są  zawieszone  w  zakresie  możliwości
dokonania  sprzedaży wnioskujemy o to,  że  jest  to  transakcja,  które  jest  korzystna  i
wbrew temu, co powiedział Pan radny nie naraża miasta na straty.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Czy  jeszcze  ktoś chciałby  zabrać głos  w tym punkcie,  w tym projekcie?  Nie
widzę. Przechodzimy zatem do kolejnego punktu.”

16. uzgodnienia  projektu  realizacji  inwestycji  celu  publicznego  pn.
„Rozbudowa  ulicy  Wyszogrodzkiej  w  ciągu  drogi  krajowej  nr  62  na
odcinku  od  ulicy  Armii  Krajowej  do  granicy  miasta  Płocka.  Etap  I  -
odcinek  od  ul.  Armii  Krajowej  do  ul.  Harcerskiej  (wraz  ze
skrzyżowaniem)”,  położonej  częściowo  na  działkach  o  nr  294/45,
294/46,  294/56,  318,  801/4,  3188/76,  3190,  Obręb  0001 Podolszyce
Borowiczki wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego
Jaru Rzeki Rosicy (druk nr 43),

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Punkt
szesnasty - projekt uchwały na druku nr 43 w sprawie uzgodnienia projektu realizacji
inwestycji celu publicznego pn. „Rozbudowa ulicy Wyszogrodzkiej w ciągu drogi krajowej
nr 62 na odcinku od ulicy Armii Krajowej do granicy miasta Płocka. Etap I - odcinek od ul.
Armii  Krajowej do ul.  Harcerskiej  (wraz ze skrzyżowaniem)”,  położonej  częściowo na
działkach  o  nr  294/45,  294/46,  294/56,  318,  801/4,  3188/76,  3190,  Obręb  0001
Podolszyce Borowiczki wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego Jaru
Rzeki  Rosicy.  Czy  w  tym,  w  odniesieniu  do  tego  projektu  ktoś  z  Państwa  Radnych
chciałby zabrać głos? Pani przewodnicząca, proszę bardzo.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Tak. Poproszę, Panie prezydencie, o to, żeby
Pan po  pierwsze  wyświetlił  mapy  na tym dużym ekranie,  żebyśmy mogli  jeszcze  na
spokojnie to przeanalizować. Interesuje mnie rozwinięcie części opisowej 1, 2 - przedmiot
i cały zakres, opracowanie, rozbudowa i budowa następujących ulic, jak będzie wyglądała
przebudowa Morelowej,  Rogozińskiej  i  Harcerskiej w kontekście ronda.  Natomiast  jest
mowa też o przebudowie Rogozińskiej i Morelowej, to chciałabym wiedzieć, jak będzie
wyglądała...  i  Szlacheckiej,  przepraszam,  po  drugiej  stronie  jeszcze.  Chciałabym
zobaczyć, żeby Pan jeszcze nam dokładnie powiedział, jak będzie wyglądał dobudowany
drugi  pas  jezdni,  dwujezdniowy  w jednym kierunku  plus  droga  docelowa techniczna,
która  będzie  stanowiła  dojazd do  działalności  gospodarczych,  które  są  po  przeciwnej
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stronie kościoła, czyli salon Skoda, hurtownia PIK, jak będą wyglądały tam parkingi, jaka
jest  dokładnie  szerokość dobudowanej  przestrzeni  jezdniowej,  parkingowej i  tej  drogi
dojazdowej, ile dokładnie wynosi ta szerokość, która będzie stanowiła wejście w ten pas
drogowy i poza tym pasem drogowym w działki  po stronie już gminy Słupno. Bo jak
rozumiem  Państwo  nas  zapewniacie,  że  ta  droga  nie  będzie  w  żaden  sposób
rozbudowywana w stronę granic miasta Płocka, mówię o, jadąc od Podolszyc po prawej
stronie, tylko będzie rozszerzana po lewej stronie jak rozumiem, tylko chcę wiedzieć jak
będzie wyglądała przebudowa ulicy Morelowej i całkowite rondo na ulicy Wyszogrodzka -
Harcerska.  Przepraszam, jeszcze chodzi  o drzewa. Ja jak dobrze zrozumiałam z tego
załącznika  nr  2 kolorem różowym Państwo zaznaczyliście  te  drzewa, które  wymagają
wycinki ze względu na kolizję z inwestycją i ja naliczyłam tych drzew, jak się nie mylę,
674  o  różnej  średnicy,  są  nawet  takie,  które  mają  242 cm  obwód  pnia.  Natomiast
chciałabym, żeby Pan jeszcze nam dokładnie powiedział, niżej jest druga tabela, która
częściowo zawiera zaznaczone drzewa na różowo, a częściowo nie są zaznaczone, chociaż
jest adnotacja w opisie, że usunięcie z uwagi na kolizję z inwestycją. To też, jeśli Pan
chce, to ja mogę to pokazać na tablecie. Dziękuję. Czy to rzeczywiście jest konieczne, te
674 drzewa, bo to jest bardzo duża ilość, są bardzo wieloletnie drzewa, które tam rosną,
czy Państwo jeszcze to przeanalizujecie i zastanowicie się? Plus dodatkowo, oprócz tych
kolidujących z inwestycją są jeszcze wymienione inne drzewa do usunięcia, które akurat
nie mają wpływu na kolizję z inwestycją, ale napisano, że również do wycinki.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nim przekażę
głos Panu prezydentowi, chciałbym wyrazić swoją radość. Iż powiększa się grono osób
walczących o zieleń w Płocku. Cieszę się na to niezmiernie. Natomiast przypomnę też
Państwu, dlaczego my jako rada dzisiaj debatujemy nad tym punktem. Co do kształtu
przyszłej  drogi  dwupasmowej  Wyszogrodzkiej  mieliśmy już  kiedyś prezentację  w tym
zakresie kilka miesięcy temu. Szczegółowa koncepcja była prezentowana. To oczywiście
odbywa się w uzgodnieniu przede wszystkim z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i
Autostrad,  gdyż  ona  jest  głównym  decydentem  drogi  krajowej.  Natomiast  dlaczego
dzisiaj  zajmujemy się tym tematem - dlatego,  że dotyka ona Zespołu Przyrodniczo -
Krajobrazowego Jaru Rzeki Rosica, zespołu chronionego i musimy jako rada wyrazić na to
zgodę, żeby móc cokolwiek na tym terenie zrobić. Natomiast wydaje mi się, że wszyscy
mamy od wielu, wielu lat świadomość tego, że jeżeli będziemy budować drugi pas ulicy
Wyszogrodzkiej, który będzie przechodził przez Zespół Przyrodniczo - Krajobrazowy, bo
praktycznie  ten jar  pomiędzy Podolszycami  a  Imielnicą  to  jest  zespół  przyrodniczo  -
krajobrazowy, więc jest rzeczą niestety oczywistą, że musimy naruszyć część zieleni i
chociaż to boli jest to wydaje mi się konieczne. Proszę bardzo, Panie prezydencie.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Dziękuję,
Panie  przewodniczący.  Szanowni  Państwo,  to  może  łatwiej,  szybciej  będziemy
odpowiedzieć  na  drugą  część  pytania  dotyczącego  ilości  drzew i  wycinki.  Oczywiście,
Szanowni Państwo, rozbudowa drugiej nitki Wyszogrodzkiej wiąże się przede wszystkim z
rozbudową przepustu,  który znajduje  się tuż nad Rosicą.  Spróbujemy jak najbardziej
powiększyć. A ten załącznik graficzny jest u Państwa. Ta różowa linia dzieli nam zespół,
dzieli  nam  zespół  przyrodniczy.  Wszystko...  Jeżeli  mógłbym  prosić  troszeczkę  o
przesunięcie w lewo w kierunku Armii Krajowej. Szanowni Państwo, dziś... O, stop, stop,
stop, stop. Dziś założenia projektu i założenia realizacji tej inwestycji  polegają przede
wszystkim na tym, żeby poszerzyć o dodatkowy pas wylotu, no i wlotu oczywiście. Droga
będzie dwujezdniowa w obie strony, więc będą cztery pasy. Całość tej inwestycji, całość
tej inwestycji będzie, poszerzenia, na terenach gminy ościennej w związku z powyższym
przechodzimy na północ naszej inwestycji. Projekt, jak również nadzór nad realizacją w
zakresie zespołu polegał będzie w dużej mierze na zadaniu polegającym na poszerzeniu
przepustu w kierunku północnym, czyli idziemy do góry. W związku z powyższym w tym
zakresie będzie największa interwencja w zakresie wycinki drzew. To, co zostało Państwu
przedłożone,  to  co  jest  wynikiem  pracy  projektanta  i  całego  zespołu,  to  jest  wynik
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przeprowadzonej  inwentaryzacji  oraz  operatu.  Na jego podstawie  i  biorąc pod uwagę
jedyną  technologię,  bo  to  jest  podkreślane,  to  jest  jedyna  możliwa  technologia  do
zastosowania,  nie  ma  innej,  więc  ta  interwencja  będzie  występowała.  Będziemy  ją
minimalizować w zakresie - i tak zakłada projekt - będziemy minimalizować w zakresie
południowej części, czyli tej dolnej, niemniej jednak pewne prace w tym zakresie będą
prowadzone, w związku z powyższym zakres będzie obejmował również jakieś drzewa,
które zostały tam zidentyfikowane, policzone i przedstawione na graficznym zestawieniu.
Na  dzień  dzisiejszy  najwięcej  drzew  to  będą  te  drzewa,  które  będą  bezpośrednio
kolidowały z nowym przepustem, czyli  na tej części północnej. No bezwzględnie w tej
mierze będzie bardzo duża interwencja. Z naszej strony oraz założenia tego projektu
będą zarówno na etapie projektowym, jak i realizacyjnym starały się zminimalizować, to
zresztą, co realizujemy na wielu, wielu, wielu inwestycjach. Projekt jest z jednej strony
realizowany,  a  z  drugiej  strony  już  podczas  realizacji  jest  możliwość,  mówię,  jest
możliwość  niejednokrotnie  uchronienia  pewnych  drzew.  Jednak  dzisiaj  projektant
zakłada, że biorąc pod uwagę technologię, zakres, bo tutaj przede wszystkim to, co jest
istotne  i  ważne,  jest  również  dzisiejsza  droga  technologiczna.  Dzisiaj  w tym miejscu
znajduje  się  droga  technologiczna.  Niejednokrotnie  nasze  służby  chcąc  dokonać
oczyszczenia urządzeń, które się znajdują w tym miejscu, no muszą poruszać w tym
zakresie. Zakładamy, a projekt to zakłada, niestety powiększenie płaszczyzny zlewni, w
związku  z  powyższym  wszelkie  elementy  związane  z  infrastrukturą  w  tym  miejscu
również będą musiały mieć bezpośredni dostęp. Dziś ta droga tam jest,  tylko że ona
dzisiaj nie jest o pełnych parametrach. Zakładamy, że projekt - minimalizując oczywiście
ingerencję w tę piękną przestrzeń - no ale będziemy musieli  tą drogę technologiczną
stworzyć. Ja tylko pokazuję, bo akurat tutaj to nie jest newralgiczna część. Najbardziej
newralgiczna  część,  jeżeli  moglibyśmy skierować troszeczkę  w prawo w kierunku już
Wyszogrodu, no to jest to pełne zagęszczenie. Projektant założył w tym momencie no
maksymalny poziom, no maksymalny. Założyliśmy, że jest to około z naszych wyliczeń
zgodnie  z załączoną inwentaryzacją drzewa i  krzewy wymagające zezwolenia w Jarze
Brzeźnica oraz poza jarem to jest ilość 397 sztuk, a drzewa i krzewy nie wymagające
zezwolenia zarówno te, które znajdują się w Jarze Rzeki Rosicy, jak i poza jarem, bo
mówimy  o  całej  inwestycji,  to  jest  90  sztuk.  W  sumie  ilość  sztuk,  która  została
zinwentaryzowana i wymaga wycięcia, są to drzewa o różnej wielkości, są to drzewa w
ilości  487  sztuk  dokładnie.  Tak  to  wynika  z  zestawienia,  które  Państwu  zostało
(niezrozumiały  głos).  Oczywiście  na etapie  realizacji  może się  okazać,  że  wykonawca
uchroni pewne drzewa, ale dzisiaj biorąc pod uwagę dostępne technologie, ciężki sprzęt,
który będzie musiał się tam pojawić oraz zakres prowadzonych robót zakres tych drzew
został  określony  w  taki  sposób,  żeby  bezpiecznie  firma,  która  będzie  realizowała  tą
inwestycję  nie  musiała  martwić  się,  że  uszkodzi  jakieś  drzewo,  które  będzie  się
znajdowało w niedużej bliskości, a nie zostało zgłoszone. Oczywiście będzie starało się je
oszczędzić.  Niemniej  jednak  dzisiaj,  żeby  nie  powstrzymywać  w  kolejnym  etapie
możliwości realizacji tej inwestycji i wystąpić na etapie uzyskania wszelkich pozwoleń już
dzisiaj z pewną ilością drzew pokazujemy faktycznie drzewa, które mogą być narażone,
mówię, które mogą. Część z tych drzew, tak jak wspomniałem, znajduje się bezpośrednio
pod przyszłym przepustem, część w okolicy. Ale zdajemy sobie sprawę, że jest to ciężki
teren, jest to teren górzysty, jest to teren podmokły w związku z powyższym no nie da
się prowadzić prac przy tak dużej inwestycji bez użycia sprzętu ciężkiego. Trzeba będzie
go w jakiś sposób tam dostarczyć. Zdajemy sobie sprawę, że zarówno te drzewa, które
znajdują  się  po południowej dzisiaj  już  funkcjonującej  części  przepustu,  a  wymagane
będą prace restauracyjne, niejednokrotnie technologia wymaga również pojawienia się
tam  ciężkiego  sprzętu,  również  nieznaczna  ilość,  mówię  nieznaczna  ilość  po  stronie
południowej drzew została zaznaczona, co nie oznacza, że ona już dzisiaj bezwzględnie
pójdą do wycinki. My wskazujemy i prosimy o to, żeby móc prowadzić tą inwestycję w
tym zespole doprowadzając do sytuacji, w której będziemy minimalizować. I raz jeszcze,
zgodnie z informacją uzyskaną od projektanta, nie ma go jeszcze, ale miał dojechać, ale
jest to projektant,  który realizuje największe inwestycje nie tylko w Płocku,  ale i  dla
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Generalnej  Dyrekcji,  uczulamy  każdorazowo,  żeby  zastosował  technologię,  która  jest
technologią  minimalizującą,  ale  tak  jak  widzimy  w  tym  przypadku  rozbudowa  tego
przepustu na takim etapie no jest jedyną możliwą. No nie da się pobudować nie ingerując
w nieznacznym stopniu w jar. Tak jak wspomniałem, teren jest dość niebezpieczny, bo to
jest teren dość nierówny, jest podmokły, w związku z powyższym zakładamy, że ciężki
sprzęt, który tam będzie się poruszał, też będzie potrzebował jakiegoś otoczenia do tego,
żeby  móc  się  poruszać  i  nie  zniszczyć  czegoś,  co  nie  zostanie  wcześniej  przez  nas
uwzględnione. W związku z powyższym cały ten projekt, to co Państwo otrzymaliście,
szczegółowo  przedstawia  każde  z  tych  drzew,  które  w  jakiś  sposób  może  być  w
mniejszym lub większym stopniu narażone. Ale tak jak wspomniałem, liczba tych drzew
to jest 487 sztuk dokładnie, tych, które no są wskazane w takim, czy innym stopniu do
wycięcia. Część z nich wymaga, część nie pozwolenia.”

Pani  radna  Wioletta Kulpa  (radna)  powiedziała:  „A bezwzględnie  do usunięcia  są w
pierwszej czy w drugiej tabeli? (niezrozumiały głos)”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka powiedział: „Oj, to muszę sobie
zerknąć.(niezrozumiały głos) Tak. Krzysztof, czy ty masz tą tabelę przy sobie? Nie masz?
Dobrze, pozwoli  Pani,  że w międzyczasie  ja  poproszę,  Krzysztof sprawdźcie tą  tabelę
pierwszą i drugą, które są na czerwono. Ja mam niestety wydrukowane w czarno-białym.
Poproszę  Krzysztof,  dobrze.  To  postaram  się  odpowiedzieć  Pani  za  chwileczkę,  bo
niestety,  ale materiał  mam czarno-biały,  więc ciężko jest mi  powiedzieć w tej  chwili,
które są. Dobrze, to może przejdę do tematu, który był poruszony i obszernie zadane
pytania na samym początku. Krzysztof!  Sprawdzacie. A, jest Pani projektant. Dobrze,
jest już Pani projektant także za chwileczkę przy pomocy... i Pan projektant. Dobrze, to
teraz tak to może zaczniemy od drugiej strony, czyli poproszę o pokazanie przyszłego
ronda  Harcerska  i  Rogozińska.  Dobrze,  Szanowni  Państwo,  ja  tylko  przypomnę  -
rozbudowa ulicy Wyszogrodzkiej podzielona jest na dwa etapy, one są realizowane w
zakresie projektowym równolegle. My projektujemy odcinek od Armii Krajowej do ulicy
Harcerskiej, przyszłego ronda, dalej realizowany projekt jest przez Generalną Dyrekcję.
Bardzo się cieszę, bo z informacji ostatnio uzyskanej Generalna Dyrekcja już uzyskała
decyzję  środowiskową,  co  myślę,  że  jeszcze  przyspieszy  ich  w  zakresie  realizacji
inwestycji. Dobrze, to ja tylko tak. Tak, Krzysztof. (niezrozumiały głos) Pani radna... Ale
to jest w tym, tak, czyli to do usunięcia na czerwono są w tej ogólnej 569 sztuk, a te do
usunięcia w jarze na czerwono 180 są już w tej ogólnej. (niezrozumiały głos) Tu mamy
397 i 90, mam takie wartości. To prośba moja, bo ja to dostałem od... o te wartości.
(niezrozumiały głos) Tak, tak, tak, tak. Dobrze, sprawdźcie to poproszę, dobrze, żeby te
wielkości się...  No i może faktycznie, bo jeszcze jedna ważna rzecz i  ona też została
umieszczona w informacji, która do Państwa została przekazana - żeby zaoszczędzić na
tym odcinku  dalszej  wycince  drzew  podjęliśmy  decyzję  o  zawężeniu  pasa  zielonego.
Pierwotnie pas rozdzielający te dwa kierunki stanowił  czternaście metrów, bo taki  był
założony. Kiedyś miał  tam przechodzić tramwaj.  No my zawęziliśmy tą przestrzeń do
pięciu metrów, co pokazuje, że jeszcze dziewięć dodatkowych metrów zaoszczędziliśmy w
ramach ingerencji w jar. Po prostu musielibyśmy ten przepust zrobić na tym odcinku i
dalszej drodze o dziewięć metrów szerszy. Myślę, że to jest dobra informacja dla jaru.
Dobrze. Szanowni Państwo, nasz zakres - poproszę troszkę do góry - jeżeli  chodzi o
Rogozińską  zakres  projektowy  dochodzi  do  Wołodyjowskiego,  czyli  my  zakres  ulicy
Rogozińskiej  kończymy w porozumieniu  z  gminą  Słupno,  projektujemy  tak,  żeby był
później  jednolity  do  ulicy  Wołodyjowskiego,  czyli  powstaje  chodnik,  zjazdy.
(niezrozumiały głos) Szerokość będzie, jaką mamy w tej chwili tutaj podaną szerokość
pięć  i  pół  metra,  bo  dochodzi  chodnik  i  dochodzi  ścieżka  rowerowa,  więc  będzie
poszerzone.  Będzie  ulica  sparametryzowana,  czyli  zgodnie  z  przepisami,  a  do  tego
dochodzi chodnik i dochodzi ścieżka rowerowa. Jesteśmy w porozumieniu z gminą Słupno
tak,  żeby oni  projektując  swój  odcinek dalej  doprojektowali  w tym samym kształcie.
Poproszę o przejechanie w dół. Dobrze. (niezrozumiały głos) Nie, nie, nie, tutaj już mamy

18



Harcerską, czyli włączenie, tak samo ścieżka rowerowa i analogicznie wyjście po stronie
południowej ścieżki rowerowej i chodnika pieszo-jezdnego, aż do granicy miasta Płocka.
Przejdźmy proszę w lewo, bo tutaj było pytanie w zakresie dróg technicznych. Ok, stop,
stop. Rondo turbinowe ułatwiające komunikację, wyjazd dwie jezdnie w każdą stronę i w
momencie zjazdu z ronda następuje rozdzielenie drogi technicznej, czyli wydzielenie po
stronie gminy Słupno drogi technicznej umożliwiającej komunikację z... I tu już jesteśmy
po rozmowach, no w pierwszej kolejności była tutaj hurtownia i kolejne. Wszelkie zjazdy
projektant uzgodnił z obecnymi przedsiębiorcami. Proszę o przejście w lewo. Jeżeli będą
jakieś pytania, to jestem.(niezrozumiały głos) Tu jest droga techniczna, tu jest droga
techniczna, tu jeszcze będzie ścieżka rowerowa, tu jest droga techniczna i tu - proszę
przejechać  troszeczkę w lewo -  tu  na  tej  długości  jeszcze są wydzielone miejsca  do
parkowania.  Oczywiście,  zgodnie  z  normatywem miejsce  przeznaczone  dla  inwalidów.
Więc jest pas przeznaczony dla samochodów, które będą mogły zaparkować. Proszę o
przejechanie  w  lewo,  dalej,  chyba  że  kolejny,  to  chyba  musimy  otworzyć  kolejny
załącznik. O, bo tutaj już mamy, to już mamy Morelową i mamy - proszę przejechać w
prawo - czyli analogicznie mamy tutaj cały czas drogę techniczną i teraz tak dojazd do -
tu, tu stop, stop, stop - no tak, tutaj to są te miejsca, o których wcześniej wspomniałem,
czyli mamy wzdłuż miejsca postojowe umożliwiające osobom, które mogą wjechać, bo
przecież dzisiaj klienci mają wjazd do poszczególnych usługodawców, ale oprócz tego,
jeżeli  ktoś  chciałby  zatrzymać  samochód  ma  taką  możliwość  w  żaden  sposób  nie
wchodząc w kolizję drogi  technicznej  obsługującej  te tereny.  Przejdźmy troszeczkę w
lewo. A cały czas równolegle poniżej są dwie jezdnie. Dobrze, stop. Troszkę do góry. Tu
mamy ulicę Szlachecką. A, to jest Morelowa, a tu jest Szlachecka. Więc wjazd, wjazd
dzisiaj, Szanowni Państwo, no bo wielokrotnie poruszając się tą drogą widzimy, że na
tym odcinku tutaj, szczególnie przy zjeździe do tych dwóch no newralgicznych, dobrze
rozwijających  się  przestrzeni,  no  wielokrotnie  powstają  korki  i  osoby  wyjeżdżające
zarówno tutaj ze strony... od strony Gulczewa, czy ze strony tutaj osiedla leżącego przy
ulicy Morelowej, no wielokrotnie mają problem z włączeniem się do ruchu. Projektant tak
zaprojektował  w  tej  chwili  zgodnie  z  przepisami  komunikację,  żeby  osoby,  które  no
podążają  z  Warszawy  chciały  przejechać  na  północ,  mogą  to  zrobić  wcześniej
wspomnianym rondem i wjechać w ulicę Rogozińską, a następnie w Wołodyjowskiego i
przemieścić się w ulicę Szlachecką, ale równie dobrze mogą poruszać się bezkolizyjnie
ciągiem powyżej,  czyli  drogą techniczną i  skręcić w prawo w ulicę Szlachecką. Osoby
wyjeżdżające  z  ulicy  Szlacheckiej  a  podążające  w  kierunku  Warszawy  będą  miały
możliwość wykorzystania ulicy Wołodyjowskiego, włączenia się w Rogozińską, w rondo i
przejazdy bezkolizyjny, no bo dzisiaj wielokrotnie widzimy, że osoby wyjeżdżające z tej
części, a chcące skręcić w lewo no mają problem, żeby się włączyć biorąc pod uwagę ilość
pojazdów, no to dochodziło tam do różnego rodzaju zdarzeń. Dzisiaj, żeby temu zapobiec
osoby,  które  będą  podążały  z  północy,  a  będą  chciały  udać  się  do  Warszawy  ulicą
Wyszogrodzką  będą  miały  możliwość  włączenia  się  troszkę  wcześniej  w  ulicę
Wołodyjowskiego, a następnie Rogozińską i bezkolizyjnie włączyć się w rondo. Osoby,
które będą podążały do Płocka będą miały możliwość - poproszę o przesunięcie w lewo -
drogą techniczną,  pasem wjazdowym włączyć się  w drogę,  tak jak  widzicie  Państwo,
bezpiecznie  w  zastosowany  pas  tak  zwany  startowy,  umożliwiający  włączenie  się
bezkolizyjne na bardzo długim odcinku w ulicę  Wyszogrodzką.  Jest  to usprawnienie  i
przede wszystkim bezpieczeństwo dla  osób,  które z tej strony no dość licznym, dość
licznie, szczególnie o godzinach porannych włączają się. Czyli to rozwiązanie w podwójny
sposób  ułatwia.  Po  pierwsze  droga,  ulica  Wyszogrodzka  będzie  już  dwujezdniowa,  a
osoby  włączające  się  z  tej  części  tak  zwanym pasem startowym,  włączającym będą
mogły w sposób bezkolizyjny i w miarę płynny włączyć się do dwujezdniowej ulicy. A
możemy przybliżyć?  Bo tutaj  mamy oczywiście  pas zieleni.  (niezrozumiały  głos) Czyli
potwierdzam - tabela, która została, tamta tabela, czyli tak, w tabeli posiadam, tak jak
wspomniałem wcześniej, 487 drzew, a ilość, która została przekazana, to są to również
małe  krzewy,  które  gdzieś  tam są zlokalizowane,  ale  to  nie  są  drzewa,  to  nie  są w
rozumieniu drzewa, które będą wymagały pozwolenia. Tam znajduje się 27 drzew, które
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zostały  określone  jako  drzewa  złamane,  ale  sztuka  została  tam  policzona.  Tego  nie
liczymy w tym. 487 sztuk - tyle drzew zgodnie z projektem będzie wymagało wycięcia.
397 pozwolenia, 90 nie będzie wymagało pozwolenia. No oczywiście droga, nie wiem, czy
na tyle będzie możliwość, ale tutaj będzie szerokość tej drogi, to będzie w granicach tzry
metry,  trzy  i  pół...  Krzysztof...  Panie  projektancie...  (niezrozumiały  głos)  Cztery  i
pół metra nawet. (niezrozumiały głos) Tak, oczywiście. A do PIK-u... Tak, tak. Proszę o
skrzyżowanie  dzisiejsze  Rogozińska  i  Harcerska,  docelowo  rondo,  czyli  ten  pierwszy
arkusz. Hurtownia PIK znajduje się w obrębie tego skrzyżowania. Właściciele firmy złożyli
nam na etapie projektowania i  rozpoczęcia  chęć uzyskania dodatkowych zjazdów i  te
dodatkowe zjazdy zostały uzyskane. Poproszę o wyżej przesunięcie, szczególnie hurtowni
(niezrozumiały  głos)  Ale  są  dwa  zjazdy  zrobione  -  i  jeszcze  jedno  wyżej  -  są
zaprojektowane dwa zjazdy na życzenie właścicieli hurtowni, od strony Rogozińskiej. To
są dwa dodatkowe zjazdy, które zostały umieszczone. Poproszę o zjechanie niżej. No i
oczywiście zgodnie z parametrami - proszę o przejechanie w lewo - jest przygotowany w
uzgodnieniu,  w  uzgodnieniu  -  powtarzam  -  z  właścicielami  zjazd  do  hurtowni  PIK.
(niezrozumiały  głos)  Czyli  tak,  interesują  Panią...  Ja  chyba  podawałem  to  ostatnio.
Przyznam szczerze  dzisiaj  bardziej  rozmawialiśmy  o  kwestii  związanej  z  zielenią,  ale
oczywiście  nie  wiem,  czy...  Panie  projektancie,  ja  Pana  zapraszam  teraz,  tak.  Nie
chciałbym rozwijać w tej chwili całej dokumentacji, ale jak mamy projektanta, który to
projektuje,  odpowie  na  te  pytania,  które...  Dzień  dobry,  Panie  Mariuszu,  witam
serdecznie.  Proszę Panie  Mariuszu.  Jaka jest  szerokość  dodatkowa.  Dziś  mamy ulicę,
która przechodzi a doprojektowujemy szczególnie po stronie ulicy, cała infrastruktura po
stronie  ulicy  tak,  czyli  jaka  jest  zajętość,  szerokość  zajętego  dodatkowego  pasa  po
stronie ościennej gminy, czyli wszystkie te, cała ta infrastruktura drogowa.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Moja prośba
jeszcze o przedstawienie się, ponieważ mamy protokół. Proszę bardzo.”

Pan  Mariusz  Andler,  projektant  powiedział:  „Dzień  dobry.  Witam  Państwa  bardzo
serdecznie. Nazywam się Mariusz Andler. Jestem projektantem, koordynatorem dla tego
zadania. Postaram się odpowiedzieć na wszystkie pytania na ile będę oczywiście mógł,
ponieważ  jest  to  bardzo  specjalistyczny  i  duży  dosyć  zespół  to  projektował,  około
dwudziestu osób, ale z grubsza będę powinienem większość wiedzieć. Więc, jeżeli chodzi
tutaj o ten fragment, tak jak Pan prezydent wspomniał,  chcieliśmy przede wszystkim
obsłużyć  te  północne  nieruchomości.  Spotkałem  się,  tak,  z  właścicielami  PIK-u,  jak
również  salonu  Skody  i  ustaliliśmy  dojazdy,  jak  również  jakie  pojazdy  będą  tam
dojeżdżały. Zrobiliśmy symulację dla tych pojazdów. Czyli przede wszystkim, jeśli chodzi
o  tutaj  zabezpieczenie  od  strony  miasta,  no  to  przejazdy  autobusów  12-metrowych,
natomiast  tam  przewidzieliśmy  samochody  ciężarowe,  znaczy  pojazdy,  czyli  ciągniki
siodłowe z naczepami nie, natomiast samochody ciężarowe tak do czternastu metrów. To
są takie samochody, które w zupełności wystarczą do obsługi. Natomiast tak jak tutaj z
właścicielami firmy PIK, mówię z właścicielami, tam jest dwóch Panów, z którymi się dwa
razy spotkaliśmy, uzgodniliśmy całe zagospodarowanie, które wchodzimy na ich teren, bo
oni  no  będą  niestety  pozbawieni  części  magazynowej,  tej  otwartej,  jak  również  my
musimy im zabrać część niestety pod drogę oświetlenia i ustaliliśmy, że to są dodatkowe
dwa wjazdy i jeden ten wjazd, który jest tutaj od tej drogi, tak jak Państwo mówicie,
technicznej,  drogi  dodatkowej,  że  to  w  zupełności  im  wystarczy.  Jeszcze  dodatkowo
pracowaliśmy  wstępnie  jak  odwodnić  cały  ten  teren  dla  nich.  Nie  wiem,  czy  w  tym
zakresie miałem odpowiedzieć. (niezrozumiały głos) Odkąd dokąd? (niezrozumiały głos)
Jezdni, czy od obecnej granicy? Bo tu byśmy musieli  takie rzeczy rozpatrywać. Mamy
obecną  jezdnię,  tą  istniejącą  i  tą  staramy  się  iść  po  mniej  więcej  po  tym  samym.
(niezrozumiały głos) Tak, to jest około piętnastu do dwudziestu metrów i to dokładnie
tyle zajmujemy, ile było przewidziane już jakieś 15 - 20 lat temu, bo ten pas już był
wtedy wydzielony. Ci Państwo, z którymi rozmawiałem, z właścicielami, oni mówi, że tak
naprawdę tylko na to czekają, bo ani nie mogą się rozbudować, ani nawet dojazdów nie
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mogli sobie przebudować. To wszystko dlatego wygląda w takim, a nie innym stanie,
ponieważ  na  nic  nie  mogli  dostać  zgody  i  oni  wszyscy  czekali  na  ten  projekt,  żeby
wreszcie  został  zrealizowany,  bo  będą  mogli  dostosować.  Najwięcej  mówi  tutaj  Pan
właściciel  Skody. Długo rozmawialiśmy o tym i  mówi:  no wreszcie czeka, on chce to
zlikwidować,  zupełnie inną działalność tam przeprowadzić,  to wszystko przebudować i
wszystko  poustalaliśmy,  tak,  żeby  rzeczywiście  on  miał  obsługę  do  tej  przyszłej
działalności,  którą  chce  rozbudowywać.  (niezrozumiały  głos)  Tak,  ponieważ  jest  to
nieregularne.  Mogę  tylko  powiedzieć  między  dwadzieścia  dwa  a  osiemnaście metrów,
ponieważ nie są to linie całkowicie równoległe do siebie. Większość podziałów już została
zrobiona,  natomiast  dwie  działki  musimy podzielić.  (niezrozumiały  głos)  Jeżeli  dobrze
pamiętam, to tutaj  przynajmniej  w tym miejscu może być to około dwadzieścia  trzy,
dadzieścia  cztery  metry,  ale  mogę  się  mylić,  nie  mam  teraz  przymiaru,  żeby  to
powiedzieć. Ponieważ przy projektowaniu robimy to wszystko, oczywiście wiemy gdzie,
czyli  na  terenie  zurbanizowanym bardzo,  w związku z  tym to  wszystko  robiliśmy na
minimalnych parametrach. Bardzo proszę.”

Pani radna  Wioletta Kulpa  powiedziała: „Znaczy tak się złożyło, że ja zmierzyłam tę
przestrzeń  i  mnie  wyszło  około  dwudziestu  metrów  do  ogrodzenia  PIK-u.  Salon
samochodowy  Skody  ma  nawet  bardziej  wysunięty  teren,  bo  ma  jeszcze  tam
poparkowane samochody.  I  teraz  tak,  pytanie  -  jak  bardzo ingerujemy w przestrzeń
właścicieli prywatnych, bo rozumiem, że będziemy teraz odkupować od nich grunty, no
bo  pod  inwestycje,  bo  to  jest  inwestycja  celu  publicznego,  czyli  będziemy  ZRID
stosować.”

Pan Mariusz Andler, projektant powiedział: „Tak jest.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „To w takim razie chciałabym wiedzieć, bo Pan
prezydent rozumiem ma zaplanowane środki w budżecie, czy... A, przepraszam, czy to
Generalna kupuje, bo to wszystko robi po stronie Gulczewa.”

Pan Artur Zieliński  Zastępca Prezydenta Miasta Płocka powiedział: „Panie Mariuszu, ja
nie chciałbym Pana stawiać w niekomfortowej sytuacji. Ale ja mam, dobrze, ale ja mam
tylko serdeczną prośbę. Ja nie ma z tym problemu, pamiętam jak…”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poproszę do
mikrofonu Panie prezydencie.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Przepraszam
najmocniej.  Szanowni  Państwo  tak,  żeby  nie  wprowadzać  Pana  Mariusza  w
niekomfortową sytuację. Wszelkie załączniki, które dzisiaj zostały Państwu przedłożone
pokazują zakres kolizji z zielenią. To jest przedmiotem dzisiejszej rozmowy. Ja oczywiście
nie ma problemu, żebym przygotował na najbliższą komisję, tak jak to zrobiłem chyba
dwie  komisje  temu,  kiedy  szczegółowo  omawiałem  ten  zakres.  Wówczas  te  mapy
zakładają  inne  elementy.  Tam  konkretnie  jesteśmy  wskazać  wszelkie  odległości,
szerokości.  Dziś  te  mapy  i  ten  załącznik  graficzny  przede  wszystkim  ma za  zadanie
pokazanie Państwu, w którym miejscu następuje kolizja z zielenią. Oddam za chwileczkę
Panu Mariuszowi głos, ale tak jak wspomniałem, ten proces cały czas jest realizowany.
On  w  tej  chwili  jest  na  etapie,  no  mamy  zgodnie  z  umową  do  końca  października
otrzymacie  finalizację  tego  projektu.  W  związku  z  powyższym  rozmowa  dzisiaj  o
kwestiach związanych z zielenią jest kolejnym etapem. Ale raz jeszcze - to nie stanowi
dla mnie problemu i mojego zespołu, żebyśmy nawet na najbliższą komisję przygotowali
taki  materiał,  który  szczegółowo  pokaże  Państwu  nawet  podział  już  taki  po
poszczególnych działkach i  podział...  Oczywiście  rozmawiałem ostatnio  z właścicielami
hurtowni  PIK i  oni mają tą świadomość,  że również częściowo ich ogrodzenie  będzie
musiało  być przesunięte.  Tą wiedzę mają  po rozmowie z projektantem. Ale  na dzień
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dzisiejszy te  mapy nie  pokazują  zakresu oddziaływania  tej  inwestycji,  jeżeli  chodzi  o
ingerencję w poszczególne grunty. O to zadbał już Pan projektant, Pan Mariusz Andler,
który wraz ze swoim zespołem odbył wiele, wiele spotkań i na tych spotkaniach, przede
wszystkim mających na celu już uświadomienie tych właścicieli  o tym, że nastąpi ten
wykup. Oni, tak jak wspomniał Pan Mariusz, mają świadomość tego, że to nastąpi. Też
dopytują kiedy. Tu również inni dopytują nas jako urząd miasta kiedy, no bo też chcieliby
już - nie wiem - przedstawić ogrodzenie. Pani przewodnicząca, Szanowni Państwo, to
może na najbliższą komisję, czy też zrobić jakąś oddzielną komisję, ja Państwu mogę
szczegółowo działka po działce, na innym schemacie graficznym, bo dziś ten schemat nie
jest  w  stanie  umieścić  wszystkich  Państwu  danych.  Jest  wiele  załączników.  Dziś
przedmiotem jest  pokazanie  tej  inwestycji  i  jej  zakresu  oddziaływania  na  zieleń.  Ale
oczywiście, tak jak wspomniał Pan Mariusz, to oddziaływanie będzie w różnych miejscach
różne. Dobrze, ale Panie Mariusz, ale bardzo moja serdeczna prośba, skupmy się może
na dzisiejszym temacie.”

Pan  Mariusz  Andler, projektant  powiedział:  „Jeśli  można,  Panie  prezydencie.  Już
informuję, najpierw tutaj. Ten rysunek akurat nie jest przygotowany do tego pytania. Są
tylko rzeczy uwypuklone, związane z zielenią. Natomiast w tym miejscu tutaj, o tak jak
wodzę, tu jest istniejąca granica. My tutaj nie będziemy robili  żadnych podziałów. Ta
granica została już zrobiona dużo wcześniej i ci właściciele wiedzieli, że to prędzej czy
później będą musieli całość oddać. My, jak Pani wspomniała, czyli widzę, że wie Pani, co
to jest decyzja ZRID-owska, czyli ta specustawa drogowa, nie chcemy już ingerować do
tego, do czego oni byli przygotowani, czyli na przykład kończyć metr w tą stronę albo
metr w tą od granicy, bo oni wiedzieli, że dokładnie do tej granicy ktoś kiedyś przyjdzie i
będą  musieli  ten  teren  oddać  i  nie  mogli  nim  tak  naprawdę  do  końca  dysponować,
ponieważ był cały czas przeznaczony właśnie na pas ulicy Wyszogrodzkiej. Podziały, które
zostaną zrobione tutaj wzdłuż i to w ogóle nie dzielimy tych działek, to jest istniejąca
granica,  proszę  (niezrozumiały  głos),  ale  dopiero  tutaj  dzielimy  jedną  działkę  i  też
łączymy z granicami, które wcześniej zostały podzielone. Staraliśmy się i  to, co tutaj
zostało przedstawione, zmieściliśmy się w korytarzu, który wcześniej już dawno temu był
planowany. Był tylko przewidywany ostatnią koncepcją to, co wspomniał Pan prezydent,
ponieważ wcześniej ten pas rozdziału, który tutaj jesteśmy pomiędzy, był planowany o
szerokości czternastu metrów ze względu to, co mówiliśmy (niezrozumiały głos) który
będzie tramwaj. Minimalna szerokość dla tego pasa to jest pięć metrów. Mniej niestety
nie możemy. Jest to klasa drogi głównej ruchu przyspieszonego. Ona tak brzmi, to jest
tylko nazwa klasy technicznej. To nie znaczy, że ruch będzie tam bardzo szybki. Nie, nie,
to jest tylko klasa techniczna mówiąca o tym, jakie parametry trzeba przyjąć. Czyli w tej
hierarchii ważności dróg to najpierw jest autostrada, później droga ekspresowa, to jest
główna ruchu przyspieszonego, czyli od góry patrząc, to jest w strefie ważności, to jest
trzecia od góry, czyli te warunki wszystkie musimy spełnić. I stąd udało nam się zmieścić.
Jak  tutaj  wcześniej  mówiłem,  z  tymi  mieszkańcami  czy  też  właścicielami  jak  się
spotkaliśmy proszę mi wierzyć oni nie mają żadnych pretensji, oni chcą, się cieszą, że
właśnie tak zostało to zrobione, a nie inaczej, czyli to, czego się spodziewali, nic więcej
nie będzie zabrane. Nawet nie obetniemy narożników, ponieważ udało nam się zmieścić
również z infrastrukturą i jeszcze zmieścić rondo turbinowe o pełnych parametrach. To
było tutaj najtrudniejsze, żeby też nie ingerować od strony tutaj, jak Pani wspomniała, od
strony  południowej.  Trzymamy  się  istniejących  granic.  Nic  z  tej  strony  nie  będzie
dzielone. Żadnych dodatkowych podziałów nie będzie. Nie naruszamy ogrodzenia, tak,
tutaj,  które  otacza  kościół,  jak  również  tutaj  od  tych  właścicieli  nie  będzie  żadnego
podziału działki, utrzymujemy. (niezrozumiały głos) Tutaj, które będą, tak, likwidujemy
wszystkie  parkingi,  wszystkie  parkingi  i  przy  tej  drodze  serwisowej  zostaną  chyba
zmniejszone o dwa dojazdy i zostaną tylko zrobione dwa miejsca postojowe. Tak, mówię
- likwidujemy wszystkie jako istniejące. (niezrozumiały głos) Tak, jeśli... Tak, tak. Nie,
nie, tylko jeszcze muszę troszkę sprostować, ponieważ nie można mówić, że kosztem
parkingów. Jak wspomniałem, jest to droga główna ruchu przyspieszonego. Jeżeli byśmy
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się trzymali tylko - i to są jezdnie główne, tak to się nazywa - jeżeli byśmy utrzymali
jezdnię główną a nie robili tej drogi serwisowej dodatkowej, to parkingów po prostu nie
może być, tak, bo z parkingu nie można zjeżdżać bezpośrednio na drogę główną ruchu
przyspieszonego. Na drogę główną ruchu przyspieszonego można zjeżdżać tylko poprzez
skrzyżowania. (niezrozumiały głos) Nie, nie, nie, nie. Jeśli można, po to więc mamy tą
drogę serwisową przez którą przez to, że to już nie ma parametrów drogi głównej ruchu
przyspieszonego tylko drogi dojazdowej możemy realizować tak dojazdy, jak i również
jeżeli jest miejsce, to miejsca parkingowe i te dwa zostały wygospodarowane, tak. To już
nie jest jezdnia główna ruchu przyspieszonego. Główna jest ta na szaro. Tutaj niestety
słabo widać, bo co innego chcieliśmy pokazać, natomiast droga serwisowa już jest niższej
klasy,  czyli  dojazdowa  i  wtedy  możemy  zrealizować  dojazdy  i  zrealizować  parkingi.
Gdybyśmy nie znaleźli tego miejsca, co było trudne ze względu na różnicę wysokości, ale
udało nam się rozwiązać to technicznie, to nikt by nie mógł dojeżdżać z tej strony, żadne
dojazdy by nie mogły być, wjazdy. Każdy pewnie z Państwa jeździ samochodem to wie,
że  nie  można przy  takiej  drodze  mieć  bezpośredniego  dojazdu,  bo  bardzo często  są
najazdy na tył, tak. Problem jest zawsze ze zjechaniem z tej drogi a nie na nią wjechanie,
bo zjechać muszę dokładnie w tym momencie, kiedy przyjechałem, wjechać, mogę sobie
poczekać.  Natomiast  zjazd  zawsze  jest  niebezpieczny,  bo  muszę  zjechać,  kiedy
przyjechałem  i  są  często  najazdy  na  tył.  Dlatego  na  drodze  głównej  ruchu
przyspieszonego  są  zakazy  lokalizowania  zjazdu.  Bo  zmniejszaliśmy,  ściaśniliśmy  do
minimalnych parametrów i udało nam się zrobić drogi serwisowe, które obsłużą również
działki  przyległe  w  niezbędnym  zakresie  jaki  mogliśmy  zrealizować.  Nie  wiem,  czy
mógłbym jeszcze... Jeśli…”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Dziękujemy
bardzo. A ja Państwu Radnym - proszę może jeszcze w pierwszym rzędzie na wszelki
wypadek, gdyby jakieś pytania były - natomiast Państwu przypomnę, dlaczego my dzisiaj
zajmujemy  się  tym  punktem.  My  jako  Rada  Miasta  Płocka,  z  całym  szacunkiem  do
wszystkich  Państwa,  nie  jesteśmy  ekspertem  od  tego,  żeby  wytyczać  szczegółowe
przebiegi dróg. Dlatego zajmujemy się tym dokumentem, ponieważ wchodzi on w obszar
chroniony zespołu przyrodniczo - krajobrazowego, który jest chroniony ustawowo i który
jest chroniony uchwałą Rady Miasta Płocka, którą podjęliśmy. Ponieważ ta inwestycja w
pewnym sensie koliduje z zespołem i wymaga pewnych wycinek, dlatego dzisiaj mamy to
na tapecie, gdyż ewentualne wycinki wymagają zgody Rady Miasta Płocka. Stąd dzisiaj o
tym  mówimy.  Natomiast  szczegółowy  projekt  techniczny  -  raz  jeszcze  Państwu
przypomnę - no na zasadzie koncepcję bardzo szczegółową Pan prezydent omawiał kilka
miesięcy  temu na  sesji  rady  miasta.  Natomiast,  jeżeli  będą jakieś  z  Państwa  strony
jeszcze dodatkowe prośby o wyjaśnienia techniczne chyba najlepszym gremium do tego
będzie  komisja  inwestycji  na  którą  przyjść  może  każdy  i  ewentualnie  poddaję  pod
rozwagę komisji inwestycji, którą dzisiaj będziemy wybierać.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Panie
Przewodniczący!  Szanowni  Państwo!  To  może  ja  już  od  razu  zaproponuję,  że  na
najbliższej komisji inwestycji, jeżeli są jakieś pytania, to ja zapraszam serdecznie. Jeden
z punktów to będzie omówienie statutu,  jeżeli  chodzi,  bo to jest bardzo ważny kanał
komunikacyjny,  jeżeli  chodzi  o  rozbudowę  tej  części  ulicy  Wyszogrodzkiej.  Ja
szczegółowo  omówię  i  będę  do  Państwa  dyspozycji,  dobrze.  Tylko  wtedy,  tak  jak
wspomniał  Pan  projektant,  tu  są  inne  materiały  graficzne,  wtedy  każde  dane,  jeżeli
chodzi o parametryzację dróg czy dojazdów, wszystko tam będzie opisane. I odpowiem,
bo nie będzie czy to zostało powiedziane przez Pana Mariusza - wszystkie te hurtownie,
które w tej chwili znajdują się przy ulicy Wyszogrodzkiej one nadal będą miały zjazd od
strony swojej południowej, tylko przez drogę techniczną tak, żeby to było i bezpiecznie
skomunikowane. Ale to tak jak wspomniałem, będę do Państwa dyspozycji. Ja poproszę
tutaj biuro obsługi... (niezrozumiały głos) Już, już, już, już. Nie, nie. nie. Możemy dać w
lewo? Przesuńmy. Dobrze. To tylko (niezrozumiały głos). Zaraz za Rosicą jest zjazd w
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lewo. Jeszcze mocniej, jeszcze poproszę do samego końca. O, jest. Tu w tym miejscu
znajduje się zjazd, czyli gdzieś w tym miejscu jest omawiany dzisiaj temat związany z
zespołem. Zaraz za tym jest zjazd, aż do końca, ten cały zjazd przechodzi również przez
ulicę  Morelową.  Szanowni  Państwo,  zapraszam  serdecznie  na  najbliższą  komisję
inwestycji,  tak,  żeby  nie  przedłużać  w  tym  zakresie.  Szczegółowo  opowiem  statut,
założenia techniczne i będę do Państwa dyspozycji razem z moim zespołem. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezydencie.”

17. ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk
nr 44),

oraz
18. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady

Miasta Płocka (druk nr 45),
oraz

19. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 46),

oraz
20. ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta

Płocka (druk nr 47),
oraz

21. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i
Bezpieczeństwa Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 48),

oraz
22. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki

Społecznej Rady Miasta Płocka (druk nr 49), 
oraz

23. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady
Miasta Płocka (druk nr 50),

oraz
24. ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady

Miasta Płocka (druk nr 51),
oraz

25. ustalenia  składu  osobowego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 52), 

oraz
26. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk

nr 40),
oraz

27. wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta
Płocka (druk nr 39),

oraz
28. wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki

Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 38),
oraz

29. wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka (druk nr 37),

oraz
30. wyboru Przewodniczącego Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa

Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 36),
oraz

31. wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej
Rady Miasta Płocka (druk nr 35),

oraz
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32. wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady
Miasta Płocka (druk nr 34),

oraz
33. wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji  ds. Organizacji  Pracy Rady

Miasta Płocka (druk nr 33),
oraz

34. wyboru  Przewodniczącego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 32),

oraz
35. wyboru Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miasta  Płocka

(druk nr 31),
oraz

36. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka (druk nr 30),

oraz
37. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki

Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 29),
oraz

38. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 28),

oraz
39. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i

Bezpieczeństwa Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 27),
oraz

40. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej Rady Miasta Płocka (druk nr 26),

oraz
41. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady

Miasta Płocka (druk nr 25),
oraz

42. wyboru  Wiceprzewodniczącego  doraźnej  Komisji  ds.  Organizacji  Pracy
Rady Miasta Płocka (druk nr 24),

oraz
43. wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady

Miasta Płocka (druk nr 23),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Przechodzimy,
Szanowni  Państwo,  do kolejnego  punktu.  I  dziękujemy również  Panu  inżynierowi,  Panu
projektantowi. Przechodzimy do punktu kolejnego. Punkt siedemnasty - projekt uchwały na
druku  nr  44,  a  właściwie  to  jeśli  Państwo  pozwolicie,  to  połączę  swój  komentarz  do
wszystkich punktów kolejnych dotyczących wyboru, a mianowicie punkt 17, 18, 19, 20, 21,
22,  23,  24, 25 to  projekty  uchwał  dotyczące ustalenia  osobowego...  składu osobowego
komisji  Rady  Miasta  Płocka.  Zaproponowane  są  dokładnie  te  same  komisje,  które
funkcjonowały w poprzedniej kadencji Rady Miasta Płocka. Przypomnę Państwu, że jeżeli
mielibyśmy jakiś pomysł na zmiany w tym zakresie musimy zmienić Statut Miasta Płocka.
Jeżeli będą takie propozycje w przyszłości ze strony Państwa Radnych oczywiście nic nie stoi
na przeszkodzie. Natomiast dzisiaj, zgodnie ze statutem mamy możliwość powołania takich
komisji. Byliście Państwo wszyscy poproszeni przez Wydział Obsługi Rady Miasta o zgłaszanie
swoich  propozycji  osobowych  do  poszczególnych  komisji.  Wiem,  że  takie  zgłoszenia
nastąpiły. Jak gdyby uprzedzając dalszą... dalszy tok działania i to, co powiedziałem wczoraj
na naszym przedsesyjnym spotkaniu - gdy będziemy w drugim punkcie obrad ja poproszę,
zrobię przerwę techniczną, tak bym to nazwał, i w kolejności takiej jak mamy zapisane to w
porządku obrad dzisiejszej sesji będę prosił Państwa, żeby poszczególne komisje zebrały się i
spróbowały  się  ukonstytuować  i  następnie  po  powrocie  na  sesję  poszczególne  komisje
zaprezentują swoje propozycje dotyczące prezydium. Oczywiście to nie będzie ostateczne
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rozwiązanie.  Jeżeli  ktoś będzie  miał  jakieś  inne  propozycje  będą padały  wnioski.  Także
punkty 17 - 25. Trudno mi chyba pytać Państwa, czy są jakieś uwagi do tego, gdyż to są
zapisy dotyczące Statutu Miasta Płocka. Teraz kolejne punkty od 26 do 20... przepraszam,
do  43  to  są  punkty  dotyczące  wyboru  przewodniczących  i  wiceprzewodniczących
poszczególnych komisji i do tego się przed chwileczką również też odniosłem. W pierwszej
kolejności, tak jak było to w poprzednich kadencjach, dajmy szansę dokonania propozycji
wyboru tych funkcji komisji, następnie komisje zasygnalizują nam swoje propozycje. Jeżeli
będą  ze  strony  Państwa  Radnych  jakieś  inne  propozycje  będziemy  mogli  je  również
rozpatrywać.  Czy do tego,  co  powiedziałem,  są  jakieś  zastrzeżenia  ze  strony Państwa?
Wydaje mi się, to jest oczywiste i będziemy powtarzać ścieżkę z poprzednich kadencji.”

44. ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Płocka
(druk nr 41),

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „  Zatem
pozwolę sobie przejść do kolejnego punktu - punkt 44, projekt uchwały na druku nr 41 w
sprawie ustalenia  wysokości  miesięcznego wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  Płocka.  I
tutaj wiem, że będzie mała autopoprawka ze strony Pana mecenasa. Proszę bardzo.”

Pan adwokat  Jarosław Szumański powiedział: „Tak. Dziękuję. Szanowni Państwo, tu
absolutnie nie dotykam materii merytorycznej, natomiast prosiłbym o uzupełnienie w §4,
gdzie  mamy,  że  traci  moc  uchwała  nr  631/XXXVI/2021  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia
25 listopada  2021  brakuje  tutaj  tytułu:  w  sprawie  ustalenia  wysokości  miesięcznego
wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Płocka. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo.
Czy jakieś pytania do tego projektu? Nie widzę. Dziękuję.”

45. powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników
(druk nr 6),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy do
kolejnego  punktu.  Punkt  45  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  6,  powołanie  zespołu  do
zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników. Taki zespół również każdej kadencji
powołujemy. Znaczy chyba już teraz spytam Państwa, czy są jakieś kandydatury. Może
kluby mają przemyślenia w tym zakresie. Widzę, że chyba nie. Zatem chyba to pytanie
zadam w drugim,  w drugiej  części,  w drugim etapie,  gdy  będziemy głosować nad już
konkretnymi projektami uchwał. Ale proszę, prosiłbym, żeby kluby przemyślały, miały jakieś
już propozycje personalne w tej materii.”

46. delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku (druk nr 7), 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
punkt 46 - projekt uchwały na druku nr 7 w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta
Płocka do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Tu analogicznie poprosiłbym, żeby już, gdy
dojdziemy do tego punktu, w drugim etapie padły zgłoszenia personalne.”

47. wskazania  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka  do  podpisywania
poleceń  wyjazdu  służbowego  dla  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka
(druk nr 8),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt -
punkt 47, druk nr 8 w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady Miasta Płocka do
podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Miasta Płocka. W

26



uzgodnieniu z Panem wiceprzewodniczącym Tomaszem Maliszewskim pozwoliłem sobie za
jego  zgodą  wpisać,  wskazać  Pana  Tomasza  Maliszewskiego  jako  osobę,  tego
wiceprzewodniczącego, podobnie jak było to w poprzedniej kadencji. Czy do tego projektu
uchwały jakieś pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę.”

48. wyboru  trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady
Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 9), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
48 - projekt uchwały na druku nr 9 w sprawie wyboru trzech przedstawicieli Rady Miasta
Płocka  do  Płockiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego.  Tutaj  będzie  jakaś
autopoprawka albo jakaś uwaga ze strony Pana mecenasa.”

Pan adwokat  Jarosław Szumański  powiedział:  „Tak,  Szanowni  Państwo, wkradła się
literówka w §2 w słowie Rady Miasta Płocka jest „Miata”, oczywiście powinna być Rady
Miasta Płocka, także tylko to.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo. I
tutaj również będę prosił w drugim etapie, żeby padły zgłoszenia personalne do rady, do
Płockiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Czy do treści uchwały jakieś pytania? Nie
widzę.”

49. delegowania  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady  ds.
Kombatantów  oraz  Ochrony  Miejsc  Pamięci  Walk  i  Męczeństwa  przy
Prezydencie Miasta Płocka (druk nr 10),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
49 - projekt uchwały na druku nr 10 w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta
Płocka  dla  Płockiej  Rady  ds.  Kombatantów  oraz  Ochrony  Miejsc  Pamięci  Walk  i
Męczeństwa przy Prezydencie Miasta Płocka. Również przedstawicieli będę prosił w etapie
drugim, żeby Państwo Radni  zgłosili,  ale jest  teraz głos dyskusji.  Proszę bardzo Pani
przewodnicząca.”

Pani radna  Wioletta Kulpa  powiedziała:  „My mamy ustalenia,  Panie przewodniczący,
jako klub i zgłaszamy w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Pana radnego
Szymona Stachowiaka.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Od  razu
pytanie, czy Pan radny wyraża zgodę.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Wyrażam zgodę.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „W takim razie
pierwszego kandydata już wpisuję, pierwszą osobę zgłoszoną przez klub. A prosiłbym... Czy
pozostałe kluby, ktoś jakieś zgłoszenia już teraz robi, czy dopiero w drugim etapie? Nie widzę
na razie zgłoszeń, czyli zapewne w drugim etapie. Dobrze. Czy jeszcze w tym punkcie ktoś
chciałby zabrać głos? Nie widzę.”

50. zmiany uchwały nr 1064/LXII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 29 lutego
2024  roku  w  sprawie  przyjęcia  Programu  osłonowego  „Płocki  Korpus
Wsparcia Seniorów” na rok 2024 (druk nr 55),
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Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Przechodzimy
zatem do trzech punktów, które wprowadziliśmy dzisiaj do porządku obrad. Pierwszy jako
punkt 50 druk nr 50. Tylko odszukam sobie ten druk i odczytam tytuł. Druk nr 55 - projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1064/LXII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 29 lutego
2024 roku w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Płocki Korpus Wsparcia Seniorów” na
rok 2024. Czy do tego projektu ktoś z Państwa ma jakieś pytania bądź uwagi? Nie widzę.
Dziękuję.”

51. delegowania przedstawicielek Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Kobiet
(druk nr 57),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Zatem kolejny
punkt,  punkt  51  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  57,  projekt  uchwały  w  sprawie
delegowania przedstawicieli przedstawicielek Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Kobiet.
Czy jakieś propozycje personalne już w tym momencie, czy dopiero w drugim etapie?
Jest Pan sekretarz. Proszę bardzo.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Szanowni Państwo, zgodnie z wcześniejszymi
ustaleniami wewnątrz naszego klubu pragnę zgłosić kandydaturę koleżanki radnej Anny
Derlukiewicz.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę?”

Pani  radna  Anna  Derlukiewicz  wyraziła  zgodę  na  kandydowanie  do  Płockiej  Rady
Kobiet. 

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Jest  zgoda.
Dziękuję. Pani radna, już zapisujemy. Jakieś z innych klubów propozycje na tym etapie? Nie
widzę. Zatem bardzo proszę, żeby w drugim etapie ewentualnie takie propozycje personalne
padły. Czy jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu? Nie widzę. Dziękuję.”

52. wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z Panią radną Wiolettą
Kulpą (druk nr 56).

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I przechodzimy
do ostatniego projektu, który mamy dzisiaj w porządku obrad, czyli druku nr 56, projekt
uchwały  dotyczący  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie  umowy  o  pracę  z  Panią  radną
Wiolettą Kulpą. Wszyscy Państwo Radni otrzymaliście do wiadomości pismo, z którym
zwrócił się do Rady Miasta Płocka pracodawca Pani radnej i zgodnie z ustawą musimy się
do  tego  dokumentu  odnieść  i  podjąć  stosowną  uchwałę.  Czy  jakieś  w  tym  punkcie
propozycje czy wystąpienia, czy prośba o zabranie głosu? Nie widzę. Zatem, Szanowni
Państwo, ponieważ mamy dużo jeszcze widzę zgłoszeń ze strony poszczególnych klubów
do kilku i to chyba blisko dziesięciu projektów, gdzie personalia będą zgłaszane ogłaszam
półgodzinną przerwę i prosiłbym teraz, żeby kluby jeszcze przedyskutowały stosowne…”

Przerwa w obradach. 

Pan Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Prosiłbym
jeszcze... O, jest już chyba, mikrofon działa. Szanowni Państwo, wznawiamy obrady po
przerwie, ale jeszcze proszę, żebyście się Państwo rozglądnęli, czy wszyscy powrócili na
aulę.  Zerknijmy  wkoło.  Zwłaszcza  przewodniczący  klubów  niech  sprawdzą  w  swoim
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gronie. Jeżeli ktoś jeszcze nie wrócił, to proszę o zasygnalizowanie mi. Dobrze, Szanowni
Państwo, przed nami etap drugi - głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami i projektami
uchwał.  Pozwólcie Państwo, iż tak jak zawsze będę odczytywał  projekty, punkty oraz
numery druków, nad którymi będziemy głosować.”

II etap – głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami i projektami uchwał

Głosowanie nad projektami uchwał w sprawach:

1. zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy-Miasto  Płock  na  lata
2024-2050 (druk nr 53),

Pod  głosowanie  poddany  został  projekt  uchwały  pomieszczony  na  druku  nr  53  (z
autopoprawką).
Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 8
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 6/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 54),

Pod  głosowanie  poddany  został  projekt  uchwały  pomieszczony  na  druku  nr  54  (z
autopoprawką). 
Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 8
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA  NR  7/II/2024  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024  roku
zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 stanowi załącznik nr
13 do niniejszego protokołu.

3. uchylenia  uchwały  nr  487/XXIX/2012  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia  27
listopada  2012  r.  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek
ogólnodostępnych na terenie Płocka (druk nr 11), 

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 11.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 8/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie
uchylenia uchwały nr 487/XXIX/2012 Rady Miasta Płocka z dnia 27 listopada
2012 r. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na
terenie Płocka stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

4. zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku (druk nr
12), 

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 12.
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Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 9/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie
zmiany  Statutu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Płocku stanowi
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

5. podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  przysługującego  rodzinom
zastępczym  zawodowym  (w  tym  rodzinom  zastępczym  zawodowym
specjalistycznym  oraz  rodzinom  zastępczym  zawodowym  pełniącym
funkcję  pogotowia  rodzinnego),  prowadzącym  rodzinne  domy  dziecka
oraz za sprawowanie funkcji rodziny pomocowej (druk nr 13),  

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 13.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 10/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  przysługującego  rodzinom
zastępczym  zawodowym  (w  tym  rodzinom  zastępczym  zawodowym
specjalistycznym  oraz  rodzinom  zastępczym  zawodowym  pełniącym  funkcję
pogotowia  rodzinnego),  prowadzącym  rodzinne  domy  dziecka  oraz  za
sprawowanie funkcji rodziny pomocowej stanowi załącznik nr 16 do niniejszego
protokołu.

6. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  nieruchomości
zabudowanej,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  3  Maja  18,  w  obrębie  8
„Śródmieście”, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 603/12 (druk
nr 14),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 14.
Wynik głosowania:
za – 
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 11/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  nieruchomości
zabudowanej, położonej w Płocku przy ul. 3 Maja 18, w obrębie 8 „Śródmieście”,
oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 603/12 stanowi załącznik nr 17 do
niniejszego protokołu.

7. zmiany uchwały nr 83/VI/2015 Rady Miasta Płocka z dnia 31 marca 2015
roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za
pobyt w mieszkaniach chronionych (druk nr 15),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 15.
Wynik głosowania:
za – 15
przeciw – 9
wstrzymujące – 1
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.
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UCHWAŁA NR 12/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie zmiany uchwały nr 83/VI/2015 Rady Miasta Płocka z dnia 31 marca 2015
roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
mieszkaniach chronionych stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

8. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 16),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 16.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 13/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) stanowi  załącznik nr
19 do niniejszego protokołu.

9. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Bielskiej (obr. 7) (druk nr 17),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 17.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 14/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Bielskiej (obr. 7) stanowi załącznik nr
20 do niniejszego protokołu.

10. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
(druk nr 18),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 18.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 15/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) stanowi
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

11. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 19),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 19.
Wynik głosowania:
za – 25
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przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 16/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) stanowi
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

12. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 20),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 20.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 17/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) stanowi
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

13. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 21),  

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 21.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 18/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) stanowi
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

14. powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji współfinansowanego w
ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk
nr 22),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 22.
Wynik głosowania:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 1
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 19/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji współfinansowanego w
ramach  Programu  Fundusze  Europejskie  dla  Mazowsza  2021-2027 stanowi
załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.
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15. nabycia przez Gminę – Miasto Płock nieruchomości położonej w Płocku w
obrębie 2 „Trzepowo” przy ul. Szkolnej oznaczonej jako działka nr 171/3
o powierzchni 1,7314 ha (druk nr 42),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 42.
Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 1
wstrzymujące – 7
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 20/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie nabycia przez Gminę – Miasto Płock nieruchomości położonej w Płocku w
obrębie  2  „Trzepowo”  przy  ul.  Szkolnej  oznaczonej  jako  działka  nr  171/3  o
powierzchni 1,7314 ha stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

16. uzgodnienia  projektu  realizacji  inwestycji  celu  publicznego  pn.
„Rozbudowa  ulicy  Wyszogrodzkiej  w  ciągu  drogi  krajowej  nr  62  na
odcinku  od  ulicy  Armii  Krajowej  do  granicy  miasta  Płocka.  Etap  I  -
odcinek  od  ul.  Armii  Krajowej  do  ul.  Harcerskiej  (wraz  ze
skrzyżowaniem)”,  położonej  częściowo  na  działkach  o  nr  294/45,
294/46,  294/56,  318,  801/4,  3188/76,  3190,  Obręb  0001 Podolszyce
Borowiczki wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego
Jaru Rzeki Rosicy (druk nr 43),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 43.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 21/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  uzgodnienia  projektu  realizacji  inwestycji  celu  publicznego  pn.
„Rozbudowa ulicy Wyszogrodzkiej w ciągu drogi krajowej nr 62 na odcinku od
ulicy Armii  Krajowej do granicy miasta Płocka. Etap I  - odcinek od ul.  Armii
Krajowej do ul. Harcerskiej (wraz ze skrzyżowaniem)”, położonej częściowo na
działkach o nr 294/45, 294/46, 294/56, 318, 801/4, 3188/76, 3190, Obręb 0001
Podolszyce  Borowiczki  wchodzących  w  skład  Zespołu  Przyrodniczo-
Krajobrazowego  Jaru  Rzeki  Rosicy stanowi  załącznik  nr  27  do  niniejszego
protokołu.

17. ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk
nr 44),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Teraz przed
nami, Szanowni Państwo, głosowanie składu personalnego komisji. Ja będę prosił przy
każdym  punkcie  o  odczytanie  przez  Pana  wiceprzewodniczącego  Romana
Siemiątkowskiego składu osobowego poszczególnych komisji, żebyście Państwo jeszcze
zerknęli,  czy wszystko  jest  okej,  zgodnie  z  tym,  co mamy w zgłoszeniach z Wydział
Obsługi Rady Miasta. Punkt 17, druk nr 44. Proszę Pana wiceprzewodniczącego Romana o
odczytanie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka.”

Pan Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jacek
Jasion,  Paweł  Jasion,  Marta  Krasuska,  Wioletta  Kulpa,  Mirosław  Milewski,  Łukasz
Pietrzak.”
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka: „Wszystko się zgadza, jeśli
chodzi o zgłoszenia? Nie widzę sprzeciwu. Zatem poddaję pod głosowanie w punkcie 17
projekt uchwały na druku nr 44 z nazwiskami wpisanymi, odczytanymi przed chwilką
przez  Pana  przewodniczącego  Romana  Siemiątkowskiego.  Proszę  o  pulpity  do
głosowania. Proszę o zagłosowanie, 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 22/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Płocka
stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

18. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady
Miasta Płocka (druk nr 45),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 18 - druk
nr 45. Tutaj bym poprosił Pana przewodniczącego o odczytanie proponowanego składu
osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Płocka. Proszę bardzo, Panie
przewodniczący.”

Pan  Roman  Siemiątkowski Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Krzysztof Laskowski, Szymon Stachowiak, Łukasz Pietrzak.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się zgadza? Nie widzę żadnych uwag. Zatem tak, poddaję pod głosowanie skład Komisji,
Skarg, Wniosków. Poddaję pod głosowanie druk nr 45 z wpisanymi nazwiskami członków
komisji  odczytanymi przed chwilką przez Pana przewodniczącego. 25 na tak, uchwała
podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 23/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  ustalenia  składu  osobowego Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

19. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 46),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 19 - druk
nr 46, czyli Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej Rady Miasta Płocka. Proszę
o odczytanie planowanego składu tejże komisji. Proszę bardzo, Panie przewodniczący.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Tomasz Kominek, Tomasz Korga, Marta Krasuska, Wioletta Kulpa, Mirosław Milewski,
Tomasz Maliszewski, Roman Siemiątkowski.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się zgadza, Szanowni Państwo? Nie widzę żadnych zgłoszeń. Zatem tak, poddaję pod
głosowanie w punkcie 19 druk nr 46 z nazwiskami odczytanymi przed chwilką przez Pana
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przewodniczącego. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 24/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej  Rady  Miasta  Płocka  stanowi  załącznik  nr  30  do  niniejszego
protokołu.

20. ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka (druk nr 47),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 20 - druk
nr  47,  czyli  skład  osobowy  Komisji  Gospodarki  Komunalnej.  Proszę  o  odczytanie
planowanego składu.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Andrzej  Aleksandrowicz,  Emil  Brzeszcz,  Anna  Derlukiewicz,  Artur  Jaroszewski,  Jacek
Jasion, Paweł Jasion, Tomasz Korga, Krzysztof Laskowski.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się  zgadza zgodnie  ze  zgłoszeniami  Państwa  Radnych?  Chyba tak.  Zatem poddaję  w
punkcie  20  pod  głosowanie  druk  nr  47  z  wpisanymi  nazwiskami  przed  chwilką
odczytanymi przez Pana przewodniczącego. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 25/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.

21. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i
Bezpieczeństwa Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 48),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 21 - druk
nr  48.  Proszę  o  odczytanie  planowanego  składu  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i
Bezpieczeństwa.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Andrzej Aleksandrowicz, Daria Domosławska, Artur Jaroszewski, Teresa Kijek, Tomasz
Kominek, Tomasz Maliszewski, Michał Sosnowski, Małgorzata Struzik.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się zgadza zgodnie ze zgłoszeniami Państwa Radnych? Chyba tak. Zatem poddaję pod
głosowanie  druk  nr  48  z  wpisanymi  nazwiskami,  które  przed  chwilką  odczytał  Pan
przewodniczący Siemiątkowski. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
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przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 26/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i
Bezpieczeństwa  Miasta  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  32  do
niniejszego protokołu.

22. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej Rady Miasta Płocka (druk nr 49), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 22 - druk
nr 49. Proszę o odczytanie planowanego składu osobowego Komisji Edukacji, Zdrowia i
Polityki Społecznej.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Edward Bogdan,  Leszek Brzeski,  Łukasz  Chrobot,  Daria  Domosławska,  Teresa  Kijek,
Małgorzata Ogrodnik, Mariusz Pogonowski, Roman Siemiątkowski, Małgorzata Struzik.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się  zgadza  zgodnie  ze  zgłoszeniami  Państwa  Radnych?  Nie  widzę  żadnych  zgłoszeń.
Zatem punkt 22. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały na druku nr 49 z wpisanymi
nazwiskami, które przed chwilką przeczytał Pan przewodniczący Siemiątkowski. Proszę o
zbiorcze wyniki głosowania. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 27/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  33  do  niniejszego
protokołu.

23. ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady
Miasta Płocka (druk nr 50),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 23 - druk
nr  50,  Komisja  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady  Miasta  Płocka.  Proszę  o  odczytanie
planowanego składu tejże komisji.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Edward  Bogdan,  Leszek Brzeski,  Emil  Brzeszcz,  Łukasz  Chrobot,  Anna  Derlukiewicz,
Małgorzata Ogrodnik, Mariusz Pogonowski, Michał Sosnowski, Szymon Stachowiak.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się  zgadza,  jeśli  chodzi  o  zgłoszenia  Państwa  Radnych  do  tejże  komisji?  Nie  widzę
żadnych sygnałów, że nie. Zatem punkt 23. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały na
druku  nr  50  z  nazwiskami  wpisanymi,  odczytanymi  przed  chwilką  przez  Pana
przewodniczącego.  Proszę  o  zbiorcze  wyniki  głosowania.  Był  jakiś  problem  z
niemożliwością głosowania. Proszę tam pomóc. Dobrze. Słyszymy. Pani radna deklaruje,
że jest na tak. Był problem z głosowaniem. Zatem jednogłośnie przyjęliśmy również skład
komisji, to był druk nr 50, Komisji Kultury, Sportu i Turystyki.”
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Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 28/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie ustalenia składu osobowego Komisji  Kultury,  Sportu i  Turystyki  Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.

24. ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady
Miasta Płocka (druk nr 51),

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do punktu 24, czyli druk nr 51 - Komisja ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka. Proszę
o odczytanie nazwisk planowanego składu.”

Pan Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Paweł
Jasion, Tomasz Maliszewski, Mariusz Pogonowski.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszystko
się zgadza? Jest jakieś zgłoszenie? Proszę bardzo. Pani radna, proszę bardzo.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Chcielibyśmy uzupełnić skład o radnego Pana
Andrzeja Aleksandrowicza i moją skromną osobę.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Czy jeszcze
jakieś inne zgłoszenia ze strony Państwa Radnych ewentualnie?  Czyli  mamy ile? Pięć
osób na chwilę obecną.”

Pan Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Teraz
tak.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Prosiłbym, żeby
Pan przewodniczący zanotował to, żeby się wszystko zgadzało. Zresztą nagrywana jest
sesja. Zatem mamy pięć kandydatur do tej komisji.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Przeczytam jeszcze raz: Paweł Jasion, Tomasz Maliszewski, Mariusz Pogonowski, Andrzej
Aleksandrowicz, Wioletta Kulpa.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję zatem
pod  głosowanie  w  punkcie  24  druk  nr  51  z  wpisanymi  nazwiskami  przed  chwilką
odczytanymi przez Pana przewodniczącego Romana Siemiątkowskiego. Proszę o pulpity
do głosowania. Proszę o zagłosowanie. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 29/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.
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25. ustalenia  składu  osobowego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 52), 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I przed nami
punkt  nr  25  -  druk  nr  52,  Komisja  Inwentaryzacyjna  Rady  Miasta  Płocka.  Proszę  o
odczytanie planowanego składu.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Krzysztof Laskowski, Jacek Jasion, Małgorzata Ogrodnik.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy jakieś, czy
wszystko się zgadza, czy jeszcze jakieś dodatkowe zgłoszenia? Nie widzę. Zatem poddaję
pod  głosowanie  skład  komisji  przed  chwilką  odczytany  przez  Pana  przewodniczącego
Romana, druk nr 52. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 30/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji  Inwentaryzacyjnej Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.

26. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk
nr 40),

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Teraz,
Szanowni Państwo, przed nami wybór przewodniczących komisji. W pierwszej kolejności
mam prośbę do Państwa taką,  żeby po kolei  komisje,  chociaż dobrze, może od razu
będziemy też głosować. Czy wolicie Państwo, żeby najpierw wszystkie komisje się zebrały
i zaproponowały przedstawicieli? (niezrozumiały głos) Dobrze, dobrze, czyli tak, wybór
przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Płocka.  A  więc  w  tym  momencie
prosiłbym członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka o wyjście z auli i jeżeli nie
znajdziecie  Państwo  innego  wolnego  lokalu,  to  w  gabinecie  przewodniczącego  bądź
wiceprzewodniczącego  spróbujcie  Państwo  ukonstytuować  się.  (niezrozumiały  głos)
Słucham? Proszę, żeby odbyło się to tak, jak zaproponowałem, mniej więcej dwie godziny
temu, czyli tak samo jak odbywało się to w poprzedniej kadencji, chyba w poprzednich
kilku kadencjach, czyli prośba, żeby komisja spotkała się i zaproponowała kandydatury
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. Myślę, że w ciągu pięciu minut Państwu się to
uda. Pozostali Państwo Radni proszę, żeby zostali na auli, gdyż będzie to około ośmiu,
czy  dziesięciu  komisji  przed  nami.  Czekamy  na  Państwa  powrót  i  zaproponowanie
kandydatur. Mam nadzieję, że w ciągu pięciu minut się to Państwu uda. A ja mam raz
jeszcze apel do przewodniczących klubów, o co za pośrednictwem Wydziału Obsługi Rady
poprosiłem, żeby doszło do spotkania przewodniczących klubu i żebyście Państwo stanęli
na wysokości zadania - przewodniczący klubów - i spróbowali merytorycznie i spokojnie
zawsze w tych tematach osobowych rozmawiać ze sobą. Komisja rozumiem, że uchwaliła,
że  coś,  jakieś  propozycje  przyniosła,  zatem  proszę  o  przedstawicieli  komisji  o
zasygnalizowanie nam i zagłosujemy od razu. Wszyscy wrócili członkowie komisji? Pytam
członków komisji, którzy przed chwilką... Czy wszyscy wróciliście Państwo? Więc proszę o
zasygnalizowanie,  co  komisja  ustaliła,  ktoś  z  Państwa.  (niezrozumiały  głos)
Zaproponowana.(niezrozumiały głos)”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Pozwolę sobie zabrać głos.”
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo,
Pani radna Marta Krasuska.”

Pani  radna  Marta  Krasuska  powiedziała:  „Oczywiście  nie  wybrana,  tylko
zaproponowana.  Kandydatura  na  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  -  została
wskazana moja osoba, natomiast na wiceprzewodniczącego Pan radny Łukasz Pietrzak.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Pytanie zadam,
które muszę. Czy Państwo wyrażacie na to zgodę?”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Tak, oczywiście.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Jest  zgoda.
Jesteśmy w punkcie wyboru przewodniczącego, zatem poddaję  pod głosowanie wybór
przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej Rady Miasta Płocka na druku nr 40 z wpisanym
nazwiskiem Pani Marta Krasuska. Proszę o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie.
Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 17 na tak, przy 8 osobach niebiorących udziału w
głosowaniu wybraliśmy przewodniczącą komisji.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 31/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka stanowi
załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.

27. wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta
Płocka (druk nr 39),

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Teraz
prosiłbym,  żeby doszło  do  spotkania  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Rady  Miasta
Płocka.  I  tak  może  tym  samym  trybem,  którym  komisja  -  za  jednym  zamachem
spróbujcie  Państwo  zaproponować  ze  swojego  grona  przewodniczącego  i
wiceprzewodniczącego  komisji.  Proszę  członków Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  o
dokonanie  tej  samej  propozycji,  czynności.  Dopytam  jeszcze  Komisji  Rewizyjnej.
Spotykaliście się Państwo, w którym pomieszczeniu? (niezrozumiały głos) W razie czego
mój gabinet jest do Państwa dyspozycji. (niezrozumiały głos) Jeżeli komisja już powróciła
proszę o…”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „W wyniku rozmowy zaproponowaliśmy, żebym
przewodniczącym  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  był  ja,  natomiast
wiceprzewodniczącym Pan Krzysztof Laskowski.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Zatem,
Szanowni  Państwo,  przed  nami  głosowanie  druku  nr  39  z  wpisanym  nazwiskiem
kandydata  na  przewodniczącego  Pana  radnego  Łukasza  Pietrzaka.  Poddaję  pod
głosowanie projekt uchwały na druku nr 39 z wpisanym nazwiskiem Łukasz Pietrzak jako
przewodniczący tejże komisji.  Proszę o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie.
Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 17 na tak, 8 osób nie wzięło udziału w głosowaniu.
Wybraliśmy przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.”

Wynik głosowania:
za – 
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przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 32/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta
Płocka stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.

28. wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 38),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Teraz punkt 28
przed  nami,  druk  nr  38.  Proszę  o  spotkanie  poza  aulą  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i
Gospodarki Finansowej. Proszę bardzo, Pan sekretarz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Dziękuję bardzo za udzielenie mi głosu, Panie
przewodniczący.  W  związku  z  ukonstytuowaniem  się  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i
Gospodarki Finansowej, punkt 19, druk nr 46, na funkcję przewodniczącej owej komisji
proponuj kandydaturę koleżanki radnej Marty Krasuskiej.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Przypomnę
tylko, że dotyczy to druku nr 38.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Przepraszam.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Pani  Marta
Krasuska. Czy Pani radna wyraża zgodę?”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Tak, wyrażam.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie projekt uchwały na druku nr 38 z wpisanym nazwiskiem Pani radnej Marty
Krasuskiej.  Proszę o pulpity  do głosowania.  Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze
wyniki głosowania. 17 na tak, przy 8 wstrzymujących uchwała została podjęta.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 33/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  39  do  niniejszego
protokołu.

29. wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka (druk nr 37),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Teraz przed
nami punkt 29, druk 37 - Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miasta. Proszę członków
komisji  o  spotkanie.  Kto  zakomunikuje?  Pani  Ania,  proszę  bardzo.  Pani  radna  Anna
Derlukiewicz.”

Pani  radna  Anna  Derlukiewicz  powiedziała:  „Dziękuję  bardzo.  W  związku  z
ukonstytuowaniem się Komisji Gospodarki Komunalnej padła propozycja kandydatury na
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przewodniczącą tej komisji, właśnie moja kandydatura, oczywiście wyrażam zgodę, a na
wiceprzewodniczącego Pana radnego Emila Brzeszcza.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Rozumiem, że
Pani radna wyraża zgodę na kandydowanie na przewodniczącą.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Tak.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie projekt uchwały na druku nr 37 z wpisanym nazwiskiem Pani radnej Anny
Derlukiewicz. Proszę o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze
wyniki  głosowania  na  mój  pulpit.  17  na  tak,  przy  8  osobach  niebiorących  udziału  w
głosowaniu.  Dokonaliśmy wyboru przewodniczącej  Komisji  Gospodarki  Komunalnej.  Ja
przepraszam na chwilkę, ale Państwo tutaj dyskutują za moimi plecami.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 34/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.

30. wyboru Przewodniczącego Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa
Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 36),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt -
punkt  30,  projekt  uchwały  na  druku  nr  36,  czyli  wybór  przewodniczącego  Komisji
Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa. Proszę o spotkanie Komisji Inwestycji, Rozwoju i
Bezpieczeństwa. Proszę Pana radnego Michała Sosnowskiego o zabranie głosu.”

Pan radny  Michał Sosnowski  powiedział: „Po ukonstytuowaniu się Komisji Inwestycji,
Rozwoju i Bezpieczeństwa Rady Miasta Płocka propozycją na przewodniczącego jest moja
osoba, natomiast na wiceprzewodniczącą proponuję Darię Domosławską. Ja oczywiście
wyrażam zgodę na kandydowanie.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie projekt uchwały na druku nr 36 z wpisanym nazwiskiem na przewodniczącego
Pana  Michała  Sosnowskiego.  Proszę  o  pulpity  do  głosowania.  Proszę  o  zagłosowanie.
Proszę  o  zbiorcze  wyniki  głosowania  na  mój  pulpit.  17  na  tak,  przy  8  osobach
niebiorących udziału w głosowaniu wybraliśmy przewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 35/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa
Miasta Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.

31. wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej
Rady Miasta Płocka (druk nr 35),
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Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Punkt  31 -
Komisja Edukacji,  Zdrowia i  Polityki  Społecznej.  Proszę Państwa Radnych o spotkanie
się.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Po ukonstytuowaniu się Komisji Edukacji,
Zdrowia i  Polityki  Społecznej  padły następujące kandydatury:  przewodnicząca -  Daria
Domosławska, wiceprzewodniczący - Mariusz Pogonowski.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę na kandydowanie?”

Pani radna Daria Domosławska (radna) powiedziała: „Wyrażam zgodę.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję.
Poddaję  pod  głosowanie  w punkcie  31  projekt  uchwały  na  druku  nr  35  z  wpisanym
nazwiskiem jako przewodniczącej Pani radnej Darii Domosławskiej. Proszę o pulpity do
głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit.
17 na tak, przy 8 osobach niebiorących udziału w głosowaniu wybraliśmy przewodniczącą
komisji.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 36/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej
Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.

32. wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady
Miasta Płocka (druk nr 34),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Punkt  32 -
Komisja Kultury, Sportu i Turystyki, druk 34. Proszę członków komisji o zebranie się i
próbę ustalenia, zaproponowania nam przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. Proszę
o zabranie głosu kogoś z komisji. Komisja Kultury, Sportu i Turystyki, o ile się nie mylę.
Tak, Pani radna Małgorzata Ogrodnik, proszę bardzo. Już jest chyba.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Po ukonstytuowaniu się Komisji Kultury,
Sportu  i  Turystyki  przewodniczącą  zostałam  ja  Małgorzata  Ogrodnik,
wiceprzewodniczącym tej komisji został Pan radny Łukasz Chrobot.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 32, druk
nr 34. Poddaję pod głosowanie wybór przewodniczącego komisji z wpisaną osobą Pani
radnej Małgorzaty Ogrodnik. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania
na mój pulpit. 14 na tak, przy 11 osobach niebiorących udziału w głosowaniu wybraliśmy
przewodniczącą.”

Wynik głosowania:
za – 14
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.
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UCHWAŁA NR 37/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.

33. wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji  ds. Organizacji  Pracy Rady
Miasta Płocka (druk nr 33),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 33, druk
nr 33, czyli doraźna Komisja ds. Organizacji Pracy Rady Miasta. Proszę Państwa Radnych
o  spotkanie  i  próbę  zaproponowania  nam przewodniczącego  i  wiceprzewodniczącego.
Komisja ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka. Proszę bardzo, Pan przewodniczący.”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Komisja
ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka zarekomendowała na funkcję przewodniczącego
Pana Pawła Jasiona.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę?”

Pan  Tomasz  Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „To
jeszcze dodam - na wiceprzewodniczącego Pana radnego Pogonowskiego Mariusza.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie w punkcie 33 druk nr 33 z wpisanym nazwiskiem przewodniczącego Komisji
Organizacji  Pracy  Rady  Miasta  Pana  Pawła  Jasiona.  Proszę  o  pulpity  do  głosowania.
Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit.  16 na tak
wybraliśmy  i  przy  9  osobach  niebiorących  udziału  w  głosowaniu  wybraliśmy
przewodniczącego komisji.”

Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 38/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.

34. wyboru  Przewodniczącego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 32),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Punkt  34 -
Komisja Inwentaryzacyjna Rady Miasta  Płocka.  Proszę o spotkanie  członków komisji  i
zaproponowanie  nam  przewodniczącego  i  wiceprzewodniczącego.  Kto  nam
zakomunikuje?”

Pan radny  Jacek  Jasion  powiedział:  „Przewodniczący  Jacek Jasion.  Wyrażam zgodę.
Wiceprzewodniczący…”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Bliżej, bliżej
mikrofonu.”

Pan  radny  Jacek  Jasion  powiedział:  „Komisja  się  ukonstytuowała.  Przewodniczącym
Jacek Jasion, wiceprzewodniczącym Krzysztof Laskowski. Wyrażam zgodę, jeżeli chodzi o
moją osobę.”
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Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie projekt uchwały na druku nr 32 z wpisanym nazwiskiem przewodniczącego
Komisji  Inwentaryzacyjnej  Panem Jackiem Jasionem.  Proszę o pulpity  do głosowania.
Proszę  o  zagłosowanie.  Proszę  o  pulpity  do  głosowania.  17  na  tak,  przy  8  osobach
niebiorących udziału w głosowaniu wybraliśmy przewodniczącym Pana Jacka Jasiona.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 39/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  Przewodniczącego  doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.

35. wyboru Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miasta  Płocka
(druk nr 31),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Teraz przed
nami blok  wyborów wiceprzewodniczących poszczególnych komisji.  Prosiłbym, żeby w
każdym punkcie przewodniczący komisji przypomniał nam kogo komisja zaproponowała
na wiceprzewodniczącego. Punkt 35, druk nr 31 - Komisja Rewizyjna Rady Miasta Płocka.
Proszę o przypomnienie propozycji komisji. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Kto jest
przewodniczącym komisji?  Proszę o przypomnienie kandydatury wiceprzewodniczącego
komisji.”

Pani  radna  Marta  Krasuska  powiedziała:  „Przepraszam.  Jako  kandydat  do  Komisji
Rewizyjnej została zgłoszona kandydatura Pana Łukasza Pietrzaka.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Pan Łukasz
Pietrzak. Czy Pan radny wyraża zgodę? Jest zgoda. Poddaję pod głosowanie zgodnie z
drukiem nr 31 wybór wiceprzewodniczącego z wpisanym nazwiskiem Łukasz Pietrzak.
Proszę  o  pulpity  do  głosowania.  Proszę  o  zagłosowanie.  Proszę  o  zbiorcze  wyniki
głosowania. 16 na tak, przy 9 osobach niebiorących udziału w głosowaniu wybraliśmy
wiceprzewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 40/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji  Rewizyjnej Rady Miasta Płocka
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.

36. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka (druk nr 30),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 36, druk
nr  30  -  wybór  wiceprzewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.  Proszę  o
przypomnienie ustalenia komisji w tym zakresie.”

Pan  radny  Łukasz  Pietrzak  powiedział:  „Na  wiceprzewodniczącego  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji zarekomendowaliśmy Pana Krzysztofa Laskowskiego.”
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Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I Pan radny
wyraża zgodę? Jest zgoda. Pan Krzysztof Laskowski. Poddaję pod głosowanie zgodnie z
drukiem nr 30 na funkcję wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana
radnego  Krzysztofa  Laskowskiego.  Proszę  o  pulpity  do  głosowania.  Proszę  o
zagłosowanie.  Proszę  o  zbiorcze  wyniki  głosowania.  17  na  tak,  przy  8  osobach
niebiorących udziału w głosowaniu dokonaliśmy wyboru.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 41/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.

37. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 29),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 37 - druk
nr 29, wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej. Proszę o
przypomnienie ustalenia, czy też propozycji komisji. Komisja Skarbu, Budżetu.”

Pani  radna  Marta  Krasuska powiedziała:  „Tak.  Przepraszam.  Zgłaszam kandydaturę
Pana radnego Tomasza Kominka.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę?”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Tak, wyrażam zgodę.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie  projekt  uchwały  na  druku  nr  29  z  wpisanym  nazwiskiem  Pana  radnego
Tomasza Kominka.  Proszę o  pulpity  do głosowania.  Proszę  o  zagłosowanie.  Proszę o
zbiorcze wyniki  głosowania.  16 na tak,  przy 1 głosie  przeciw i  8 głosach,  8 osobach
niebiorących udziału w głosowaniu Wybraliśmy przewodniczącego.

Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 1
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 42/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru Wiceprzewodniczącego  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  48  do  niniejszego
protokołu.

38. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 28),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 38 - druk
nr 28, Komisja Gospodarki Komunalnej. Proszę o przypomnienie ustaleń komisji.”
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Pani  radna  Anna  Derlukiewicz powiedziała:  „Jeśli  chodzi  o  wiceprzewodniczącego
Komisji  Gospodarki  Komunalnej  to komisja zaproponowała kandydaturę Pana radnego
Emila Brzeszcza.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę? Jest zgoda. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały na druku nr 28 z
wpisanym nazwiskiem wiceprzewodniczącego - Pan radny Emil Brzeszcz. Proszę o pulpity
do głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 17 na tak,
przy  8  osobach  niebiorących  udziału  w  głosowaniu  dokonaliśmy  wyboru
wiceprzewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 43/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.

39. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i
Bezpieczeństwa Miasta Rady Miasta Płocka (druk nr 27),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 39 - druk
nr 27, Komisja Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa. Proszę o przypomnienie ustaleń
komisji.”

Pan radny Michał Sosnowski  powiedział: „Według ustaleń komisji wiceprzewodniczącą
tej komisji proponujemy Panią Darię Domosławską.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę? Jest zgoda. Poddaję pod głosowanie druk nr 27 z wpisanym nazwiskiem
Pani radna Daria Domosławska. Proszę o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie.
Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 17 na tak, przy 8 osobach niebiorących udziału w
głosowaniu rada miasta dokonała wyboru.”
 
Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 44/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i
Bezpieczeństwa  Miasta  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  50  do
niniejszego protokołu.

40. wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej Rady Miasta Płocka (druk nr 26),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 40 - druk
nr  26,  Komisja  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej.  Proszę  o  przypomnienie
kandydatury na wiceprzewodniczącego.”

Pani  radna  Daria  Domosławska  powiedziała:  „Na  wiceprzewodniczącego  Komisji
Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej członkowie komisji rekomendują Pana Mariusza
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Pogonowskiego.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę? Jest zgoda. Poddaję pod głosowanie druk nr 26 z wpisanym nazwiskiem
Mariusz Pogonowski. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 17 na
tak,  przy  8  osobach  niebiorących  udziału  w  głosowaniu  wybraliśmy
wiceprzewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 45/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  51  do  niniejszego
protokołu.

41. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady
Miasta Płocka (druk nr 25),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 41, druk
nr  25,  Komisja  Kultury,  Sportu  i  Turystyki.  Proszę  o  przypomnienie  kandydatury
wiceprzewodniczącego. Proszę.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik powiedziała:  „Zgłaszam  kandydaturę  na
wiceprzewodniczącego Pana Łukasza Chrobota.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę? Jest zgoda. Poddaję pod głosowanie druk nr 25 z wpisanym nazwiskiem
Pan Łukasz Chrobot. Proszę o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o
zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit. 15 na tak, przy 10 głosach wstrzymujących się
od głosowania wybraliśmy wiceprzewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 15
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 46/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.

42. wyboru  Wiceprzewodniczącego  doraźnej  Komisji  ds.  Organizacji  Pracy
Rady Miasta Płocka (druk nr 24),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 42 - druk
nr  24,  doraźna  Komisja  ds.  Organizacji  Pracy  Rady  Miasta.  Proszę  o  przypomnienie
kandydatury wiceprzewodniczącego.”

Pan  Tomasz  Maliszewski Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Na
wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka komisja
rekomenduje Pana radnego Mariusza Pogonowskiego.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
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wyraża zgodę?”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Tak.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poddaję pod
głosowanie  druk  nr  24  z  wpisanym  nazwiskiem  wiceprzewodniczącego  Pan  Mariusz
Pogonowski. Proszę o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze
wyniki  głosowania  na  mój  pulpit.  16  na  tak,  przy  9  osobach  niebiorących  udziału  w
głosowaniu wybraliśmy wiceprzewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 47/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji  ds.  Organizacji  Pracy
Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.

43. wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  Rady
Miasta Płocka (druk nr 23),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 43, druk
nr 23 - doraźna Komisja Inwentaryzacyjna Rady Miasta Płocka. Proszę o przypomnienie
kandydatury wiceprzewodniczącego.”

Pan radny  Jacek Jasion  powiedział:  „Na wiceprzewodniczącego  jest  rekomendowany
Krzysztof Laskowski.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża  zgodę?  Druk  nr  23.  Poddaję  pod  głosowanie  wybór  wiceprzewodniczącego  z
wpisanym nazwiskiem Pan radny Krzysztof Laskowski. Proszę o zagłosowanie. Proszę o
zbiorcze wyniki głosowania. 17 na tak, przy 8 osobach niebiorących udziału w głosowaniu
dokonaliśmy wyboru wiceprzewodniczącego.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 48/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.

44. ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Płocka
(druk nr 41),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 41.
Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 2
wstrzymujące – 3
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.
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UCHWAŁA NR 49/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  ustalenia  wysokości  miesięcznego  wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta
Płocka stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.

45. powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników
(druk nr 6),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 45, druk
nr 6. Przypomnę, że jest to zespół do spraw zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na
ławników. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Proszę o zgłaszanie kandydatur do zespołu do
spraw ławników. Pan sekretarz, proszę bardzo.”

Pan radny Tomasz Kominek (radny) powiedział: „Pragnę zgłosić kandydaturę koleżanki
radnej wiceprzewodniczącej Rady Miasta Płocka Małgorzaty Struzik.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę?”

Pani radna  Małgorzata Struzik  Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Tak, wyrażam zgodę.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Pani
przewodnicząca  wyraziła  zgodę.  Poproszę  o  kolejne  kandydatury.  Nie  widzę.  Nie  za
bardzo  sobie  wyobrażam  jednoosobowy  zespół.  Więc  ogłaszam  dziesięciominutową
przerwę i  prosiłbym bardzo  o  kolejne  zgłoszenia.  Proszę  Państwa  Radnych  o  zajęcie
miejsc. Przypomnę Państwu, iż jesteśmy w punkcie zgłaszanie kandydatów na ławników.
Proszę  Państwa,  wbrew pozorom to  jest  pilna  i  ważna,  pilna  i  ważna  sprawa,  gdyż
niebawem będą się odbywały wybory ławników i zostaliśmy poproszeni o przygotowanie
się do tego, do tej czynności. Proszę o zgłaszanie dodatkowych kandydatur do zespołu do
spraw ławników. Czy przewodniczący klubów mają jakieś kandydatury? W takim razie
ogłaszam kolejną dziesięciominutową przerwę, a Pana sekretarza bardzo bym prosił  o
kontakt z Wydziałem Obsługi Rady, czy powinniśmy dokonać tego wyboru na tej sesji,
czy za miesiąc nie będzie za późno. Poprosiłbym. Być może przez kilka lat nie będzie miał
nic do roboty, ale akurat w najbliższych tygodniach będą wybory na ławników. Zatem raz
jeszcze  proszę  przede  wszystkim  przewodniczących  klubu  o  zastanowienie,  jakieś
propozycje. Zapraszam Szanownych Państwa na aulę. Wznawiamy obrady po przerwie.
Proszę wszystkich  o zajęcie swoich miejsc.  Czy ktoś zadeklaruje  wolę kandydowania,
wolę zasiadania w zespole do spraw ławników?Nie widzę zgłoszeń. Jest jakieś zgłoszenie?
Ktoś…”

Pan  Tomasz  Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Ja
zgłaszam.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „W takim razie,
Szanowni Państwo, dziękuję Panu przewodniczącemu Tomaszowi i Panu sekretarzowi, są
gotowi zasiąść w zespole do spraw ławników. Zatem proszę, żebyście Panowie jeszcze
zadeklarowali jednoznacznie, że wyrażacie zgodę.”

Pan  Tomasz  Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Potwierdzam.”

Pan radny  Tomasz Kominek  powiedział: „W związku z powagą sytuacji  oraz pełnym
zrozumieniem, iż zespół ten ma szereg czynności związanych z merytorycznym obszarem
do końca czerwca wyrażam zgodę na zasiadanie w tym zespole.”
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Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
Panom bardzo.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Przepraszam, na pracę w tym zespole.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Czy  ktoś
jeszcze ewentualnie chciałby w tej komisji popracować, w tym zespole popracować? Nie
widzę więcej zgłoszeń. Poddaję pod głosowanie zatem druk nr 45, przepraszam, druk nr
6 w puncie 45 z wpisanymi nazwiskami Państwa Radnych: Małgorzata Struzik, Tomasz
Maliszewski, Tomasz Kominek. Proszę o pulpity. (niezrozumiały głos) Jeszcze raz, Panie
mecenasie, bo chyba Pana nie słyszę. Proszę do mikrofonu.”

Pan adwokat Jarosław Szumański powiedział: „W projekcie uchwały jest jeszcze §2, 3.
Poza składem jest jeszcze przewodniczący i wiceprzewodniczący, powinien być od razu
przegłosowany.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze. To w
takim  razie  proszę  jeszcze.  Dziękuję  za  sygnał.  W  projekcie  uchwały,  jak  Państwo
słyszeli, mamy również przewodniczącego i wiceprzewodniczącego tej komisji. Czy tutaj
za  stołem  jednym  jesteście  Państwo...  Proszę  w  takim  razie  o  wasze  propozycje.
(niezrozumiały głos) Pani Małgorzata Struzik - przewodnicząca. Pan Tomasz Maliszewski -
wiceprzewodniczący,  Pan  Tomasz  Kominek  -  członek  Zespołu  do  spraw ławników.  W
takim kształcie  poddaję  pod głosowanie  tąże uchwałę.  Dziękuję  Panu mecenasowi za
czujność.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Druk nr  6,
punkt  45.  Proszę o  pulpity  do  głosowania.  Proszę o  zagłosowanie.  Proszę  o  zbiorcze
wyniki  głosowania.  16  na  tak,  przy  9  osobach  niebiorących  udziału  w  głosowaniu
wybraliśmy Zespół do spraw ławników.”

Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 50/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  powołania  Zespołu  do  zaopiniowania  zgłoszonych  kandydatów  na
ławników stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.

46. delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku (druk nr 7), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 46 - druk
nr  7,  projekt  uchwały  w sprawie  delegowania  przedstawicieli  rady miasta  do Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Pani przewodnicząca. Trzeba
przycisnąć.”

Pani  Małgorzata  Struzik  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Płocka  powiedziała:
„Szanowni  Państwo,  zgłaszam  kandydaturę  do  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku
Tomasza Kominka.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Czy  Pan
sekretarz wyraża zgodę?”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Wyrażam zgodę.”

50



Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Proszę  o
kolejne zgłoszenia. Mamy ten sam problem, ale tutaj zadam pytanie Panu prezydentowi,
może ma wiedzę, czy jest wymogiem pilnym, żebyśmy już dzisiaj tych delegatów wybrali.
Proszę o skonsultowanie to z Panem głównym prezydentem. Czyli pięć minut przerwy. W
przerwie zadeklarowała Pani przewodnicząca Daria Domosławska gotowość pracy również
w tejże Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Prosiłbym jeszcze o potwierdzenie, że jest ta
zgoda.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Wyrażam zgodę.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję Pani
bardzo. Poddaję pod głosowanie druk nr 7 z wpisanymi nazwiskami: Tomasz Kominek,
Daria Domosławska, Państwa Radnych jako naszych przedstawicieli. Proszę o pulpity do
głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 16 na tak, przy
9  osobach  niebiorących  udziału  w  głosowaniu  wybraliśmy  swoich  przedstawicieli  w
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Raz jeszcze Państwu dziękuję za zgłoszenie.”

Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 51/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  delegowania  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.

47. wskazania  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka  do  podpisywania
poleceń  wyjazdu  służbowego  dla  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka
(druk nr 8),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 8.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 52/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Płocka do podpisywania
poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Miasta Płocka stanowi
załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.

48. wyboru  trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady
Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 9), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 48 - druk
nr 9 z autopoprawką,  którą nam zasygnalizował  wcześniej  Pan mecenas,  czyli  wybór
trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady  Działalności  Pożytku
Publicznego. Proszę o zgłaszanie kandydatur. (niezrozumiały głos) Czy Pani radna wyraża
zgodę?”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Wyrażam zgodę.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Jest  zgoda.
Pani radna Daria Domosławska. Proszę o kolejne kandydatury.”
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Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Zgłaszam kandydaturę koleżanki radnej
Małgorzaty Ogrodnik.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża  zgodę?  Już  zapisujemy.  Proszę  o  kolejne  ewentualne  kandydatury.  Proszę
bardzo.”

Pani radna  Małgorzata Ogrodnik  powiedziała:  „Zgłaszam kandydaturę Pana radnego
Mariusza Pogonowskiego.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę?”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Tak.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Zapisujemy.
Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Nie widzę. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały
pomieszczony  na  druku  nr  9  z  wpisanymi  nazwiskami  Państwa  Radnych:  Daria
Domosławska,  Małgorzata  Ogrodnik,  Mariusz  Pogonowski.  Proszę  o  pulpity  do
głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania na mój pulpit.
17  na  tak,  przy  8  osobach  niebiorących  udziału  w  głosowaniu  wybraliśmy  naszych
przedstawicieli w Płockiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego.”

Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 53/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  wyboru  trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady
Działalności  Pożytku  Publicznego stanowi załącznik  nr  59  do  niniejszego
protokołu.

49. delegowania  przedstawicieli  Rady  Miasta  Płocka  do  Płockiej  Rady  ds.
Kombatantów  oraz  Ochrony  Miejsc  Pamięci  Walk  i  Męczeństwa  przy
Prezydencie Miasta Płocka (druk nr 10),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 49 - druk
nr 10, czyli przedstawiciele Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady ds. Kombatantów oraz
Ochrony Miejsc Pamięci Walk i Męczeństwa. Jest już zgłoszony jako kandydat Pan radny
Szymon Stachowiak. Proszę o kolejne zgłoszenia. Proszę bardzo, Pan przewodniczący.”

Pan  Roman  Siemiątkowski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Zgłaszam kandydaturę Pana Mariusza Pogonowskiego.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę?”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Tak.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy są kolejne
jakieś zgłoszenia? Nie widzę. Poddaję pod głosowanie zatem druk nr 10 z wpisanymi
nazwiskami: Pan radny Szymon Stachowiak, Pan radny Mariusz Pogonowski. Proszę o
pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie. 25 na tak, uchwała podjęta jednogłośnie.”
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Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 54/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  delegowania  przedstawicieli  Rady Miasta  Płocka  do Płockiej  Rady ds.
Kombatantów oraz Ochrony Miejsc Pamięci Walk i Męczeństwa przy Prezydencie
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.

50. zmiany uchwały nr 1064/LXII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 29 lutego
2024  roku  w  sprawie  przyjęcia  Programu  osłonowego  „Płocki  Korpus
Wsparcia Seniorów” na rok 2024 (druk nr 55),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 55.
Wynik głosowania:
za – 
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 55/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie zmiany uchwały nr 1064/LXII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 29 lutego
2024 roku w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Płocki Korpus Wsparcia
Seniorów” na rok 2024 stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.

51. delegowania przedstawicielek Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Kobiet
(druk nr 57),

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 56/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie  w sprawie delegowania przedstawicielek Rady Miasta Płocka do Płockiej
Rady Kobiet stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.

52. wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z Panią radną Wiolettą
Kulpą (druk nr 56).

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 51 - druk
nr  57,  Rada  Kobiet.  Prosiłbym  o  zgłaszanie  kandydatur.  Na  razie  mamy  zgłoszoną
kandydaturę Pani radnej Anny Derlukiewicz. Proszę o kolejne kandydatury. Pani radna
Domosławska, proszę.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Zgłaszam kandydaturę koleżanki radnej
Małgorzaty Ogrodnik.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę? Jest zgoda. Zapisujemy. Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia? Proszę bardzo.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Zgłaszam kandydaturę Pani radnej Darii
Domosławskiej.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
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wyraża zgodę?”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Wyrażam zgodę.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jest zgoda. Czy
są jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę więcej zgłoszeń. Zatem poddaję pod głosowanie
druk  nr  57  z  wpisanymi  nazwiskami  Pań  radnych:  Anna  Derlukiewicz,  Małgorzata
Ogrodnik,  Daria  Domosławska.  Poddaję  pod  głosowanie  ten  projekt  na  druku  nr  57.
Proszę  o  pulpity  do  głosowania.  Proszę  o  zagłosowanie.  Proszę  o  zbiorcze  wyniki
głosowania.  17  na  tak,  przy  1  głosie  sprzeciwu  i  7  osobach  niebiorących  udziału  w
głosowaniu wybraliśmy swoje przedstawicielki  w Radzie Kobiet.  I przed nami ostatnie
głosowanie w pakiecie druków - projekt uchwały, druk nr 56. Przypomnę Państwu, iż
mamy  przygotowany  projekt  uchwały.  Odczytam  Państwu  pierwszy  paragraf,  ten
kluczowy: Rada Miasta Płocka uchwala, co następuje, § 1. Wyraża się/nie wyraża się
zgody na rozwiązanie stosunku pracy za wypowiedzeniem przez Orlen S.A. z Panią radną
Wiolettą  Kulpą.  W pierwszej  kolejności  poddaję  pod głosowanie  pierwszą opcję,  czyli
wyraża się zgody na rozwiązanie. Jeżeli ta opcja nie przejdzie poddam pod głosowanie
drugi  wariant:  nie  wyraża  się  zgody.  Czy  wszystko  jest  dla  Państwa  zrozumiałe?
(niezrozumiały głos) Jeszcze raz. Proszę włączyć mikrofon, bo nie słyszę.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Czy to jest głosowanie tylko pozytywne?”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Panie
mecenasie, bardzo proszę o rozwianie wątpliwości. Liczą się głosy na tak albo na nie.”

Pan adwokat Jarosław Szumański powiedział: „Proszę Państwa, znaczy ja to widzę tak,
ponieważ jest to faktycznie uchwała w dwóch wariantach: za wyrażeniem zgody lub za
niewyrażeniem zgody na rozwiązanie stosunku pracy uważam, że powinna zostać jedna z
wersji poddana pod głosowanie. Jeżeli  ona uzyska większość, wtedy jakby głosowanie
nad drugą wersją jest bezprzedmiotowe, natomiast jeżeli ta pierwsza wersja nie uzyska
większości, wtedy powinna być głosowana wersja druga. No bo nie uważam, że jakby
niepodjęcie uchwały w pierwszej wersji  automatycznie  oznacza,  że radni  są za drugą
wersją,  więc...  Natomiast,  która  wersja  jest  poddana  pod  głosowanie,  to  już  jakby
decyzja Pana przewodniczącego. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo, w każdej wersji  możemy być na tak, na nie, wstrzymać się bądź nie wziąć
udziału w głosowaniu, tak jak to się już odbywało w przeszłości. Poddaję pod głosowanie
zatem projekt uchwały na druku nr 56 w opcji: wyraża się zgodę na rozwiązanie. Proszę
o pulpity do głosowania. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 10
na tak, 12 przeciw, 3 wstrzymujące. Ta opcja nie została przyjęta. Teraz poddaję pod
głosowanie wariant: nie wyraża się zgody na rozwiązanie. Proszę o pulpit do głosowania.
Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 12 na tak, 8 przeciw, 4 wstrzymujące. Rada Miasta
Płocka podjęła uchwałę w wersji: nie wyraża się zgody na rozwiązanie stosunku pracy za
wypowiedzeniem przez Orlen S.A. z Panią radną Wiolettą Kulpą. Dobrnęliśmy do końca
głosowań nad projektami uchwał. Teraz przechodzimy do... Pani radna, proszę bardzo.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa powiedziała:  „Dziękuję.  Ja  tylko  chciałam  podziękować
wszystkim Państwu Radnym, którzy utrzymali  w mocy decyzję, czyli  taką jaką do tej
pory, że radni no w pewnym zakresie, działając również politycznie, nie są oceniani przez
pracodawcę politycznie, bo tego nie robiłam nigdy w pracy. Także dziękuję bardzo za
przegłosowanie tej uchwały w wersji nie wyrażającej zgody. Dziękuję.”
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UCHWAŁA NR 57/II/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  28 maja 2024 roku w
sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z Panią radną Wiolettą
Kulpą stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 8

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Płocka z pracy między sesjami.

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu.  Punkt  ósmy -  sprawozdanie  Prezydenta
Miasta Płocka z pracy między sesjami. Prosimy bardzo, Panie prezydencie.”

Pan Andrzej Nowakowski Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado!  Chciałbym przedstawić  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Płocka  z  prac
między sesjami rady miasta za okres od 7 maja do 27 maja 2023 roku. I tak w tym
okresie między innymi uczestniczyłem w spotkaniach z gośćmi z miast partnerskich oraz
w uroczystym  otwarciu  25.  Pikniku  Europejskiego.  Wziąłem także  w  ramach  Pikniku
Europejskiego udział w debacie na temat „Inwestycje kluczowe dla rozwoju Płocka i jego
miast partnerskich, współfinansowane ze środków Unii  Europejskiej”, w związku z 20-
leciem wystąpienia Polski do Unii Europejskiej. Wziąłem także udział w kolejnej edycji
Nocy Muzeów podczas której spotkałem się z mieszkańcami Płocka. Byłem obecny na
uroczystości z okazji Dnia Strażaka, która odbyła się w Jednostce Ratowniczo-Gaśniczej
nr 2 w Płocku. Wziąłem także udział w uroczystym złożeniu kwiatów przy Stanisławówce
przed tablicą  upamiętniającą  płockich  żołnierzy,  poległych i  pomordowanych w czasie
wojny,  w  związku  z  obchodami  Narodowego  Dnia  Zwycięstwa,  upamiętniającego
zakończenie  drugiej  wojny  światowej  w  Europie.  Wraz  z  wiceprezydentem  Arturem
Zielińskim spotkaliśmy się z przedstawicielami środowiska biznesowego i akademickiego
podczas spotkania zorganizowanego przez Izbę Gospodarczą Regionu Płockiego. Wziąłem
także udział  w uroczystym otwarciu  Juwenaliów Płockich,  podczas którego wręczyłem
przedstawicielom studentów płockich uczelni klucze do bram miasta. Byłem także obecny
na  uroczystej  gali  plebiscytu  Tygodnika  Płockiego  „Z  Tumskiego  Wzgórza”,  podczas
którego  mieszkańcy  Płocka  i  północnego  Mazowsza  kolejny  raz  dokonali  wyboru
najważniejszych wydarzeń minionego roku.  Towarzyszył  mi  tutaj  także wiceprezydent
Piotr  Dyśkiewicz.  Spotkałem  się  ze  studentami  Akademii  Mazowieckiej  w  Płocku,
kształcącymi  się  na  kierunku  bezpieczeństwo  publiczne,  którzy  przybyli  do  naszego
ratusza  i  tutaj  odbywały  się  zajęcia.  Wręczyłem  klucze  do  mieszkań  młodym
mieszkańcom  Płocka  w  ramach  programu  „Mieszkanie  na  start”.  Tutaj  również
towarzyszył mi wiceprezydent Piotr Dyśkiewicz. W ramach projektu „Płocka na szóstkę”
spotkałem się  z  uczniami  klas  czwartych Szkoły  Podstawowej  nr  12 w Płocku,  a  ten
projekt  organizowany jest  jak co roku przez Płocką Lokalną Organizację  Turystyczną.
Wziąłem  także  udział  w  uroczystym  otwarciu  szkoły  rodzenia  przy  Szpitalu  Świętej
Trójcy,  to  w  dniu  wczorajszym.  Bardzo  ważny  projekt,  powrót  do  tradycji  zresztą
funkcjonowania  szkoły  rodzenia  przy  naszym  szpitalu,  która  będzie  mieściła  się  w
„grzybku”, czyli  tym budynku przy szpitalu. Uroczyście otworzyłem kolejne już edycję
symulacji  obrad  ONZ  pod  nazwą  PlocMUN,  przygotowaną  przez  uczniów  Liceum
Ogólnokształcącego  im.  Władysława  Jagiełły  w  Płocku.  Tutaj  towarzyszył  mi
wiceprezydent Artur Zieliński. Szanowni Państwo, także przyjmowałem interesantów. A
moi  zastępcy,  tutaj  między  innymi  wiceprezydent  Piotr  Dyśkiewicz  uczestniczył  w
spotkaniach  w  ramach  Wstępnych  Konsultacji  Rynkowych  na  „Dostawę  autobusów
komunikacji  miejskiej  zasilanych  wodorem”,  a  wiceprezydent  Artur  Zieliński  między
innymi w spotkaniu online z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie
budowy drogi ekspresowej S10 w Płocku. Brał także udział w XVI Europejskim Kongresie
Gospodarczym  w  Katowicach.  Uczestniczył  w  radzie  nadzorczej  Płockiego  Parku
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Przemysłowo-Technologicznego, a także udzielał wywiadów. Spotkał się z Mazowieckim
Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków Panem Marcinem Dawidowiczem. To jest nowy
Mazowiecki  Konserwator  Zabytków.  Brał  udział  w  Zespole  do  spraw  zieleni,  a  także
spotykał się z mieszkańcami Płocka na temat koniecznych napraw i ulepszeniach w życiu
codziennym płocczan,  a  także z podmiotami  zainteresowanymi  współpracą z Gminą \
Miasto Płock. Brał  udział  -  to także bardzo istotne - w konsultacjach z mieszkańcami
miasta Płocka, a także Bielska oraz z gminy Starej Białej i Radzanowa w sprawie budowy
drogi ekspresowej S10. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie  prezydencie.  Czy jakieś  pytania  do sprawozdania  Pana prezydenta? Nie
widzę.”

Ad. pkt 9

Sprawozdanie  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka  z  pracy
między sesjami.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego  punktu.  Punkt  dziewiąty  -  sprawozdanie  Przewodniczącego  Rady  Miasta
Płocka z pracy między sesjami. Będzie to krótkie sprawozdanie za okres od 7 maja do
dnia dzisiejszego. Po poprzedniej sesji  podpisywałem tradycyjnie dokumenty. 17 maja
uczestniczyłem  w  Wojewódzkim  Szpitalu  Zespolonym  na  uroczystym  spotkaniu
dotyczącym Pracowni Hemodynamicznej na Winiarach. Cieszę się bardzo, iż ta placówka
rozwija się tak prężnie, zarówno personalnie, jak i jeśli chodzi o wyposażenie. 21 maja
uczestniczyłem w konsultacjach, które organizowała Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych
i  Autostrad  z  mieszkańcami  Płocka  na  temat  wariantów  drogi  ekspresowej  S10.
Frekwencja  była  bardzo  mała,  powiedziałbym  rozczarowująca.  I  w  tym  momencie
chciałbym bardzo serdecznie podziękować Pani radnej Teresie Kijek za to, że była na tym
spotkaniu. 26 maja uczestniczyłem w płockiej katedrze we mszy świętej ofiarowanej w
intencji  płockich  samorządowców,  poległych  i  zaginionych  w  latach  drugiej  wojny
światowej.  27 maja  prowadziłem,  czyli  wczoraj,  prowadziłem  przedsesyjne  spotkanie
radnych. Poza tym uczestniczyłem w przygotowaniach kilku listów okolicznościowych i
gratulacyjnych,  między  innymi  na  Dzień  Bibliotekarza,  Dzień  Olimpijczyka  i  Kongres
Rzeczoznawców. Poza tym uczestniczyłem w pracach, prowadziłem korespondencję rady
miasta, złożyłem interpelację między sesjami i współprzygotowywałem dzisiejszą sesję.
Pragnę podziękować również Państwu wiceprzewodniczącym za pomoc i zaangażowanie.
Jeżeli jest jakieś pytanie, są jakieś pytania do mojego sprawozdania, to proszę bardzo.
Nie widzę.”

Ad. pkt 10

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
dziesiąty  -  interpelacje  i  zapytania  radnych.  Proszę  bardzo.  Pani  radna  Małgorzata
Ogrodnik, proszę.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik  powiedziała:  „Moja  pierwsza  interpelacja  będzie
dotyczyła tutaj placu zabaw, jak również tutaj boiska znajdującego się na wysokości ulicy
Asnyka, zwanego potocznie Las Skarpas, żeby boisko po prostu została skoszona trawa.
Niestety dzieci, jak również młodzież nie może grać w piłkę, bo trawa niestety w tym
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uniemożliwia.  Również  na  wniosek  mieszkańców  przy  tym  placu  zabaw  znajduje  się
drzewo  i  jest  uschnięta  gałąź,  która  stwarza  zagrożenie  dla  dzieci  i  prosiłabym  o
usunięcie.  Jeżeli  jesteśmy w kontekście  tutaj  drzew,  moja  kolejna  interpelacja  jest  -
usunięcie suchych gałęzi drzew znajdujących się na wysokości Kazimierza Wielkiego od
35 do 37. Tam lipy, niestety niektóre gałęzie są obumarłe i prosiłabym, żeby zostało to
po  prostu  usunięte,  jak  również  usunięcie  brzozy  znajdujących  się  na  wysokości  Na
Skarpie między blokami w 6 i 8. Jest tam brzoza, która jest uschnięta i stwarza również
zagrożenie. Moja kolejna interpelacja dotyczy tutaj na prośbę mieszkańców Kazimierza
Wielkiego 10a o postawienie słupków wzdłuż chodnika. Dlatego zwracają się z prośbą,
żeby takie słupki powstały z tego względu, że jest uniemożliwiony wjazd do bramy w ich
budynku z tego względu, że pojazdy je tarasują. O te same słupki wnioskuję tutaj na
wysokości PSS-ów znajdujących się na ulicy Kazimierza Wielkiego a ulicą Okrzei. Tam
również mieszkańcy zwracają się z prośbą, żeby na tym łuku, na tym zakręcie powstały
takie  słupki,  żeby  pojazdy  nie  mogły  parkować.  Niestety  stwarza  to  zagrożenie,  że
mieszkańcy,  którzy przychodzą przez pasy w tym miejscu nie  ma praktycznie  żadnej
widoczności. Jak również proszę o przystrzyżenie krzewów znajdujących się na wysokości
ulicy  Dobrzyńskiej  wzdłuż  ronda  Grabskich.  Rośliny  niestety  tak  urosły,  że  jadące
samochody nie widzą, czy na przejściu są piesi.  Bardzo bym prosiła,  żeby to zostało
usunięte. Moja kolejna interpelacja dotyczy tutaj napraw w ramach napraw bieżących,
naprawy jezdni znajdującej się na ulicy Środkowej, jak również na ulicy Słowackiego.
Mam również liczne zapytania i to też złożę w interpelacji swojej w sprawie Sobótki, bo
wcześniej nosiliśmy się z pewnym zamiarem, żeby z tych wodorostów Sobótka została
oczyszczona  i  ja  bym chciała  wiedzieć,  na  jakim to  etapie  jest,  bo  regularnie  coraz
bardziej Sobótka nam zarasta. Kończąc bardzo serdeczne podziękowania w ramach tego,
że zostały  usunięte  altany śmietnikowe w ramach remontu ulicy  Na Skarpie,  były  to
opustoszałe altany, gdzie stwarzały po prostu możliwość podrzucania śmieci przez inne
innych mieszkańców. Również w kontekście ulicy Na Skarpie mam liczne zapytania. Ja
będę  prosiła  o  taki  harmonogram.  Zakończyliśmy  pierwszy  etap  remontu  ulicy  Na
Skarpie. Na moją prośbę uczestniczyłam tutaj przy odbiorze tej jezdni i tam było szereg
małych  problemów,  które  zostały  sygnalizowane  przeze  mnie,  jak  również  przez
mieszkańców. Mam nadzieję, że zostaną one usunięte. Mam tylko prośbę, bo mieszkańcy
i tak wykazywali się bardzo dużą cierpliwością z tą inwestycją, że pojazdy, jak również
okna znajdujące się przy tej ulicy były ciągle albo zakurzone, a pojazdy były w błocie.
Teraz  mamy  tu  duży  problem stanowiący,  że  bardzo  bym prosiła  o  dopilnowanie,  o
zasianie tej trawy i podlewanie jej, żeby ona po prostu wzrosła i nie było burzy piaskowej
na tej ulicy. I to na tę chwilę wszystko.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Przypomnę,  że  dla  skuteczności  złożenia  interpelacji  należy  ją  też  złożyć  na
papierze. To dla przypomnienia Państwu. Pani radna Wioletta Kulpa, proszę.”

Pani  radna  Wioletta Kulpa  (radna)  powiedziała:  „Dziękuję  bardzo.  Ja mam kwestię,
chciałabym  poruszyć  kwestię  otwartej  Miodolanki  i  wypadku,  który  się  ostatnio  tam
zdarzył  z  udziałem  małej  dziewczynki  i  braku  wystarczającej  ilości  wody  na  terenie
zjeżdżalni  plus  ta  sytuacja,  która  teraz  się  pojawiła,  czyli  nieczynna  najdłuższa
zjeżdżalnia  z  powodów technicznych,  tak  jak  czytamy  w informacjach  prasowych.  W
związku z tym mam pytanie, czy te dwie sytuacje, które tuż po otwarciu, jak mniemam,
no Pan prezydent chciał bardzo na wybory, żeby ta Miodolanka była otwarta, ale jeśli w
takim razie zjeżdżania najdłuższa ma problemy, jakieś wady techniczne, czy te wady
techniczne nie powinny być wykryte na etapie odbiorów. Czyli chcielibyśmy wiedzieć, co
konkretnie zostało niezrealizowane, źle zrealizowane, nie dopełniono obowiązków, czy też
odbiory zostały niewłaściwie wykonane, nie wiem, no możemy teraz domniemywać. Panie
prezydencie, no to nie jest żart, tak, no bo dziewczynka uległa wypadkowi. Czytałam, że
została przewieziona przez mamę do szpitala. Nie wiem, czy będzie jakieś odszkodowanie
wypłacane rodzicom tej dziewczynki. Ale to jest sytuacja, która może zagrażać życiu i
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zdrowiu osób tam przebywających. W związku z tym też chciałabym się zapytać, czy ta
sytuacja  ze  względu  na  zamknięcie  tej  najdłuższej  zjeżdżalni  również  miała  wpływ,
ewentualnie konsekwencje mogłoby mieć na życie i zdrowie osób tam przebywających.
Ale  też  chciałabym  wiedzieć,  jak  jest  skonstruowana  w  ogóle  umowa  z  partnerem
prywatnym,  ponieważ  takie  wyłączenie  zjeżdżalni,  czyli  nie  ze  wszystkich  atrakcji
mieszkańcy mogą korzystać, a my płacimy jako miasto niezależnie od tego, czy to jest
otwarte,  czy  zamknięte.  W  związku  z  tym,  czy  Państwo  jakieś  kwoty  potrącacie
partnerowi prywatnemu z racji tego, że no nie dopełniono jakiś obowiązków, czy też nie
zostało  właściwie  coś  zrealizowane,  wykryto  jakieś  wady  i  przez  to  nie  służy  to
mieszkańcom w całości. Plus Podolanka. No ja już nie będę mówiła jak bardzo jestem
dumna  z  MOSiR-u,  ale  no  znów  kolejny  termin  przesunięcia  odbioru  Podolanki,  bo
przecież  Podolanka  w  całości  nie  została  odebrana,  nie  został  wykonany  remont  do
końca, czyli myślę o zjeżdżalni. Znów Państwo przesuwacie ten termin. Proszę powiedzieć
dokładnie, kiedy. Nie wiem, jakieś wybory w pobliżu są. Prezydenckie, ale to prezydent
Polski, to Pan prezydent nie kandyduje. W związku z tym to jest sytuacja, która dla mnie
jest kuriozalna. Abstrahuję już od tych alertów, które występują co jakiś czas i nie wiem,
czym to  jest  do  końca  spowodowane.  Czy  Państwo  nie  potraficie  zlokalizować  osób,
które... może uporczywie jedna osoba to robi, a może wiele nagle się zmówiło. Bo jak
wyczytuję jakieś różne komentarze no to jest też mowa o tym, że być może zostały źle
podłączone odpływy, czyli kanalizacja. Nie wiem. Ja się nie znam do końca na sprawach
technicznych, ale chciałabym wiedzieć, czy może Państwo coś sprawdzaliście, czy nie ma
jakieś  cofki,  nie  wiem  cokolwiek.  To  to.  I  jeszcze  chciałabym  się  podpytać.  Panie
prezydencie,  jak  była  realizowana  inwestycja  Galerii  Mosty,  to  czy  Państwo,  bo  ja
musiałabym poszukać, pogrzebać w archiwalnych artykułach, czy przypadkiem Państwo
nie  mówiliście  nam,  że  wykonawca  Galerii  Mosty  będzie  partycypował  w  kosztach
realizacji  jakiejś  kładki,  tak  jak  chociażby  Agata  Meble  partycypowała  w  realizacji
inwestycji drogowej na tyłach galerii i tutaj pomiędzy PERN-em a Agata Meble, sklepem,
bo  wtedy  dokonywali  jakiejś  partycypacji  przy  realizacji  tej  inwestycji  drogowej.  Czy
przypadkiem wtedy nie było mowy o tym przy realizacji Galerii Mosty, że jakieś koszty
będą poniesione przez inwestora galerii? Jeśli znajdę w najbliższym czasie te artykuły, to
może uda mi się posiłkować nimi na przyszłym spotkaniu. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Pani
radna Daria Domosławska, Pani przewodnicząca, proszę.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Na prośbę rodziców dzieci korzystających
z  placu  zabaw  przy  Orlen  Arenie  wspólnie  z  kolegą  radnym  Łukaszem  Pietrzakiem
chcielibyśmy  złożyć  interpelację,  którą  przygotujemy  na  piśmie,  a  dotyczy  ona
zaprojektowania i wykonania zadaszenia lub też konstrukcji,  która będzie dawała cień
właśnie na tym placu zabaw. Prośba powtarza się wielokrotnie, dlatego zgłaszamy ten
problem i prosimy o pochylenie się nad nim. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Pana Michała Sosnowskiego, Pana radnego, proszę o wyłączenie opcji ad vocem,
bo to nie ten punkt. Pani przewodnicząca Marta Krasuska, proszę bardzo.”

Pani  radna  Marta  Krasuska  powiedziała:  „Dziękuję  bardzo  Panie  przewodniczący.
Pierwsza  interpelacja  dotyczy  zwiększenia  bezpieczeństwa  na  skrzyżowaniu  Reja,
Mickiewicza i Obrońców Płocka 1920. Wyjeżdżając z ulicy Reja naprawdę bardzo ciężko
jest  no  wyjechać  bezpiecznie.  Samochody  z  lewej  strony,  które  stoją  na  pasie
wyznaczonym do parkowania bardzo skutecznie  zasłaniają  widoczność.  I  tutaj  bardzo
bym  prosiła  o  wprowadzenie  być  może  jakichś  rozwiązań,  które  by  tutaj  to
bezpieczeństwo poprawiły. Drugie to nie interpelacja, tylko zapytanie i też propozycja.
Chciałabym zapytać, na jakim etapie jest sprawa grzebowiska dla zwierząt i przy okazji
zasugerować,  że  być  może  warto  jednak  poszukać  w  zasobach  miejskich  jakiejś
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niewielkiej działki, która mogłaby tą inwestycję umożliwić, jej realizację. Prawdopodobnie
koło  cmentarza  komunalnego  jest  jakaś  niewielka  działka  miejska,  która  mogłaby
sprostać  myślę  oczekiwaniom mieszkańców,  a  z  drugiej  strony  nie  obciążać  kosztów
budżetu miasta wykupem, koniecznością wykupu terenu. I mam też zapytanie dotyczące
Miodolanki również, bo wprawdzie sama nie korzystałam, ale mieszkańcy mówią mi, że
idąc na Miodolankę jest bardzo często bardzo mało osób na basenie i bywa, że są to na
przykład dwie, trzy osoby. Jakby no inne są dane statystyczne podawane przez spółkę
zarządzającą, natomiast pytanie tutaj do zarządzających, czy nie ma jakichś narzędzi i
możliwości,  żeby zachęcić  mieszkańców do korzystania  z basenu jednak.  Może jakieś
pakiety promocyjne, może jakieś zniżki jeszcze dodatkowe, żeby jednak tych osób było
więcej.  Czasami  warto  dać  jakieś  lepsze  warunki  finansowe,  żeby  jednak  ten  basen
bardziej ożywić. I o tor wodny chciałabym zapytać, bo też dostałam informację, że tor
wodny  przeszkód  na  Miodolance  był,  ale  teraz  jest  zdejmowany  i  będzie  tylko
uruchamiany na specjalne okazje, na przykład na Dzień Dziecka. Więc też chciałabym
zapytać, jak to jest tym torem, czy on jest na stałe, czy on jest tylko doraźnie i czy nie
mógłby być na zawsze. Bardzo dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. I Pani radna Anna Derlukiewicz, Pani przewodnicząca, proszę.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Dziękuję bardzo. Ja chciałam się zapytać,
ponieważ  wielokrotnie  prosiłam,  zwracałam się  z  tym problemem.  Wiemy,  że  Szkoła
Podstawowa  nr  3  przy  ulicy  Królowej  Jadwigi  7  od  1 września  nie  będzie  już
funkcjonowała i wszystkie dzieci z tego budynki zostanie nam przenoszone do budynku
na  Królowej  Jadwigi  4.  I  tam  jest  taki  problem,  że  między  ogrodzeniem  szkoły  a
budynkiem przy Zgliczyńskiego  10 jest  naprawdę kilkanaście  metrów tylko  chodnika,
który  jest  bardzo  powypaczany  i  stanowi  duże  zagrożenie.  Wiem,  że  były  koszty
wyliczone, że naprawienie tego chodnika stanowi 40 000, taki będzie koszt, i chciałabym
się zwrócić z prośbą o podjęcie tych czynności i działań, ponieważ tam za chwilkę wracają
do tej szkoły najmłodsze dzieci, a to jest naprawdę duży problem, ponieważ te ubytki są
znaczne.  I  podobny  problem pojawił  się  pomiędzy...  na  chodniku  pomiędzy Królowej
Jadwigi 9 a 7. Myślałam, że i zwracałam się z tym zapytaniem do Płockiej Spółdzielni
Mieszkaniowej,  ponieważ  myślałam,  że  to  jest  właśnie  ich  teren,  ale  udzielono  mi
informacji,  że to jest teren należący do Urzędu Miasta Płocka i zwracam się z prośbą
również o te kilka metrów naprawienia tego chodnika, ponieważ przez konary drzew jest
on bardzo wypaczony, a po tym chodniku bardzo dużo osób uczęszcza, ponieważ on jest
jednym z głównych miejsc do przemieszczania się mieszkańców tego osiedla. Dziękuję
bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. I Pan radny Michał Sosnowski, Pan przewodniczący, proszę.”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Ja chciałbym zabrać głos w temacie basenu
Podolanka, który poruszyła Pani radna Wioletta Kulpa.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Ja
przepraszam, czy Pan składa interpelację teraz?”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Nie, ale chciałem się odnieść. Można?”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Pana radnego
nie było jedną kadencję.”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Zapomniałem, że nie można.”
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Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Coś  się
zmieniło. W kolejnym punkcie w sprawach różnych.”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Dobra, ok.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Czy jeszcze
ktoś z Państwa Radnych chciałby interpelację złożyć? Nie widzę.”

Ad. pkt 11

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Zatem
przechodzimy  do  kolejnego  punktu:  odpowiedzi  na  interpelacje.  Czy  coś,  Panie
prezydencie, dzisiaj czy później na piśmie? Proszę bardzo. Dzisiaj aparatura nie działa,
więc musimy samemu przycisnąć tam przy głośniku. Proszę.”

Pan  Andrzej  Nowakowski  Prezydent  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni  Państwo,
oczywiście  odpowiemy  na  wszystkie  interpelacje  na  piśmie.  To  niektóre  kwestie  są
pewnymi sugestiami,  czyli  prośbami mieszkańców i  oczywiście będziemy się nad nimi
pochylać  w  miarę  możliwości.  Natomiast,  jeśli  chodzi  o  kwestie  chociażby,  które
poruszyła Pani  radna Derlukiewicz,  to akurat  w przypadku tego chodnika  przy szkole
podstawowej, to ponieważ rozmawialiśmy o tym już jakiś czas temu, to pieniądze na to
są w budżecie i  to będzie realizowane. Także tutaj  akurat wszystko jest w budżecie,
wszystko jest  pod kontrolą.  Tego rodzaju działania  w perspektywie  najbliższych kilku
tygodni będzie realizował Muniserwis. W tym przypadku przy Szkole Podstawowej nr 15
również.  Więc  tutaj  za  chwilę  rozpoczną  się  tam prace.  Sądzę,  że  przed  1 września
powinniśmy te chodniki poprawić. W przypadku kilku uwag no to są pytania oczywiście w
kontekście Pani radnej Marty Krasuskiej o tor wodny. No tutaj z jednej strony jest to
duża atrakcja oczywiście, jeśli chodzi o aquapark, natomiast - to z jednej strony - a z
drugiej strony ten tor wodny, jak Pani radna zapewne wie jednak zajmuje mniej więcej
połowę basenu, który jest basenem sportowym i służy wszystkim tym, którzy przychodzą
do naszego aquaparku, by po prostu nie tyle korzystać z wielu różnych atrakcji, o których
tutaj była mowa, ale także po prostu popływać. I w efekcie rzeczywiście wtedy, kiedy
będzie to możliwe, ten tor wodny będzie, natomiast wtedy, kiedy basen sportowy będzie
służył tym, którzy będą przychodzili korzystać z tego basenu, to trudno, żeby na przykład
w sytuacji, w której będą korzystały tam, nie wiem, szkółki nauki pływania, czy w innych
okolicznościach,  no  pewnie  byłoby  to  wyzwanie.  Natomiast  no  trzeba  sprawdzić,  czy
większe zapotrzebowanie  rzeczywiście  będzie  dla  tych wszystkich,  którzy będą chcieli
korzystać z basenu sportowego, czy raczej na tor wodny jako dodatkową atrakcję dla
tych wszystkich, którzy będą chcieli korzystać, właśnie dla dzieciaków, czy dorosłych z
tego toru wodnego. W przypadku wypadku, który zdarzył się w aquaparku tutaj była to
kwestia niedopatrzenia najprawdopodobniej, bo sprawa oczywiście jest w toku, ratownika
odpowiedzialnego za właśnie  funkcjonowanie  tej  zjeżdżalni  i  konsekwencje  tutaj  będą
wyciągnięte  właśnie  w  stosunku  do  firmy,  która  nadzoruje  pracę  tych  ratowników.
Natomiast w przypadku nieruchomego, znaczy unieruchomionego toru, jednej zjeżdżalni,
tu dwa zdania Pan wiceprezydent, bardzo proszę.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo,
Panie prezydencie.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję.  Panie
prezydencie,  Szanowni  Państwo,  w  tej  chwili  brak  możliwości  korzystania  z  jednej
zjeżdżalni spowodowany jest tym, że jedna z pompek, która obsługuje tą zjeżdżalnię, po
prostu uległa nie wiem, czy uszkodzeniu, czy też zapchaniu. Zgodnie z umową w ciągu 48
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godzin reakcja ma być podjęta przez firmę Warbud. Z informacji, jakie posiadam w dniu
jutrzejszym w godzinach porannych Warbud przyjedzie i albo będzie musiał przeczyścić,
albo w jakiś sposób wymienić pompkę. Nie jest to w żaden sposób kwestia związana z
odbiorami.  Odbiory  zostały  zrealizowane zgodnie  z  przepisami,  a  kwestia  związana  z
zapchaniem po prostu albo z brakiem uruchomienia jednej z pompek no takie rzeczy się
po prostu zdarzają i na to ma 48 godzin wykonawca, żeby zareagować. Już reakcja jest,
także myślę, że za chwileczkę zostanie uruchomiona.”

Pan Andrzej Nowakowski Prezydent Miasta Płocka powiedział: „A już tylko chciałbym
dodać Pani radnej, że - choć nie było to aż tak dawno - że aquapark był uruchomiony po
wyborach, nie przed wyborami, więc to uruchomienie aquaparku, otwarcie aquaparku,
zakończenie  budowy  było  zgodnie  z  harmonogramem,  zgodnie  z  planem,  nie  miało
żadnego wpływu w kontekście  kalendarza wyborczego,  który zresztą  przypomnę Pani
radnej,  był  zupełnie  niezależny  od  w  tym  momencie  prezydenta.  Myśmy  realizowali
wszystkie  inwestycje,  począwszy  od  tych  najmniejszych:  placów  zabaw,  dróg
rowerowych, czy stadionu i w końcu aquaparku zgodnie z harmonogramem. Natomiast
kalendarz  wyborczy no wyglądał  w poprzedniej  akurat  kadencji  dosyć kuriozalnie,  bo
kadencja miała być czteroletnia, w trakcie kadencji stała się pięcioletnią i w końcu jeszcze
była  przedłużona  o  pół  roku,  więc  akurat  no  wiązanie  tu  tych  dwóch  spraw  jest
rzeczywiście wyjątkową złośliwością. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.”

Ad. pkt 12

Sprawy różne.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy,
Szanowni Państwo, do punktu dwunastego - sprawy różne. I tutaj zaczniemy od punktu,
który  sygnalizowałem  już  Państwu.  Wcześniej  dostaliśmy  wszyscy  korespondencję  z
Regionu Płockiego „Solidarności”.  Temat dotyczy parkingu przy PZOZ-ie. Państwo, ten
dokument macie. Mam sygnał,  że Pan przewodniczący chciałby zabrać głos dzisiaj  na
sesji. Pozwólcie Państwo, że nawet nie będę tego głosował, gdyż jest to nawiązanie do
korespondencji, którą otrzymaliśmy. Proszę bardzo, zapraszam Pana przewodniczącego.
Pan przewodniczący Andrzej Burnat. Później o głos poprosimy za zgodą pana prezydenta
Pana prezesa.”

Pan Andrzej Burnat powiedział: „Działa?”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Tak,  tak,
słychać.”

Pan  Andrzej Burnat powiedział: „Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni
Państwo Radni! Pismo, które dostaliście i Pan Przewodniczący Rady Miasta otrzymał było
na skutek prośby organizacji zakładowej NSZZ „Solidarność” w Szpitalu Świętej Trójcy.
Nie chodzi nam dokładnie, bo sami jesteśmy zwolennikami stref płatnych jakie zostały
wprowadzone,  bo  wiem,  że  się  zrobił  porządek,  ale  wprowadzenie  strefy  płatnej  na
terenie szpitala nie jest do końca dla nas zrozumiałe. Dla przykładu podam tylko szpital
Winiary. To w piśmie też macie. Najpierw się zrobiło parking, wyremontowało się pięknie
parking, pracownicy mogą wjeżdżać tylko na przepustki, ale nie płacą za ten parking.
Jest radna Daria, też pracująca w tym szpitalu. Myślałem, że wcześniej może też coś w
tych  sprawach  zgłosi,  ale  widzę,  że  niektórym  pracownikom  to  pasuje.  Brak  tych
konsultacji  ze  stroną społeczną jaką  jest  związek zawodowy „Solidarność”  to  jest  po
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pierwsze.  Dlaczego?  Dlatego,  że  organizacja  zakładowa  złożyła  pismo  z  podpisami
pracowników, na które do dzisiaj odpowiedzi nie dostali. Nie ukrywam, że przez dwa dni
ostatnie jeżdżę pod ten szpital i trzeba przyznać, że po ustawieniu tablicy w piątek, że to
będzie strefa płatna raptem dziwnie jakoś ten parking opustoszał przed szpitalem, czyli
można było zrobić coś innego, może wcześniej, może postawić jakieś szlabany wcześniej
i mieszkańcy by tam nie parkowali. Czyli mieszkańcy mieszkający w blokach sąsiednich
zrobili sobie po prostu parking przed tym szpitalem. Jak się okazuje można jakoś wyjść z
ręką do przodu dla pracowników i od pracowników chociażby nie brać tych dodatkowych
opłat.  Pracownicy  wjeżdżają  do szpitala,  też  ich dużo tam nie  wjeżdża.  Ci,  co  mogą
dojeżdżać autobusami dojeżdżają autobusami, chociaż te autobusy też do końca wiem,
że nie pasują. To jest tylko tyle. I mam takie pytanie - dlaczego został wybrany operator
tych  parkingów  płatnych  akurat  z  Gdyni?  Jako  komunikacja  miejska  obsługujemy
wszystkie parkomaty w mieście. Wiemy, że strefa w waszej koncepcji i miasta jest chyba
przedłużenie do ulicy Gradowskiego, a więc też będzie Komunikacja pewnie obsługiwała
te strefy, a więc by mogła też i Komunikacja Miejska obsługiwać też, myślę, tą małą ulicę
z parkingiem przed szpitalem. No ale pieniądze lepiej pewnie oddać, nie wiem do kogo,
czy to będzie dla szpitala, czy to będzie dla firmy gdyńskiej. Z mojej strony to wszystko.
Ja  tylko  apeluję,  a  wy  możecie  albo  wszystko,  Państwo  Radni,  albo  nic.  Ja  bym
deklarował, mówię, deklarować zmianę decyzji jaką podjął zarząd w szpitalu, żeby dla
pracowników parkowanie było bezpłatne. Dziękuję serdecznie.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Panie prezydencie, czy chciałby Pan zabrać głos czy od razu Pan prezes?”

Pan  Andrzej Nowakowski  Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Znaczy ja chciałbym
podziękować tutaj Panu przewodniczącemu „Solidarności” za deklarację, że jest za - to
usłyszeliśmy - strefą płatnego parkowania i rzeczywiście być może za poszerzeniem tej
strefy płatnego  parkowania.  Warto  rzeczywiście  te  kwestie  rozważyć,  bo rzeczywiście
strefa  płatnego  parkowania  w  centrum  pozwoliła  na  rotację  pojazdów  i  w  efekcie
rzeczywiście  dzisiaj  można  znaleźć  miejsca  w  centrum,  by  tutaj  zrobić  zakupy,  czy
załatwić różnego rodzaju sprawy. Natomiast w pozostałych kwestiach chciałbym, żeby
odniósł się Pan prezes. Bardzo proszę.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo,
Pan prezes Marek Stawicki.”

Pan  Marek Stawicki  Prezes PZOZ powiedział: „Dzień dobry Państwu! Może zacznę od
rzeczy najprostszej, czyli ostatniego pytania, dlaczego ta firma a nie inna. Był ogłoszony,
bo zgodnie z regułami, jakie dotyczą, jakie mnie obowiązują konkurs i każdy, kto chciał
wystartował. Akurat ze strony Komunikacji Miejskiej nie było zainteresowania. Dlaczego,
to już nie do mnie pytanie. No i wygrała ta firma, która zaproponowała najlepsze warunki
zgodnie z regułami, z regulaminem konkursu. Sytuacja z ulicą Zacisze, może od tego
zacznę, była fatalna od jakiegoś czasu, właściwie można powiedzieć poniekąd od zawsze,
natomiast jak jeszcze została wprowadzona strefa płatnego parkowania, która kończy się
niedaleko od Zacisza, to już w ogóle, że tak powiem, inwencja kierowców była czasami
zaskakująca. Przy czym ulica Zacisze nie należy do PZOZ-u, więc ja tam nie mogę, ani
moi  pracownicy  niczego,  że  tak  powiem,  zarządzić  ani  nic,  niczego  egzekwować
bezpośrednio.  Do  PZOZ-u  należy  poza  terenem za  szlabanem również  taki  fragment
parkingu tuż przed tym szlabanem, gdzie niestety również korzystały w dużej mierze
osoby  niezwiązane  ani  ze  szpitalem,  niebędącymi  ani  pracownikami  szpitala,  ani
pacjentami, no na zasadzie kto pierwszy, ten lepszy. W dużej mierze było to zajmowane
przez na przykład osoby uczące się w szkole obok. Również, jeżeli chodzi o parking za
szlabanem czasami dochodziło  do różnych sytuacji,  takich  nazwijmy to o charakterze
nieprzestrzegania ogólnie przyjętych zasad, czy regulaminu parkingu. Ale znowu tutaj
jakby kwestia możliwości, jakichś reakcji była dosyć ograniczona, dlatego że na terenie
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prywatnym straż miejska czy policja  nie może interweniować,  natomiast  nazwijmy to
służby szpitalne też mogły najwyżej poprosić, zostawić kartkę. Kolejną rzeczą, która była
moim zdaniem no  wątpliwa  taka  od  strony  nazwijmy  to  uczciwości,  to  było  tak,  że
ponieważ  miejsc,  którymi  PZOZ  dysponuje,  to  jest  około  stu  za  szlabanem  i  około
trzydziestu, czterdziestu, bardziej trzydziestu właśnie na tych parkingach zewnętrznych,
pracowników korzystających, pracujących w szpitalu jest czterystu do pięciuset, chętnych
do parkowania  jest  na  pewno ponad trzystu,  no  i  po  prostu  nie  ma takiej  fizycznej
możliwości,  żeby wszyscy  parkowali.  To  jakby,  co  mnie  trochę  dziwi,  jest  trudne  do
zrozumienia  dla  niektórych  osób,  że  jeżeli  jest  sto  miejsc,  to  nie  postawi  się
jednoczasowo dwustu samochodów. W związku z czym konieczna jest,  konieczny jest
jakiś  sposób  selekcji.  Do  tej  pory  selekcja  polegała  na,  nazwijmy  to,  uznaniowym
stwierdzeniu: Pan może, Pan nie może. Nie wydaje mi się, że jest to najszczęśliwsze
rozwiązanie,  dlatego  że  tutaj  dochodzimy  do  tego,  że  ktoś  jest  uprzywilejowany  z
jakiegoś tam tytułu, a ktoś inny nie ma w ogóle miejsc, możliwości zaparkowania. W
związku z tym została podjęta decyzja, że z jednej strony trzeba sprawę uporządkować,
bo też na przykład - i słusznie - kilka miesięcy temu nawet Pani radna Wioletta Kulpa
zwracała uwagę, że pacjenci nie mają gdzie zaparkować przed szpitalem. No niestety nie
da się  zwiększyć  ilości  miejsc  w tym miejscu.  Tam była  taka  sugestia.  Ja  nie  mam
pomysłu, jak to zrobić. Nie wiem, no być może tutaj Państwo jako radni wybudujecie
tam, nie wiem, parking na estakadach, w podziemiach, okej, ale tam fizycznie nie ma
miejsca, żeby dołożyć kolejną istotną ilość miejsc parkingowych. W związku z tym, aby
umożliwić pacjentom parkowanie w sposób nazwijmy to cywilizowany a nie tak jak do tej
pory to miało miejsce, czyli uniemożliwiający, w sposób tak, że często uniemożliwiali oni
przejazd,  czy  normalną  komunikację,  szczególnie  większych  samochodów.  Musieliśmy
jeszcze na dodatek no jakby z tej puli, która potencjalnie była w całości dla pracowników
część wygospodarować dla pacjentów. To oznacza, że dla pracowników tych miejsc jest
jeszcze  mniej.  Została  podjęta  decyzja  i  tutaj  jakby  całą  odpowiedzialność  proszę  w
moim kierunku ewentualnie kierować, że tym weryfikatorem nie będzie, nie wiem, jakaś
decyzja uznaniowa kogoś w PZOZ-ie tylko po prostu zostanie umożliwione wykupienie
abonamentu. Jeżeli ktoś chce kupić no to będzie miał taką możliwość, natomiast jeżeli
ktoś  uważa,  że  woli  te  pieniądze  inaczej  wykorzystać,  to  nie  będzie  miał  możliwości
zaparkowania bezpośrednio obok szpitala. Niestety nie ma innej możliwości, znaczy nie
ma możliwości udostępnienia tych miejsc parkingowych dla wszystkich, bo ich jest po
prostu za mało. To nie jest taka sytuacja jak w szpitalu na Winiarach, gdzie jest dużo
terenu, bliżej lub dalej, ale potencjalnie możliwego do wykorzystania na parkingi. Obok
PZOZ-u  tego  miejsca  najzwyczajniej  nie  ma.  I  obojętnie,  co  Państwo  na  ten  temat
powiecie, albo co sądzicie,  nigdy nie będzie takiej  możliwości,  żebyśmy wszyscy jako
pracownicy PZOZ-u tam zaparkowali. To jest po prostu rzecz, no to jest fakt i tutaj jakby
z  tym nie  da  się  dyskutować.  Odnośnie  jeszcze  pytania  o  konsultacje  ze  związkami
zawodowymi  -  rzeczywiście  nie  było  na  początku  takich  konsultacji,  natomiast  w
momencie, kiedy pojawiły się te... pojawiło się to pismo, o którym tu była mowa, miały
miejsce  spotkania  z  pracownikami,  zarówno  ze  związkami,  jak  i  z  innymi  grupami
pracowniczymi,  którzy  chcieli  na  ten  temat  porozmawiać  i  ja  tam  na  tyle,  na  ile
potrafiłem, tłumaczyłem przyczyny wprowadzenia takich... takiego... takich zasad i jakie
te zasady mają być. Też proszę pamiętać, że zorganizowanie systemu parkingowego nie
jest  możliwe  bez  ponoszenia  pewnych  nakładów,  zarówno  na  starcie,  jak  i  potem
związanych  z  samym  funkcjonowaniem  takiego  parkingu.  Ktoś  to  musi  sprawdzać,
pilnować i stąd też nie da się tego zrobić - w mojej ocenie - za darmo, bo znowu nie
widzę  powodu dla  którego,  nazwijmy to,  firma miałaby  finansować  parking  dla  tych,
których stać na samochód, a nie finansować dla tych, którzy jeżdżą autobusem, bo to też
jest dla mnie niezrozumiałe. Jeżeli ktoś chce przyjeżdżać do pracy samochodem okej, ale
utrzymanie samochodu kosztuje. Nie wiem, jeżeli Państwo macie jeszcze jakieś pytania,
to oczywiście spróbuję odpowiedzieć. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
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bardzo Panie prezesie. Prosiłbym może usiąść w pierwszym rzędzie. Widzę, że dwóch...
dwoje radnych zgłosiło się już w dyskusji. Pierwszy Pan radny Andrzej Aleksandrowicz,
proszę bardzo.”

Pan  radny  Andrzej  Aleksandrowicz  powiedział:  „Ja,  Panie  przewodniczący,  się
zgłosiłem w sprawach różnych w innej kwestii, więc może zaczekam aż się skończy ten
temat.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne, jasne.
Czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych... Ja sygnalizuję Państwu, że cały czas ta
komunikacja  między  nami  inna,  niż  jak  Państwo  podniesiecie  rękę  jest  utrudniona,
dlatego bardzo proszę wyraźnie. Pani przewodnicząca, proszę.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa  powiedziała:  „Tak,  rzeczywiście  Pan  prezes  wspomniał,  że
wcześniej też interweniowałam w tej sprawie z pozycji pacjentów, ponieważ rzeczywiście
w pewnym momencie ten parking nawet przed ogrodzeniem szpitala był wygrodzony w
części  tylko  dla  personelu,  w związku z  tym samym utrudniało  to  parkowanie  przez
pacjentów.  Ale  koncentrując  się  na  tej,  na  tym  piśmie,  na  tej  interwencji,  którą
przedstawił przewodniczący „Solidarności” chcę Panu powiedzieć, że - to odpisała mi Pani
Maja Kulesza ze strony spółki,  bo Pan prezydent przekazał mi jako załącznik tylko tą
odpowiedź  na  interpelację  -  powiem,  że...  znaczy  użyję  takiego  słowa:  w  sposób
bezczelny  została  mi  udzielona  ta  odpowiedź  na  interpelację,  a  powiem  dlaczego.
Chodziło mi o dwie sytuacje. Jedną to Szpital Świętej Trójcy i oczywiście parkowanie pod
przychodnią na Miodowej PZOZ-u, bo tam również jest parking płatny. On jest bezpłatny
do 75. minuty,  później trzeba regulować. I tak jak Pani Maja mi napisała,  która jest
prokurentem,  parking  praktycznie  nie  przynosi  dochodu,  tak  zostało  to  określone.
Natomiast wtedy napisała mi, że były prowadzone konsultacje z pracownikami przychodni
PZOZ-u na Miodowej. To pytanie - dlaczego nie robiliście Państwo, idąc śladem tamtych
doświadczeń, nie zrobiliście tego z pracownikami dużo większej placówki jaką jest szpital,
gdzie sam Pan powiedział,  że jest około czterystu nawet pracowników. To jest  jedna
kwestia. Druga - mówiąc w sposób bezczelny to Państwu powiem, ponieważ prosiłam,
żeby umożliwiono parkowanie pacjentom, czy też może i pracownikom na terenie tego
dużego parkingu przy POKIS-ie, bo jak widzę przejeżdżając ulicą Jakubowskiego on w
dużej  mierze  jest  pusty.  Nie  mówię  oczywiście  o  imprezach,  wydarzeniach,  które  są
organizowane w siedzibie POKIS-u, ale o takim codziennym dniu pracy. Więc siłą rzeczy
zaproponowałam,  że  można  ewentualnie  porozumieć  się  kwestii  otwarcia  tego,  tej
przestrzeni  parkingowej  dla  pacjentów  bądź  pracowników,  natomiast  odpowiedź
uzyskałam,  już  Państwu  zacytuję,  takiej  natury:  Jesteśmy  wdzięczni  Pani  radnej  za
wskazanie możliwości parkowania na terenie boiska obecnego parkingu siedziby POKiS.
Poinformujemy  o  powyższym fakcie  naszych  pacjentów,  jak  tylko  uzyskamy  od  Pani
radnej  stosowne  ustalenia  formalne  z  POKiS  w  tej  sprawie.  Ja  nie  pełnię  roli
wykonawczej. To chyba Pani się pomyliły możliwości decyzyjne organów w samorządzie.
Organem wykonawczym jest prezydent, wiceprezydenci, skarbnik, natomiast radny nie
jest  od  wykonywania,  jest  od  podejmowania  decyzji  w  kontekście  chociażby  prawa
miejscowego,  uchwał.  Ja  dałam  pewną  propozycję  do  rozważenia,  natomiast  nie
rozumiem skąd w piśmie takie ustosunkowanie  się w sposób bezczelny.  No i  jeszcze
jedna kwestia związana z poszukiwaniem miejsc parkingowych. Prosiłam o alternatywne
rozwiązania, no to też otrzymałam informację, że alternatywnym rozwiązaniem może być
wskazane przez  Panią  radną stworzenie  w pobliżu  Szpitala  Świętej  Trójcy parkingu o
powierzchni podobnej do parkingów obok wojewódzkiego szpitala. Również odniosłam się
do  tego,  że  tą  logistykę  jednak  wojewódzki  szpital  potrafił  zapewnić.  Zakład  Opieki
Zdrowotnej  będzie  wdzięczny  za  podpowiedzenie  przez  Panią  radną  potencjalnych
lokalizacji  takiego parkingu wzorem wojewódzkiego szpitala.  Otóż,  Panie  prezydencie,
mam podpowiedź  jeśli,  Pani  Maja  sobie  tego życzy,  to  mam. W takim razie  zróbmy
parking wielopoziomowy na terenie szpitala. Tam są przestrzenie. Bo Państwo strasznie
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boicie  się  tych  parkingów  wielopoziomowych,  a  my  ich  po  prostu  nie  unikniemy.
Przestrzeń nie jest z gumy, nie jesteśmy w stanie rozszerzyć przestrzeni parkingowej.
Państwo  sprzedajecie,  co  się  da  deweloperom,  a  tych  miejsc  parkingowych  zawsze
brakuje.  No  bo  teraz  trzeba  liczyć  dwa samochody  na  jedno  mieszkanie,  a  Państwo
upieracie się, że macie ten przelicznik parkingowy przy przyjętej polityce parkingowej
jeden,  bo  tak  zrobiliście  w  przypadku  terenów  sprzedanych  po  Sadrobie.  A  wiemy
doskonale o tym, że jest dużo więcej, tym bardziej przy tego typu instytucjach, które są
oblegane. Jeśli chcemy, żeby Szpital Świętej Trójcy był dobrze odbierany, zyskiwał jak
największą ilość pacjentów, żeby była również dobrze odbierana diagnostyka i leczenie
prywatne, bo też może takie być, to starajmy się stworzyć takie warunki zarówno dla
pacjentów, jak i dla pracowników, że rzeczywiście będziemy dorastać do szpitala, który
będzie pretendował do jednego z lepszych, a nie róbmy takie utrudnienia nawet w postaci
tego, że nie można gdzie zaparkować w pobliżu tego szpitala.  Więc albo przejściowo
Państwo zaproponujecie logistycznie dogadanie się z zarządem, czy - przepraszam - z
dyrekcją  POKiS-u,  a  docelowo  po  prostu  trzeba  najzwyczajniej  w  świecie
wygospodarować  środki  finansowe  na  to,  żeby  stworzyć  miejsca  parkingowe  w
poziomie...  wielopoziomowe.  No  zdecydowaliście  się  Państwo  wydać  39 000 000  na
szybkie spłaty partnera prywatnego a tymczasem my mamy potrzeb w mieście dużo.
Potrzeby  są  istotne,  ważne,  które  trzeba  sprostać  oczekiwaniom  mieszkańców.  Nie
wszyscy mieszkańcy też korzystają z Miodolanki, nie każdy będzie tam chodził, kąpał się
codziennie, natomiast tutaj są prozaiczne rzeczy jak zdrowie, który jest najważniejsze i
najcenniejsze  dla  każdego  człowieka  i  spróbujmy  zadbać  o  ten  komfort  zarówno  w
zakresie leczenia, jak i tego, żeby ci ludzie po prostu mieli najzwyczajniej w świecie jak
dojechać do tego szpitala, żeby był atrakcyjny w kontekście chociażby tego jak bardzo
powinny być tego typu placówki konkurencyjne na rynku. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Czy
ktoś... Przepraszam, kto tam jest w porządku, bo nie widzę zgłoszeń?”

Pani radna  Wioletta Kulpa  powiedziała: „Panie przewodniczący, jeszcze przepraszam.
Ktoś tu powiedział, że strefa ma być przedłużona.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja usłyszałem,
że powiedział to chyba Pan przewodniczący przed chwilką występujący. Zapraszam do
mównicy. Ja sygnalizowałem Państwu, że tego typu problemy mogą być, w razie czego.
Proszę, zapraszam do mównicy. Sygnalizowałem Państwu, że tak może być.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Znaczy ja z tego, co słyszę od Pana prezesa,
również to  wybrzmiało  i  w tej  odpowiedzi  od Pani  Mai,  prokurenta PZOZ-u też  mam
zapisane, że będzie w konsekwencji przedłużona płatna strefa do Gradowskiego. Ja jako
radna nic  o tym nie  wiem. (niezrozumiały  głos)  Mogę zacytować Panu,  chce Pan,  to
pismo? (niezrozumiały głos) Tak. No, ale to Państwo piszecie to w oficjalnych pismach,
bo to jest oficjalne pismo, które z PZOZ-u otrzymałam. W związku z tym, jeśli są takowe,
a zresztą Pan prezydent chyba jest ochoczo nastawiony do tego, żeby zwiększać zasięg
płatnej strefy parkowania. W związku z tym, no dobrze byłoby, gdybyśmy ustalali takie
rzeczy  wśród  osób,  które  o  tym decydują,  a  nie  że  nagle,  nie  wiem,  zarząd  ZOZ-u
zdecyduje,  że  wydłużamy  sobie  płatną  strefę  parkowania,  albo  indywidualnie  Pan
prezydent sobie to wymyślił.  W związku z tym ja akurat  nie jestem zwolenniczką do
końca płatnej  strefy parkowania.  Wiem, że w tych dokumentach,  które nam Państwo
przedkładaliście,  bo  o  to  się  wtedy  pytaliśmy,  bo  my  nie  głosowaliśmy  za  tymi
dokumentami  jako  Klub  Radnych  PiS,  była  perspektywa  z  możliwością  rozszerzenia
płatnej strefy parkowania, ale przepraszam, nikt nie podjął decyzji, że zwiększamy zasięg
do Gradowskiego.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
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bardzo.  Czy  są  jeszcze  jakieś  zgłoszenia,  Panie  przewodniczący?  Pytam  sąsiada,
ponieważ... Pani radna Daria Domosławska. Przepraszam, ale mi się na moim pulpicie nie
wyświetlają Państwa zgłoszenia, dlatego proszę mocno machać rękami.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Szanowni Państwo, miałam nie zabierać
głosu w tym temacie, aczkolwiek zostałam wywołana przez Pana Andrzeja Burnata. Tak,
rzeczywiście jestem pracownikiem płockiego ZOZ-u, ale stawiam ostrą granicę pomiędzy
wykonywaniem swoich służbowych czynności  i  wtedy jestem fizjoterapeutą,  natomiast
tutaj  jestem radną i  z  tej perspektywy mogę również zadać pytanie  Panu prezesowi.
Byłam spokojna wiedząc o tym, że są jakieś ruchy czynione w zakresie wprowadzenia
opłat za parking, ponieważ wiedziałam, że sprawę pilotują związki zawodowe, niemniej
jednak niepokój wśród pracowników udziela się myślę, że wyraźnie, również mi. Wiemy
doskonale, że taka strefa, która będzie wymagała opłaty za parkowanie ma usprawnić
pewne działania i wszyscy się z tym zgadzamy, niemniej jednak chciałabym poznać te
szczegóły na ile  usprawni  to parkowanie pracowników. W tej chwili  -  muszę Państwa
wprowadzić  również  w  temat  -dotychczas  pracownicy  wjeżdżali  na  teren  szpitala  za
pośrednictwem pilotów, które zostały wzięte za kaucją z odpowiedniego działu na terenie
szpitala. Organizowaliśmy się w ten sposób, że wjeżdżając na teren szpitala wiedzieliśmy
o  której  godzinie  kto  kończy,  więc  była  możliwość  tak  jakby  nawet  przysłowiowego
przystawienia  drugiego samochodu. W tej  chwili,  po wyznaczeniu  konkretnych miejsc
parkingowych,  nie  wiem,  czy  będzie  możliwe  zrealizowanie  takiego  parkowania  i
chciałabym się zapytać Pana prezesa, ile osób obecnie jest, ma w dyspozycji piloty za
pośrednictwem  których  wjeżdżało  na  teren  szpitala  i  ile  dziennie  osób  parkowało
chociażby  w  tych  godzinach  tej  pierwszej  zmiany  pracowników,  ile  miejsc  zostanie
zadysponowanych i na ile ograniczy w tej chwili możliwość wjazdu po zmianach, czyli po
wprowadzeniu opłat,  czyli  ile  osób zostanie w cudzysłowie na lodzie, ilu  pracowników
dojeżdża spoza Płocka do szpitala. Bo ja mogę dojechać rowerem, ja mogę dojechać
rowerem miejskim - między innymi dlatego zabiegałam o to, aby ten rower miejski był
przy  szpitalu  -  ale  są  koledzy,  koleżanki,  którzy  kończą  zmianę  po  tych  dwunastu
godzinach pracy,  dojeżdżają spoza Płocka, więc jaka to będzie grupa osób.  I kolejny
niepokój, który budzi się myślę, że u wszystkich pracowników, którzy nie podają swoich
numerów kart płatniczych, ponieważ w tej chwili  wiemy, że jedyną opcją, która może
spowodować, że dokonam opłaty za parking jest tylko i wyłącznie podanie numeru karty
płatniczej, więc czy będzie jakaś alternatywa dla osób, które mają obawy chociażby ze
względu na kradzież mienia. Dziękuję bardzo.”

Pan  Andrzej Nowakowski  Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo Panie
prezesie.”

Pan  Marek  Stawicki  Prezes  PZOZ  powiedział:  „Na  większość  tych  pytań  nie  znam
odpowiedzi i to też jest jednym z powodów dla którego była konieczna, moim zdaniem, ta
nazwijmy  to  rewolucja.  Pilotów  wydanych  oficjalnie  jest  sto  kilkadziesiąt,  niecałe
dwieście. Do tego jest kolejnych kilkadziesiąt wydanych nazwijmy to na zasadzie jakichś
ustaleń między pracownikami a działem technicznym i do tego jest nieokreślona liczba
sklonowanych, dlatego że pilota można łatwo sklonować. Co więcej, jak chyba Pani wie,
wiele osób po prostu podjeżdżało i ponieważ osoba przy szlabanie kojarzyła twarz, to
podnosiła szlaban. Czy te osoby miały pilot,  czy nie miały to ja oczywiście nie wiem.
Skutkiem było tego to, że rzeczywiście wiele osób, które wjechało na teren szpitala, nie
miało gdzie potem zaparkować. Po tych zmianach, po pierwsze, jeżeli ktoś nawet wjedzie
w jakiś sposób nieuprawniony, to osoba kontrolująca widząc, że nie ma samochodu na
liście wystawi wezwanie do zapłaty. Docelowo tutaj jesteśmy jeszcze na etapie, firma,
która, która zapewnia tę organizację parkingu, chce wprowadzić, tylko jeszcze jest na
etapie  testowania  tego,  odczyt  rejestracji  z  kamer,  żeby po prostu  szlaban  się  tylko
otwierał  przed tymi samochodami,  których rejestracje są sparowane z abonamentem.
Więc  tutaj  jakby  nie  powinno  być  w  perspektywie  paru  tygodni  najdalej  żadnego
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problemu.  W  okresie  przejściowym  oczywiście  to  będzie  musiało  się  jakoś  docierać.
Chociażby sama ilość wydanych abonamentów, to co tutaj padło pytanie, ile osób, że tak
powiem, będzie... dla ilu osób możliwość korzystania z parkingu jest kluczowa, no nie
wiem. Natomiast niezależnie od tego jaka byłaby ta odpowiedź znowu nie ma możliwości
zaparkowania większej ilości samochodów niż jest miejsc. I tutaj nawet, jeżeli argumenty
byłyby najbardziej uzasadnione, to to nie zwiększy ilości miejsc parkingowych. Z drugiej
strony też nie jest tak, że osoby, które nie będą miały abonamentu a muszą dojechać do
Płocka, albo mieszkają w jakichś takich miejscach,  gdzie ciężko jest dojechać w inny
sposób, no mają duży parking koło zoo, tak. No to ja wiem, że to jest kilkaset metrów,
ale no niestety jest to najbliższe miejsce, gdzie można znaleźć miejsce parkingowe, które
jest, nazwijmy to w miarę dostępne. Ja szczerze mówiąc, odnosząc się jeszcze do tego,
co powiedziała Pani radna Wioletta Kulpa, ja nie widzę miejsca na terenie szpitala, gdzie
można by postawić parking wielopoziomowy. Jesteśmy na etapie projektu modernizacji
szpitala i też to nie jest tylko moje, nazwijmy to, spostrzeżenie laika, ale gdy zadałem to
pytanie  projektantom  oni  też  nie  widzą  takiego  miejsca.  Nawet  w  sytuacji,  gdzie
docelowo mielibyśmy wyburzyć ten budynek A, czyli ten taki niski barak wzdłuż Zacisza,
to jest też za mało miejsca, żeby tam zrobić sensowny parking wielopoziomowy, bo jeżeli
w tym miejscu byśmy zrobili parking wielopoziomowy, to będą głównie na tym parkingu
drogi, którymi te samochody będą się przemieszczać, natomiast samych miejsc będzie
kilkanaście,  kilkadziesiąt,  mamy  kilkadziesiąt  ewentualnie,  gdyby  zrobić  więcej  niż
jednopoziomowy. Więc po prostu nie ma żadnego sensu, bo jednak wydanie kilkunastu
milionów, żeby mieć trzydzieści miejsc parkingowych, to myślę, że to nie jest racjonalne.
Przepraszam, nie wiem, czy mi nie umknęło coś z pytań, które tu padły. (niezrozumiały
głos) Płatności kartą, tak, dobrze. To niestety jest jedyna techniczna możliwość. Ja też z
tego powodu nie jestem zadowolony. Natomiast płatności nie są obsługiwane przez firmę,
która  jest  operatorem  parkingu,  bo  takie  rzeczy  są  obsługiwane  przez  firmy,  które
działają w sferze finansowej i obsługują po prostu płatności, generalnie. To niestety jest
narzucone właśnie przez firmę, która obsługuje te płatności, bo... i tutaj nie ma innej
opcji. (niezrozumiały głos) Tak, dwie różne. To tak też dla Państwa informacji. Jedna i
druga, która startowała też złożyła oferty w konkursie, natomiast oferta tej firmy, która
wygrała, po prostu była lepsza niż oferta tej firmy, która jest, przedmiotowej, ale to już
wynika jakby z samej procedury konkursowej.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Dziękujemy
bardzo Panie prezesie. Jest jeszcze pytanie ze strony Pani radnej Darii Domosławskiej,
albo wypowiedź. Proszę bardzo.”

Pani  radna  Daria  Domosławska  (powiedziała:  „Chciałam  uzyskać  informację,  czy
rzeczywiście  ze  strony  pracowników  wpływały  jakieś  prośby  o  rozwiązanie  problemu
parkowania,  że  została  taka  decyzja  podjęta.  Drugie  pytanie  -  czy  zostaną  podjęte
działania,  które  będą  miały  na  celu  chociażby  utwardzenie  terenu?  Bo  jak  wiemy
doskonale część miejsc parkingowych, które w tej chwili  jak jest sucho nadaje się do
zaparkowania,  ale  w  momencie,  kiedy  popadają  deszcze  część  pracowników  zostaje
pozbawionych miejsca do parkowania.  I  jeszcze sprawa tej  płatności,  ponieważ Panie
prezesie,  to jest  naprawdę potężny problem. Być może są osoby,  które płacą tylko i
wyłącznie podając swoje numery kart płatniczych, ale część osób miała już niestety złe
doświadczenia, włącznie z próbami włamania na konto i prosiłabym szczególnie w tym
zakresie, żeby jakieś działania były podjęte. Nie wiem jak wygląda płatność do firmy,
która obsługuje parking na Miodowej. Dziękuję bardzo.”

Pan Marek Stawicki Prezes PZOZ powiedział: „Na Miodowej jest podobnie. Tutaj, przy
czym nie korzystam z tego parkingu na Miodowej, więc to wiem tylko jakby nazwijmy to
z drugiej ręki. Natomiast tak, tam jest też jest podobnie. Jeżeli chodzi o stan parkingu
chciałbym,  żeby  przynajmniej  część  tych  środków,  które  zostaną  u  nas  z  tych  opłat
parkingowych, była przeznaczona na poprawę tych miejsc, które tak jak Pani zauważyła,
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są czasami w stanie kiepskim. To też niestety muszę powiedzieć, to się nie zmieni jakby z
miesiąca na miesiąc, bo to będą sukcesywne prace. Też to, co tłumaczyłem pracownikom
właśnie, którzy o to pytali,  na tym etapie nie przewidujemy jakiegoś kompleksowego
wykonania nawierzchni na terenie całego szpitala, bo zakładam, że jednak za dwa lata
zaczniemy fizycznie kompleksową modernizację szpitala i wjadą tam ciężarówki. Więc nie
ma sensu wydawać kwoty rzędu półtora, dwa miliony złotych, bo to są takie pieniądze,
żeby wszystkie te miejsca doprowadzić do stanu perfekcyjnego, a potem wpuścić tam
ciężki sprzęt, który jest, który to zniszczy.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dobrze.
Dziękujemy bardzo Panie  prezesie.  Czy jeszcze ktoś  z  Państwa?  Proszę bardzo,  Pani
radna.”

Pani radna  Daria Domosławska  powiedziała: „Czyli w tym momencie, kiedy wyjedzie
ten ciężki sprzęt, to też zostaniemy pozbawieni jakiegoś obszaru do parkowania, czyli w
tym momencie osoby, które wykupią abonament, bo rozumiem, nie będziemy mieli tak
jakby gwarantu, że wykupując abonament będziemy mieli miejsce do zaparkowania na
terenie  szpitala.  Możemy  mieć  abonament,  objechać  szpital  dookoła  i  wyjechać  z
powrotem, zapłacić ponownie w innej strefie.”

Pan Marek Stawicki Prezes PZOZ powiedział: „Nie będziecie Państwo mieli w tym sensie
gwarancji, że nie jest tak, że każdy ma swoje miejsce, gdzie przyjeżdża i ono czeka, no
bo to wtedy byśmy musieli jeszcze z tych, zakładam, ponad dwustu osób, które będą
mogły wykupić abonament, zjechać do stu, no bo tyle jest fizycznie miejsc. Natomiast jak
wiadomo, charakterystyka pracy szpitala jest taka, że następuje rotacja pracowników,
więc to jest efektywna jakby metoda, że abonamentów jest więcej niż miejsc fizycznie.
Natomiast nie dopuszczam w ogóle takiej sytuacji, że abonamentów będzie sprzedanych
tak dużo, że Państwo nie będzie mogli znaleźć miejsca. W sytuacjach zupełnie, nazwijmy
to awaryjnych, gdyby się jednak tak wydarzyło, to w ramach abonamentu mogą Państwo
zaparkować w tej części za szlabanem, gdzie jest, są pobierane opłaty i tam w ramach
abonamentu też można stanąć, natomiast nie jest naszą jakby intencją sprzedanie tylu
abonamentów, żeby Państwo co do zasady musieli z tych miejsc korzystać, bo te miejsca
mają być jakby dostępne dla pacjentów przede wszystkim.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezesie. Czy jeszcze w tym temacie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?
Pan prezydent, proszę bardzo.”

Pan Andrzej Nowakowski Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado! Szanowni Państwo! Panie Prezesie! Generalnie to mam świadomość, że ta
dyskusja nie jest łatwą dyskusją, nawet dla mieszkańców, którzy obserwują nas przez
internet, ale z drugiej strony to jest ciekawe doświadczenie i sądzę, że warto podkreślić w
tym momencie jedną rzecz, że rozmawiamy o podmiocie medycznym. Z tej mównicy
przed  momentem  padło,  że  rzeczywiście  zdrowie  jest  bardzo  ważne.  I  ja  przede
wszystkim chciałbym Panu prezesowi, ale także wszystkim pracownikom naszego szpitala
podziękować za to, że to jest właśnie ten priorytet i że dzisiaj nie dyskutujemy o jakichś,
nie wiem, trudnych rzeczach, które dotyczą właśnie tego, co jest najważniejsze, czyli
opieki,  troski  o  zdrowie  mieszkańców  Płocka  i  całego  regionu.  Ja  sądzę,  że  tutaj
moglibyśmy  także  mówić  o  tym  wiele,  całe  szczęście  w  zdecydowanej  większości,
odpukać, bardzo pozytywnie, i dotyczy to zarówno każdego właściwie oddziału w naszym
szpitalu, personelu na każdym szczeblu, a także pracowników administracji i za to także
bardzo,  Panie  prezesie,  wszystkim  pracownikom  szpitala  dziękuję.  Ale  nie  o  tym
rozmawiamy. Rozmawiamy rzeczywiście w tym momencie o kwestii parkingowej. I w tym
momencie także chciałbym podziękować Panu prezesowi, że Pan prezes zdecydował się
zmierzyć  z  tematem,  który  od  wielu  lat  rzeczywiście  jest  trudny  zarówno  dla  w
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mniejszym  stopniu  być  może  pracowników,  którzy  jakoś  sobie  z  tym  radzili,
wykorzystując różne sytuacje i możliwości, które szpital im dawał, ale także pacjentów, o
czym wcześniej, już teraz wiemy, kto właściwie stał się spiritus movens całej tej sytuacji,
pisali także Państwo Radni w interpelacjach i to też trzeba podkreślić, że Pan prezes nie
był głuchy na głosy radnych także opozycji, tylko spróbował zmierzyć się z tematem, w
miarę  możliwości,  które  rzeczywiście  Pan  prezes  posiada.  I  czasami  budzi  to  jakieś
wątpliwości, także związków zawodowych oczywiście. Natomiast wszystko tu jest jawne,
transparentne, konkretne, uporządkowane, bo taki jest cel - uporządkować te kwestie
tak,  przede  wszystkim,  żeby  z  jednej  strony  personel  mógł  rzeczywiście  zaparkować
najlepiej  na  terenie  szpitala,  z  drugiej  strony,  żeby  w  końcu  była  rotacja  tych
samochodów,  które  przywożą  pacjentów  pod  szpital,  żeby  tam  ktoś  nie  zostawiał
samochodu i nie szedł sobie obojętnie, już nie będę mówił gdzie, załatwiać swoje sprawy,
tylko  żeby  rzeczywiście  przede  wszystkim  ci,  którzy  przyjeżdżają  do  szpitala,  do
laboratorium, mogli tam zaparkować i załatwić po prostu sprawy, żeby te miejsca nie
były cały czas zajęte. Nie wspomnę już o pobliskiej  uliczce, bo rzeczywiście to także
generowało problem. Więc z mojej strony w tym momencie podziękowanie, bo temat nie
jest  prosty,  a  Pan  prezes  się  podjął  pomimo  pewnego  oporu  społecznego,  ale  ja
zakładam,  że  tak  jak  funkcjonowało  to  rzeczywiście  wcześniej  było  trudne  do
zaakceptowania,  dzisiaj  przede  wszystkim  uporządkuje  to,  usprawni  i  to  zarówno  z
perspektywy pracowników, jak i z perspektywy pacjentów przede wszystkim, albo tych,
którzy pacjentów po prostu przywożą. Szanowni Państwo, więc jeszcze raz podkreślam
priorytetem - i za to także dziękuję - Pana prezesa, także moim jako prezydenta, sądzę,
że także Państwa Radnych, jest troska o bezpieczeństwo zdrowotne mieszkańców Płocka,
o  zabezpieczenie  ich  i  to  pod  każdym względem,  pod  którym  ten  szpital  może  ich
zabezpieczyć.  Stąd  także  decyzje  o  projektowaniu  i  perspektywicznej  rozbudowie
szpitala,  a  nie  budowie  parkingu  na  terenie  szpitala,  bo  w  tym  momencie  istnieje
oczywista potrzeba właśnie rozbudowy szpitala  tak,  żebyśmy mogli  te oddziały,  które
dzisiaj są w tej zabytkowej części, również w przyszłości modernizować, a bez rozbudowy
tego po prostu nie zrobimy. Odniosę się do dwóch jeszcze takich drobnych, czy trzech
rzeczy.  Jedna  kwestia  tutaj  padła.  Rzeczywiście  może  warto  pomyśleć  -  i  specjalnie
niektórzy przyjeżdżają rowerem, rowerem miejskim, ale niektórzy własnym - żeby tam
stanęła jakaś wiata rowerowa. Wiem, że tutaj też rozmawialiśmy na ten temat, to jest,
niektórzy pracownicy, zwłaszcza w sezonie, mogliby w tym momencie z takiego środka
transportu korzystać. Więc tutaj prośba do Pana prezesa, żeby rzeczywiście te kwestie
również rozważył. Jeśli  chodzi o, muszę odnieść do strefy płatnego parkowania, no to
padło ze strony Pana jednak przewodniczącego Burnata i ja powiedziałem, i wielokrotnie
to podkreślałem, że strefa płatnego parkowania może zostać rozszerzona, ale na wniosek
samych  mieszkańców.  Jeśli  mieszkańcy  zawnioskują,  to  zakładam,  że  Państwo Radni
będą się nad tym pochylać. Jeśli głównie mieszkańcy będą chcieli poszerzenia strefy, to
wówczas będziemy taką kwestię rozważać i bez względu na to, czy będziemy mówić o
ulicy  Gradowskiego,  czy  o  jakiejkolwiek  innej  ulicy.  Natomiast  to  musi  być  wniosek
mieszkańców i wtedy jak najbardziej jestem także gotów się nad tym pochylić. Tutaj Pani
radna przy okazji jak gdyby wytknęła to, że propozycja zmian w uchwale budżetowej
39 000 000 wcześniejszej spłaty,  no ale...  40 dokładnie  tak,  no ale przecież Państwo
Radni  trzeba  było  wtedy  pytać  i  Pan  skarbnik  i  na  komisji  wczoraj  i  dzisiaj  mógł
wytłumaczyć, że jest to kwestia uniknięcia dużo większych kosztów w przyszłości. To nie
jest  tak,  że  dzisiaj  musimy  to  zrobić,  nie,  ale  jeśli  myślimy  o  perspektywie  nawet
niejednej  kadencji,  tylko  o  perspektywie  kolejnych  kadencji,  bez  względu  na  to,  kto
będzie kiedyś prezydentem, kto będzie się w tych radach, to chcemy zabezpieczyć, tych
ławach, przepraszam, jako radni, chcemy zabezpieczyć przyszłość naszego miasta, także
od tej  strony finansowej,  tak  jak  do tej  pory.  O to  wspólnie,  razem ze skarbnikiem
dbamy. I mało tego - to taka mała dygresja - zostało to po raz kolejny docenione. Pan
skarbnik kręci  głową, bo on takich  rzeczy nie  lubi,  ale trzeba,  Szanowni  Państwo,  w
pewnym  momencie.  Dziennik  Gazeta  Prawna od  wielu  lat  organizuje  konkurs  w
kontekście Pereł Samorządu. Jako miasto znaleźliśmy się w dziesiątce miast na prawach
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powiatu, zaszczytne siódme miejsce i oczywiście też można się tym chwalić, natomiast
nasz skarbnik został uznany właśnie przez ekspertów za najlepszego skarbnika miast do
120 000  mieszkańców.  Więc  to  jest  rzeczywiście  przykład  na  to,  że  nie  myślimy  w
perspektywie  jednej  kadencji,  nie  myślimy o naszym mieście  w perspektywie  dwóch,
trzech, czterech lat, ale w perspektywie lat dwudziestu, bo co najmniej tak trzeba na tą
perspektywę również zabezpieczenia finansowego miasta patrzeć. I ostatnia rzecz. Też ja
przepraszam Pani radna za tę wycieczkę, ale tak, proszę nie mierzyć innych swoją miarą.
Odpowiedź Pani prokurent była merytoryczna na tyle, na ile rzeczywiście Pani prokurent
była  w  stanie  Pani  radnej  odpowiedzieć.  Myśmy  to  rzeczywiście  załączyli.  Natomiast
proszę nie zarzucać komuś bezczelności w sytuacji, w której ktoś odpowiada, może takie
jest Pani odczucie, ale powtórzę jeszcze raz - warto niekoniecznie mierzyć innych swoją
miarą. Dziękuję bardzo.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Czy
w tym punkcie, w temacie jeszcze ktoś chciał zabrać głos? Nie widzę. Zatem, Szanowni
Państwo,  w  dyskusji  zgłosił  się  wcześniej  Pan  radny  Andrzej  Aleksandrowicz.  Proszę
bardzo. W temacie sprawy różne jesteśmy. Dziękujemy, Panie prezesie, za wyjaśnienia.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dziękuję Panie przewodniczący. Cieszę
się, że Pan prezydent też tu nadal jest, bo myślę, że od Pana prezydenta tu najprędzej w
tym temacie  będę mógł  odpowiedź jakąś uzyskać.  Poruszałem tą kwestię wczoraj na
komisjach i niestety nie było osób, które by mogły coś w tym temacie merytorycznie się
wypowiedzieć.  Chodzi  o  uchylony  przez  Pana  prezydenta  w  kwietniu  regulamin
organizacji imprez kulturalnych i sportowych na Starym Rynku, ten z 2010 roku. I teraz
ja, żeby się nie pomylić, to zacytuję uzasadnienie, które zostało przekazane do mediów w
tym względzie: obecnie administrowanie i utrzymanie placu Stary Rynek leży w gestii
Agencji Rewitalizacji Starówki, która samodzielnie określa warunki korzystania z wyżej
wymienionego placu, w tym organizacji imprez rekreacyjnych, kulturalno-artystycznych i
sportowych.  W  zaistniałej  sytuacji,  gdy  w  obrocie  prawnym  funkcjonują  dwa
uregulowania  dotyczące użytkowania  tego samego terenu należy  uchylić  daną normę
prawną.  Tłumaczy  Ewa  Janiszewska  z  Referatu  Informacji  Miejskiej  urzędu  miasta.
Zainteresował mnie ten temat. Skontaktowałem się ARS-em z prośbą o ten regulamin
bądź jakąś inną normę prawną, która jest w posiadaniu ARS-u, która dotyczy tych kwestii
i  zasad  organizacyjnych  imprez  na  Starym  Rynku.  Od  Pana  prezesa  bezpośrednio
dostałem odpowiedź w rozmowie, że takiego regulaminu bądź innego dokumentu ARS nie
posiada i de facto w tej chwili on nie zna jakiegokolwiek dokumentu, który by określał te
zasady  organizacji  na  Starym  Rynku  i  że  jakoby  będzie  się  starał  bezpośrednio  w
umowach posługiwać zapisami, które były w tym uchylonym już regulaminie. I teraz, bo
być może ja jeszcze nie wiem czegoś, do jakiejś informacji nie dotarłem, pierwsze moje
pytanie, Panie prezydencie, skoro uzasadnieniem dla uchylenia tego regulaminu z 2010
roku było istnienie jakiejś innej normy prawnej to regulującej, to jako normę prawną miał
urząd miasta na myśli przekazując taką informację w tej sprawie do mediów i może bym
na początek poprosił o odpowiedź na takie pytanie, bo rzeczywiście może taka norma jest
i sprawa w tym momencie będzie zamknięta.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Może jeszcze... Czy od razu chciałby Pan prezydent się do tego odnieść? Pani
radna  Daria  Domosławska  widziałem  zgłoszenie.  Przed  chwileczką  jeszcze  było.  Nie
widzę.  Okej,  nieaktualne.  Ja  kilka  tematów w sprawach  różnych,  Szanowni  Państwo,
bardziej  informacyjnych  niż  z  innej  kategorii.  Po  pierwsze  przypominam Państwu,  iż
mamy  termin  złożenia  oświadczeń  majątkowych  na  początku  kadencji.  Jeżeli  ktoś  z
Państwa tego nie zrobił we własnym dobrze pojętym interesie proszę nie zaniedbać tego.
Druga kwestia. Padały dzisiaj pytania niektóre kuluarowe do mnie, kiedy kolejna sesja
rady miasta. Chciałbym, żebyśmy na najbliższej sesji uchwalili zarówno plan pracy rady
miasta, jak i plan pracy poszczególnych komisji, stąd moja prośba do przewodniczących
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komisji, żeby zadbali o projekt takiej uchwały na najbliższą sesję w odniesieniu do każdej
komisji  merytorycznej.  Co do mnie,  jeżeli  nie będzie co do sesji,  póki nie uchwalimy
planu pracy wracamy do poprzedniej kadencji, że tak powiem, struktury funkcjonowania,
czyli ostatni czwartek każdego miesiąca, chyba że nastąpią sytuacje nadzwyczajne, no
tak  jakby  chociażby  w  tym  miesiącu  mamy  Boże  Ciało,  które  nam  troszeczkę  ten
kalendarz  zmienia.  Także  najprawdopodobniej  ostatni  czwartek  czerwca  kolejna
kadencja, chyba że zgodnie ze statutem wpłynie wniosek do mnie w trybie innym, niż
zwykły.  Co  jeszcze?  Tutaj  prośba  do  Pana  prezydenta,  bo  nie  mamy  oczywiście
sekretarza, Pan prezydent w potrójnej roli cały czas występuje, współczuję obciążenia,
natomiast Panie prezydencie bardzo, bardzo bym prosił, żeby może wspomóc Panów z
obsługi technicznej, żebyśmy już na następnym spotkaniu sesyjnym mieli aparaturę w
takim stanie  jak  poprzednio.  Dzisiaj  powiem ja  czuję  ogromny dyskomfort...  Zasłabł
ktoś? Przepraszam. (niezrozumiały głos) Tu dużo, wielu rzeczy nie ma i wiemy o tym,
dlatego ja sygnalizuję, natomiast też mam świadomość tego... Przepraszam, ale zniknął
mi Pan radny Milewski i pokazujecie Państwo tak i byłem przekonany, że ktoś tam zasłał.
Różne problemy techniczne mamy, czujemy to, wiemy. Prośba, żebyśmy na następnej
sesji, a właściwie już na komisjach, gdzie się będziemy spotykać w większym komforcie
mogli pracować. Ja często nie widziałem Państwa zgłoszeń. Pan radny chciał jeszcze coś
powiedzieć? Proszę bardzo. Pan radny Andrzej Aleksandrowicz.”

Pan  radny  Andrzej  Aleksandrowicz  powiedział:  „Chciałem  się  dopytać,  bo  jakby
zadałem, myślę, konkretne pytanie i oczywiście nie muszę koniecznie w tym momencie
uzyskać  konkretnej  odpowiedzi,  ale  chciałem dla  formalności  się  upewnić,  że  jakimś
trybem taką odpowiedź otrzymam, tak. Dziękuję.”

Pan  Andrzej Nowakowski  Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo Panie
prezydencie.”

Pan  Andrzej  Nowakowski  Prezydent  Miasta  Płocka  powiedział:  „Tak,  Pan  radny
otrzyma (niezrozumiały głos).”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To właśnie ta
niedogodność techniczna,  że trzeba w tym momencie  wcisnąć tam,  a ja  niestety  nie
mogę ze swojego pulpitu. Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia w temacie sprawy różne? Pan
przewodniczący Tomasz Korga, proszę.”

Pan  radny  Tomasz  Korga  powiedział:  „Tak,  Szanowni  Państwo,  w  kontekście  tych
wydarzeń,  które  były  dzisiaj  na  naszej  sesji,  a  więc  tych  wyborów  do  komisji,
przewodniczących i wiceprzewodniczących, to chciałbym Państwu zacytować taki cytat:
Szanowni  Państwo,  w  październiku  ubiegłego  roku  po  wyborach  parlamentarnych  do
Polski wróciła demokracja i normalność. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Czy  w
sprawach różnych jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.”

Ad. pkt 13

Zamknięcie obrad II Sesji Rady Miasta Płocka.

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka zamknął  obrady II  Sesji
Rady Miasta Płocka. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała    Sekretarz Sesji                  Przewodniczący
                               Rady Miasta Płocka              Rady Miasta Płocka

Jolanta Kozera             Tomasz Kominek                     Artur Jaroszewski 
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	UCHWAŁA NR 46/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 47/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 48/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 49/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Płocka stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 50/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 51/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 52/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Płocka do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 53/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wyboru trzech przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Działalności Pożytku Publicznego stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 54/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady ds. Kombatantów oraz Ochrony Miejsc Pamięci Walk i Męczeństwa przy Prezydencie Miasta Płocka stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 55/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie zmiany uchwały nr 1064/LXII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 29 lutego 2024 roku w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Płocki Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 56/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie w sprawie delegowania przedstawicielek Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Kobiet stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.
	UCHWAŁA NR 57/II/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z Panią radną Wiolettą Kulpą stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.
	Na tym protokół zakończono i podpisano.
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